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Poštnina plačana pri pošti Krško 

Novi časi, novo podjetje in pravila 
— _ 1 . T 

Mercator: V nekaj dneh začetek obnove prodajnega centra v Zadovinku in krškega 
nakupovalnega centra 

"Mercator mora biti racionalen, ker le tako lahko organizirano nastopa in se pogaja o oskrbi z blagom 
ali ugodnih kreditih. Zato je naša edina možnost v združitvi celotne trgovinske dejavnosti, ki predstavlja 
75 odstotkov Mercatorjevega prometa in je vredna okrog 1,2 milijarde mark. Naš promet znaša 1,6 
milijard mark, cela vrednost Mercatorja pa je 600 milijonov mark." STRAN 3. 

Še enkrat (namesto predlagatelja gradiva) 

Vidmovi delavci krivijo občino in državo 
I I 
I Zadovoljni so/bi bili s Klemencicevim Vitacelom B 
• •Problematika Vidma ponovno na seji sveta • Občinski svet vztraja pri razveljavitvi dražbe • 

I «Če bi ugotovili nepravilnosti pri njeni izvedbi, bi krški občinski svet vztrajal, da se dražba I 
• razveljavi. STRAN 3 in 5. i 

Kaj se dogaja v Silexu 
Blanca, 25. marca - V Silexu 

na Blanci so utihnili vsi stroji. 
Delavke in delavci (pretežno so 
ženske) stavkajo. V pogovoru 
s predsednico sindikata in 
stavkajočimi smo izvedeli, da 
stavkajo zaradi nerednih 
izplačil osebnih dohodkov in 
regresa, kar traja že od 
lanskega avgusta. 

Podjetje je od svojega 
nastanka prehajalo iz rok 
STILLES-a v last ELAN-a in 
nazadje delničarske družbe 
SILEX. V tem času se je 
izmenjalo že 8 direktorjev, ki so 
si tako rekoč podajali kljuke, ne 
da bi delavce o tem prej 
obvestili. Kdo je večinski lastnik 
podjetja, ravno tako ni znano, 
sumijo, da so to Tesnila Trebnje, 
vendar tudi ta podatek ni 
zanesljiv. V lanskem letu je 
podjetje dobilo 5 mio DEM za 
sanacijo, vendar so v tovarno 
dobili le nekaj starih strojev, 
ostanek denarja pa je izginil 
neznano kam. Letos so se stvari 
še zaostrile, zaposleni so 

^ ^ • • 1 d o o 
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kratkoročna posojila 
posredovanje pri prodaji 
in nakupu nepremičnine 

Tel.: 0608/21 522 
Tel.+ Fax.: 0608/22 906 

068/321 £25 

namreč plačilo za januar dobili 
šele v začetku marca, za februar 
pa ne, in tako se je začela 
stavka. Direktor podjetja, Janez 
Peperko, j im je pojasnil, da 
plačila ne more zagotoviti, ker še 
ne ve, ali bo ostal v podjetju. 

Tako 52 zaposlenih (prej 90) 
živi v negotovosti, kaj jim bo 
prinesel naslednji dan. Želijo si 
le zagotovitev normalnih 
pogojev dela, redno 
izplačevanje osebnih dohodkov, 
regresa za dopust in malico, ki 
jim pripada. Do tega pa ne bo 
prišlo, če ne bo denarja za 
surovine. Nemogoči so tudi 
delovni pogoji. Hrup in prah 
negativno vplivata na sluh in vid, 
kar že opažajo delavke, ki so 
tam dlje časa zaposlene. V 
tovarni so kar naprej 
izpostavljene prepihu in mrazu, 
včasih pri delu stojijo do 20 cm 
v vodi. Zaščitnih sredstev ne 
poznajo, če pa se zaposleni 
pritožijo, j i m grozijo z odpustom, 
čeprav vedo, da nove delovne 
sile ne bodo dobili. Na dnevnem 
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POOBLAŠČENA INVESTICIJSKA DRUŽBA 

redu so tudi telesne poškodbe, 
za katere pa morajo največkrat 
poskrbeti kar sami med malico 
ali v prostem času. Njihov 
delovni čas ni vnaprej določen. 
Vodje jim izmeno določijo 15 
minut pred koncem dela. Njihovi 
pogoji dela so nekako primerljivi 
z mračnjaštvom zgodnjega 
kapitalizma, ko so delavce 
priganjali kot živino, za njihovo 
zdravje in plačilo pa jim ni bilo 
mar. Težko je verjeti tudi temu 
primeru: če je šla delavka (ali 
delavec) več kot dvakrat na 
stranišče, ji (mu) je izmenovodja 
odbil celo delovno uro. To in še 
kup drugih stvari je nujno 
pripeljalo zaposlene do stavke, 
kakšen bo njen epilog, pa 
zaenkrat lahko samo ugibamo. 

Tik pred tiskom smo uspeli še 
izvedeti, da se je skupščina, ki 
je zasedala 25. marca, odločila 
za poravnavo plačil osebnih 
dohodkov, vendar se stavka 
nadaljuje, dokler denar ne bodo 
res nakazan, kajti praznih obljub 
so zaposleni že siti. (ksenija) 

Težko je zagovarjati nekaj, 
čemur skoraj vsi nasprotujejo. 
Gre seveda za gradnjo športne 
dvorane. Težko je dopovedati 
ljudem, ki v domači vasi gazijo 
po blatu, da bi morali mesti 
Krško in Brežice postati še 
bolj mestni, a žal je natanko 
tako. Tako Brežice kot Krško 
potrebujeta ne le športno 
dvorano, potrebujeta veliko 
podobnih reči, ki sicer 
opazovalcu od zunaj delujejo 
kot (oprostite) preseravanje. 
Če hočemo postati prava 
regija in če naj začnemo 
prispevati kar koli k temu, da 
bomo postali komur koli od 
zunaj privlačni. V regiji 
namreč potrebujemo ljudi -
strokovnjake, poslovne 
partnerje, investitorje. Vsak, ki 
si pride ogledat kraj, kamor bo 
nekoč vlagal svoj denar, si 
ustvari tudi vtis o njem. In ta 
vtis ni nepomemben pri končni 
odločitvi. Ravno tako lahko 
vsaj upamo, da se bodo lokalni 
podjetniki razvili in da bodo 
začeli k sebi vabiti poslovne 
partnerje, v mesto, ki ima dve 
dvorani - v kulturnem domu. 

Če bi se že hoteli delati, da 
nam za športnike ni mar in da 
naj si sami gradijo dvorano, bi 
moral marsikdo v žepu stisniti 
figo. Kar po pravici si priznajmo, 
koliko nas je ondan napeto 
obsedelo pred televizijskimi 
zasloni, če smo po naključju 
odkrili prenos Interierjeve 
košarkarske tekme. Pa pustimo 
Interier, morebitni razvoj drugih 
športnih panog, zdrav duh in 
njegovo zdravo telo ... 

V dvorani, ki bi imela ustrezne 
možnosti, je mogoče orga
nizirati spomladanski, jesenski 
ali novoletni sejem, sejem ali 
razstavo kmetijske opreme, 
cvetja in še česa. Kar spomnite 
se, kako se znajo v telovadnici 
brežiške gimnazije organizirati 
rejci malih živali. Tako doga-
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Poročilo o seji Občinskega sveta na strani 3 

Svetnik Peter Žigante opozarja 
Predmet diskusije je le 85 

milijonov iz proračuna 
"V svetniški skupini LDS s.r.o bili mnenja, da z odhodom 

s seje povzročimo nesklepčnost ter tako omogočimo 
nekaterim svetnikom možnost, da si "nalijejo čistega vina" 
oz. zbistrijo glave pred odločanjem," je dogajanje po seji 
krškega občinskega sveta, na kateri so svetniki razpravljali 
tudi o sofinanciranju izgradnje športne dvorane v Krškem, 
komentiral svetnik Peter Žigante (LDS). 

Kot je poudaril Žigante, predmet diskusije ni 140 milijonov 
tolarjev, ampak le 85 milijonov. Strošek investicije namreč 
predstavlja 370 milijonov, od tega pa mora občina že za 
izgradnjo srednješolskega centra zagotoviti 55 milijonov za 
komunalno urejeno zemljišče ter še še dodatna sredstva za 
ureditev odvajanja odpadnih voda in gradnjo čistilne naprave. 
To je znesek, ki bremeni občino ne glede na to, ali investicija 
v športno dvorano bo ali ne. Tako znaša dejanski strošek le še 
nekaj več kot 310 milijonov, občinski svet pa se bo moral 
odločati izključno o razliki sredstev, in sicer o 85 milijonih po 
predlogu Urada župana. 

"Svetniki LDS bomo podprli vsako razvojno investicijo, ne 
samo športne dvorane. Zavedati pa se moramo, da se bo 
investicija zgodila pri nas in zato moramo tudi nekaj prispevati. 
Vendar z navidezno skromnostjo ne bomo nikamor prišli," še 
dodaja Peter Žigante. Več o predlogu sofinanciranja športne 
dvorane na strani 3. (Galex) 

janje sicer lahko deluje kot kraja 
božjega časa, a vsako dogajanje 
vedno nekaj prinese^ln danes, 
ko se posli razvijajo^sredvsem 
na podlagi osebnih stikov, je to 
še toliko bolj pomembno. Ne 
kaže zanemariti ne sejmov ne 
razstav ne plesnih, košar
karskih, telovadnih in drugih 
turnirjev. Tudi pri meni doma, v 
moji vasi, bi si želeli urediti še 
marsikaj, a vseeno se vsi iz 
svojih vasi, iz domov, z njiv, iz 
vinogradov ali hlevov vedno 
znova vračamo v mesta. 

Morda je bila napaka 
.predlagatelja sklepa o gradnji 
športne dvorane z nadstan-
dardom ravno to, da ni 
občinskim svetnikom v Krškem 
nanizal argumentov za gradnjo 

Marcev ska košarica življenjskih stroškov 
Posavje. konec marca - Trije meseci so naokoli in, kot smo 

vam obljubili, je tukaj naša druga košarica življenjskih stroškov. 
Sprehodili smo se po posavskih diskontih, trgovinah in tržnicah 
in preverjali, ali so so cene v primerjavi s tistimi izpred treh 
mesecev, ko smo vam posredovali prve podatke, kaj spremenile. 
In kaj smo ugotovili: stran 4. 

in proti njej. Ali tudi njemu ni do 
take akcije ali pa si preprosto ni 
upal. Priznam: res se ni prijetno 
postaviti pred tolikšno popu
lacijo nemestnega prebivalstva, 
ki ima neomejeno veliko lastnih 
težav, in ji reči: "Nimate prav, 
gospodje!" A nekdo to mora, da 
mu čez leta ne bo žal ali nerodno 
pred mladimi. Tisti, ki v resnici 
vedo, kaj pomeni mladi rod že 
danes, o tem ne govorijo, ampak 
svoj naraščaj vozijo h gim
nastiki, plavanju, v glasbeno 
šolo... Ne glede na to, da jim je 
v breme in da je iz vasi kar daleč. 
Morda bi vsaj ti razumeli po
slance, ki si ondan niso upali 
glasovati "za" prispevek občine 
h gradnji dvorane, (ika) 

. . 



DRUGA STRAN NAS GLAS, 12 - 28. MAREC 1986 

Ustanovili mestni odbor SDSS 
Brežice, 2 1 . marca - V pro

storih restavracije brežiške bla
govnice je bil minuli četrtek us
tanovni občni zbor mestnega 
odbora SDSS, ki združuje kakih 
trideset članov. Za predsednika 
so izvolili gozdarskega tehnika 
Marka Hercigonjo, med najpo
membnejše naloge v prihod
njem obdobju pa štejejo priza
devanje za širjenje članstva ter 
vključevanje v vse dejavnosti 
občinskega odbora. V programu 
so zapisali tudi, da želijo pove
zati umski in ustvarjalni poten
cial vseh pošteno mislečih Bre-
žičanov za skupen nastop pri 
uveljavljanju na gospodarskem, 

socialnem, kulturnem, ekolo
škem in drugih področjih v me
stu, napovedujejo pa tudi svojo 
zmago na pomladanskih krajev
nih volitvah. Brežiški socialde
mokrati so tako za bizeljskim, 
cerkljanskim, kapelskim in glo-
boškim dobili še peti krajevni 
odbor, v kratkem pa nameravajo 
v Dobovi ustanoviti še šestega. 
Kot je povedal presednik občin
skega odbora SDSS Milko Ver-
šec, bodo v Dobovi ob tej prilož
nosti pripravili tudi okroglo mizo, 
na kateri bodo skušali osvetliti 
nekatere probleme v zvezi z že
leznico, ki tarejo tamkajšnje kra
jane. (E^) 

Odprto 
uradu župana 

Sem član odbora krajevnih 
skupnosti pri občinskem svetu 
Krško. Za sejo našega odbora 
sem prejel gradivo, med katerim 
je bila tudi fotokopija članka 
"Volitve članov svetov krajevnih 
skupnosti". Gradivo je zelo do
bro in bo vsem, ki se bodo 
ukvarjali z volitvami v svete KS, 
v veliko pomoč. Članek je delo 
novinarja, ki pa lahko po svoji 
presoji pripiše izvlečkom iz volil
ne zakonodaje še kaj, kar mu 
pade na pamet. Tako je na kon
cu članka stavek, ki je hudo v 
nasprotju z dejanskim stanjem 
in načeli tvornega sodelovanja 
krajanov pri izbiri novih svetov 
KS. Stavek se glasi: "Odpira se 
tudi možnost, da pridejo na kra
jevno oblast tisti krajani, ki jim 
prejšnja oblast tega iz različnih, 
včasih tudi političnih, razlogov 
ni omogočila." Če je to napisal 
novinar, je to njegova stvar. 
Vam, gospod župan, pa tega ne 
bi bilo potrebno posredovati na
prej, razen seveda, če se tako 
ugotovitvijo ne strinjate tudi vi. 
Navodilo za volitve je eno, poli
tizacija tega pa nekaj čisto dru
gega. Zoper slednje odločno 
protestiram. 

pismo 
občine Krško 

Na koncu pa vas, gospod žu
pan, sprašujem, koliko ljudi, ki 
so bili pripravljeni delati v svetih 
ali skupščinah KS, je bilo v prejš
njem režimu iz političnih razlo
gov odklonjenih? Dolgo sem de
lal v Socialistični zvezi, ki je vo
dila celotno aktivnost v pripra
vah na volitve v KS. Krajane ni 
smo nikoli razvrščali po barvah, 
ampak smo gledali samo na to, 
koliko je kdo sposoben in pri
pravljen za delo. 

Pa še to: v občini Krško so 
bili nekomunisti na najpomem
bnejših funkcijah tudi v prejš
njem sistemu (če želite, vam lah
ko navedem precej imen!). Če 
bi bilo tako, kot piše novinar v 
prej citiranem članku, tega ne bi 
bilo. Ker že nekaj let živimo v 
novem sistemu, slutim, da je no
vinar hotel očrniti le eno stranko, 
neko drugo pa pozvati k še večji 
aktivnosti in morda celo k revan-
šizmu. Ob volitvah v svete KS, 
kjer naj ne bi bilo strankarskih 
zdrah, lahko taka stališča pov
zročajo zmedo med krajani. 
Lep pozdrav! 

Lojze Stih 
Kajuhova 9, 8270 Krško 
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Nizka 
SLS, Podružnica Krško 

cena omogočila špekulativni nakup 

Letna konferenca ZB Slovenska vas 
Slovenska vas, 17. marca - Letne konference Združenja borcev 

in udeležencev NOB so se udeležili nekdanji borci in pridruženi 
člani združenja, kot gostje pa so bili prisotni predsednik ZB občine 
Brežice Janez Dejak, in gosta iz Samobora, Mirko Babic in Milan 
Milakovič. Po prebranem letnem poročilu se je pričela splošna 
debata, med katero so govorili tudi o odstranjevanju spomenikov 
NOB. Vsi prisotni so temu ostro nasprotovali, saj bi bilo to zanikanje 
boja proti nacizmu in fašizmu. Vprašali so se, kaj bi bilo, če bi 
porušili vse zgrajeno od druge svetovne vojne do osamosvojitve 
Slovenije. Le kdo more trditi, da v tem času ni bilo storjenega nič 
dobrega. Diskusiji se je pridružil tudi predsednik občinskega odbora 
antifašističnih borcev Samobora, Mirko Babic, ki je govoril o njihovih 
težavah z vladajočo stranko. Presenečen je bil nad velikim številom 
pridruženih članov, zlasti, ker so to večinoma mlajši ljudje. Zakuska 
z domačo kapljico je vse spremenila v dobro voljo. (Božidar Zore) 

Notarska pisarna Krško 
razpisuje 

delovno mesto pravnika s I. stopnjo pravne fakultete ali 
uslužbenca z ustrezno srednjo šolo, s praktičnim znanjem 
dela na računalniku, poznavanjem osnov zemljiške knjige 
in katastra in pripravljanja ustreznih listin z navedenega 
področja kakor tudi s področja statusnega gospodarskega 
prava. 
Pisne ponudbe pošljite na naslov: Notar Andrej Martine, 
CKŽ 37, 8270 Krško. 
Vse informacije dobite na telefonu 0608/31-541. 

Krško, 20. marca - Člani 
Slovenske ljudske stranke, 
Podružnice Krško, ki so bili 
pobudniki izredne seje občin
skega sveta občine Krško o 
problematiki Vidma v stečaju, 
so na to temo tudi za 16. redno 
sejo občinskega sveta predla
gali, naj se na dnevni red uvrsti 
postopek javne dražbe v po
vezavi s sklepi, ki so bili spre
jeti na izredni seji in s stališči 
državnega zbora iz marca 
1993 ter vladnimi stališči (12. 
marca 1996). 

V Slovenski ljudski stranki, 
Podružnici Krško so mnenja, da 
je bila izklicna cena postavljena 
nezakonito, dražba, izvedena 
brez več dražiteljev, pa ni omo
gočila dviga cene in zato tudi ni 
zagotovila zadostnega poplačila 
upnikov, kaj šele drugih intere
sov, tako državnih kot tudi lokal
nih. 

"Še vedno smo prepričani, da 
tako nizka cena omogoča špe
kulativni nakup, izrabo strojev v 
nekaj letih, povrnitev kupnine in 
zaprtje tovarne ter s tem prido
bitve Vidmovega trga, Tudi vlad
ni pogoji, ki veljajo le dve leti, 

tega ne preprečujejo," je pouda
ril Branko Vodopivec, predsed
nik podružnice. 

"Prvi trije razpisi o zbiranju po
nudb za prodajo Vidmovega 
premoženja niso vsebovali ob
vezne najnižje ponudbene cene, 
ki mora biti polovico od ocenje
ne, in so bili samo informativni 
(poizvedbeni). Pokazali so sa
mo, kdo se zanima za tovarno. 
Nikakor ni mogoče izvesti doka
za na osnovi teh razpisov, da za 
premoženje ni mogoče dobiti 
več in postaviti izklicno ceno 35 
mio DEM, če pa je bilo samo v 
zadnjih letih pred stečajem inve
stiranih 80 mio DEM, ocenjena 
vrednost cele tovarne pa je 165 
mio DEM," še dodaja Vodopi
vec. 

Zaradi vseh navedenih dej
stev, čeprav jih je še mnogo več, 
je krška podružnica SLS predla
gala, da mora občina Krško vlo
žiti tožbo za razveljavitev dra
žbe, še prej pa zahtevati zača
sno odredbo o prepovedi podpi
sa pogodbe o prodaji premože
nja zaradi nezakonito postavlje
ne izklicne cene ter od sodišča 

zahtevati zamenjavo stečajne 
sodnice ge. Trajkovičeve in ste
čajnega senata ter stečajnega 

upravitelja zaradi nepravilno vo
denega postopka prodaje pre-
možen j | Vidma. (Gaiex) 

Stališče skupine svetnikov ZLSD 

Nasprotovanje ustanovitvi 
agencije za šport 

Brežice, 22. marca - Skupina 
svetnikov ZLSD v brežiškem ob
činskem svetu je v zvezi z nada
ljevanjem 15. redne seje v spo
ročilu za javnost sporočila, da 
ne nameravajo podpreti predlo
ga odloka o spremembah in do
polnitvah odloka o organizaciji 
občinske uprave. Po njihovem 
mnenju predlagane spremembe 
namreč vnaprej zavezujejo spre-
tje oz. ustanovitev agencije za 
šport. S tem pa se v ZLSD ne 
strinjajo, ker ocenjujejo, da bi 
bila ustanovitev takega zavoda 
neracionalna in za občino pre
draga. 

Namesto predlaganega odlo
ka bodo svetniki ZLSD predla
gali sprejetje nekaterih sklepov, 

in sicer, da se vprašanje ustano
vitve agencije za šport odloži za 
toliko časa, dokler ne bo sprejet 
zakon, ki bo urejal ta področja. 
"Služba odseka za šport, ki naj 
bi se reorganizirala v zavod, naj 
se ukine. Dejavnost športa naj 
še naprej načrtuje in strokovno 
vodi Športna zveza Brežice, 
upravne in podobne naloge iz 
pristojnosti občine pa naj oprav
ljajo pristojni občinski upravni 
organi. Za vzdrževanje športnih 
objektov se v občinski upravi us
tanovi posebna tehnična služba 
ali se s posebno koncesijsko po
godbo uredi to vprašanje," je v 
stališčih zapisal Miha Škrlec, vo
dja skupine svetnikov ZLSD. 
(Galex) 
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Manipulacije in izmišljotine 

Povsem običajna, skorajda dol
gočasna je postala navada, da se 
ob vseh pomembnih dogodkih v 
Sloveniji oglasi edini, sedaj že pa
tentirani avtor "dokončnih in pra
vih" resnic o vsemu, "kar je, kar 
b'lo je in kar bo" kot pravi Prešeren 
in seveda za njim tudi njegovi po
daniki. Njegova resnica je edina. 
Če je kdo ne prizna, potem ni nekaj 
z njim v redu in ga je treba politi 
z gnojnico. Janez Janša je srečen 
človek - vse na tem svetu mu je 
kristalno čisto. Izredno se spozna 
na ekonomijo, pravo, kriminal, 
vključno z mafijo. Za vse kar je v 
tej državi narobe je kriva mafija, ki 
prevzema vso krivdo za težave in 
je v isti vlogi kot v časih revolucio
narnega etatizma "notranji sovraž
nik". Izgleda, da v nekaterih mlaj
ših bivših članih nekdanje ZKS še 
tlijo geni iz obdobja trdega socia
lizma. Vsega je torej kriva mafija, 
vendar ne tista, ki v resnici krade 
in uničuje premoženje, ki so ga us
tvarili delavci. Vsega je kriva "ma
fija", ki je sestavljena skoraj iz
ključno iz bivših in sedanjih "rde
čih" direktorjev in funkcionarjev, 
ampak po možnosti le tistih, ki so 
ostali na reformni levici in niso šli 
med politične transvestite. Onim 
pravim mafijcem, vseh sort in barv, 
starim in novim, taka Janševa de
finicija še kako ustreza, saj jih ža
rometi pravne države ne osvetlju
jejo. 

Seveda tudi nepotrebna in pro
blematična prodaja Vidma ni mo
gla mimo dokončnih ugotovitev 
Janše. Preko svojega uradnega 
glasila in njegovih raziskovalnih 
novinarjev in v javnem nastopu na 
tiskovni konferenci je zopet nasuta 
slovenski javnosti kopica izmišljo
tin, konstruktov, podtikanj in žali
tev predvsem na moj račun. Seve
da to nima nikakršne zveze z reše
vanjem Vidma, ampak z Janševo 
predvolilno bitko. Za to namreč 
gre. Ker nima nikakršnega progra
ma, vsaj takega, ki bi ga javnost 

lahko videla, se ukvarja predvsem 
z aferami, zlasti z namišljenimi. 

Prodaja Vidma na način kot se 
je zgodila, resnično ni bila nujna. 
Zato sem na izredni seji občinske
ga sveta predlagal nekaj možnih 
rešitev, s katerimi bi odložili pre
malo premišljeno dražbo in tako 
preprečili tujemu lastniku nakup 
podjetja. S tem bi pridobili mož
nost, da bi se našla ustreznejša 
rešitev, ki bi zagotovila pretežni 
vpliv slovenskega gospodarstva, 
vključno z notranjim lastništvom 
delavcev. S tem bi ustvarili tudi 
možnost za nujno potrebno doka-
pitalizacijo podjetja tudi z udele
žbo tujega kapitala. Moje predloge 
je občinski svet v celoti sprejel in 
jih preimenoval v sklepe, ki so bili 
podlaga za pogovore občinske de
legacije pri ministru Dragonji. Žal 
je izvedba dražbe s pozno inter
vencijo Vlade le delno uresničila te 
sklepe in je menda dosegla le za
gotovila novega lastnika za ohrani
tev in razvoj proizvodnje in delov
nih mest. 

Vendar je tudi tokrat Janševa re
snica drugačna. Povedal je, da 
sem (smo) odvajali denar v tujino, 
celo v Beograd, da bi s tem denar
jem jaz, ki da sem ustanovitelj take 
firme v tujini, kupil Videm in postal 
njegov (so)lastnik. Da bo stvar bolj 
verjetna, je zgodbo povezal z mo
jim nekdanjim delom v Beogradu, 
poznanstvom z Zvonetom Draga
nom in tako je zgodba skrpana v 
celoto. 

Vse take in slične obtožbe na 
moj račun, ali kot jim on pravi "u-
temeljeni sumi", so skupaj s tisti
mi, ki so bile objavljene v Delu, Slo
vencu, Našem glasu in posebej v 
MAG-ih, čisti konstrukti in izmi
šljotine. Janez Janša in njegovi jih 
bodo morali dokazati pred sodiš
čem. Pri tem pa se "konstruktorji" 
in "raziskovalci" niso niti tolika po
trudili, da ne bi pisali tako sla
boumnih izmišljotin, ki že same po 
sebi, brez dokazovanja dejstev ne 

vzdržijo nobene kritične presoje. 
Smešne in onkraj zdravega razu
ma so naprimer trditve o moji po
vezanosti in solastništvu pri poten
cialnih kupcih Vidma, o plasiranju 
denarja v Beograd ali kam drugam, 
o mojem članstvu v upniškem od
boru Vidma, o mojem načrtu za 
uničenje slovenske papirne indu
strije in še bi lahko našteval slične 
intelektualne "cvetke". Tako napri
mer ni težko preveriti kdo so člani 
upniškega oarjora vioma, not Di
rektor Vidma sem z ustavitvijo do
bave časopisnega papirja prisilil 
Beograd na višje tržne cene, kar 
je bilo za tiste čase nekaj nezasli
šanega. Še bi lahko našteval dej
stva, ki demantirajo te izmišljotine, 
vendar se mi to ne zdi potrebno, 
ker je javnost o tem že obveščena. 
Le zaradi javnosti pa ponovno iz
javljam s polno moralno in mate
rialno odgovornostjo, da s takšnim 
ali drugačnim lastninjenjem Vidma 
nimam nič opraviti. Moje delo v 
tem podjetju je bilo javno in pošte
no ter dostopno vsem uradnim us
tanovam. Zaradi tega me izmišljo
tine ne prizadenejo, so pa prime
ren dokaz o značaju njihovih avtor
jev. 

Njihovo stalno obreganje nad 
Združeno listo, katere član in pred
sednik sem v Krškem in kar jih 
očitno zelo moti, pa me tudi ne 
preseneča. Po svojem političnem 
prepričanju nameravam ostati na 
slovenski levici, ki jo dosedaj re
snično zastopa edino Združena li
sta, ne pa stranka pokrita z napač
nim klobukom. Ker imamo pro
gram, primerljiv tudi s programi 
evropske socialne demokracije, se 
nam ni treba ukvarjati z izmišljeni
mi aferami in zlaganimi obtožbami. 
Ta program želimo udejanjiti, zlasti 
njegovo socialno naravnanost. 
Vedno sem se zavzemal za pravice 
delavcev. Kriza Vidma ob mojem 
odhodu v pokoj ni nastala zaradi 
slabih poslovnih odločitev, ki jih 
moramo presojati v pogojih teda
njega časa. Kriza je nastala pred
vsem zaradi izgube jugoslovan
skega trga in istočasne recesije na 
svetovnem trgu papirja in celuloze. 
Veliko število delavcev Vidma je 
žal po mojem odhodu izgubilo za
poslitev tudi zaradi nezainteresira-
nosti slovenske vlade in njenih or
ganov za pomoč pri reševanju Vid
ma. V tistem času je bilo še možno 
z manjšim finančnim posegom 

razrešiti likvidnost in nekatere dru
ge bistvene probleme Vidma. Na
mesto realne pomoči se je zbrala 
okoli Vidma kopica institucij in po
sameznikov - tudi tujih, katere so 
bolj zanimali lastni interesi, kot pa 
perspektiva Vidma. Pomemben 
član takratne vlade je bil tudi Janez 
Janša. Delavcev Vidma torej ni po
stavil na cesto Silvo Gcrenc, niti 
ne takratna SDP, ampak tisti, ki so 
bili na oblasti. 

in na koncu: slovensko javnost 
zelo zanima prava resnica o trgo
vanju z orožjem, o milijonih nem
ških mark, ki so skopnele kot lan
ski sneg in o ljudeh, ki se jih "ute
meljeno sumi", da so ta denar pos
pravili v lastne žepe. Ta tema očit
no ni v interesu " izganjalcev hudi
ča", sicer bi raziskovalni novinarji 
o njej imeli kaj povedati.Če ni do
kazov, pa na osnovi konstruktov 
in "utemeljenih sumov". 

Silvo GORENC, Krško 
P.S. 
Županov uslužbenec Koritnik (da
ma) je menda v županovem uradu 
zadolžen za stike z javnostjo, torej 
za objektivno poročanje o delu ob
činskega sveta, občinske uprave 
ter o življenju in problemih obča
nov. Za tako delo je tudi plačan iz 
občinske kaše. Vse pa kaže, da on 
in njegovi šefi mislijo drugače. Ob
čina ni smatrala za potrebno, da 
objavi v Našem glasu celovite skle
pe izredne seje občinskega sveta 
o problematiki Vidma, pač pa je 
"dama" prepisal nekaj izmišljotin 
iz MAG-a, predvsem na moj račun, 
in ta prepis objavil v Našem glasu 
na osnovi intervencije občinskih 
funkcionarjev. 
V času mojega osnovnega šolanja 
so se s "plonk" listki bavili v glav
nem repetenti. 
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87. seja tako imenovane Rejčeve komisije 

Država o usodi Vidma 
še ni rekla zadnje besede 

O prodaji Vidma bodo poslanci razpravljali na izredni seji - Kje je interes narodnega gospodarstva? 

Ljubljana, 22. marca - Na 87. 
seji Komisije za spremljanje in 
nadzor lastninskega preobliko
vanja družbene lastnine (t.i. Rej
čeve komisije), ki so se Je udele
žili tudi Metod Dragonja, mini
ster za gospodarske dejavnosti, 
Janko Deželak, minister za eko
nomske odnose in razvoj, in Ro
mana Logar, direktorica Agenci
je za plačilni promet, so člani 
obravnavali zloglasno prodajo 
krškega Vidma, ki je bil na javni 
dražbi prodan za 35,5 milijonov 
nemških mark čeikemu kupcu 
ICEC Iz Ostrave. 

Minister Metod Dragonja je 
predstavil dosedanji potek dogod
kov, ki so se dogajali v zvezi z Vid
mom, še posebej pa je opozoril na 
izklicno ceno, ki jo bi bilo potrebno 
še enkrat analizirati. Po uradni 
ocenitvi znaša cenitev Vidma 165 
milijonov DEM, likvidacijska vred
nost 80 milijonov DEM, izklicna pa 
le 35 milijonov DEM. Vlada lahko 
podpis prodajne pogodbe s če
škim kupcem zadrži tudi do pol le
ta, vendar daljše zavlačevanje 
predstavlja nevarnost za sedanjo 
proizvodnjo. 

Direktorica Logarjeva je Videm 
Krško označila kot najizrazitejši 
primer škodljivega poslovanja v 
času tranzicije pri nas. Agencija je 
slovensko vlado že leta 1993 opo
zarjala, da je potrebno v Vidmu 
opraviti revizijo poslovanja, a iz 
vlade ni bilo odziva. Revizija, ki se
daj poteka za leto 1991, 1992 in 
1993, še ni končana, zato je na 
končne ugotovitve potrebno še 
počakati. Po besedah Logarjeve 
pa je bilo za Videm najusodnejše 
leto 1989. 

Romana Logar je spomnita tudi 
na nekatera dejstva, ki so poveza-
na s sedanjim najemnikom. Podje
tje Vitacelje od Elektra Celje odku
pno terjatve za 700 milijonov tolar
jev z SO-odstotnim diskontom, od 
sklada za razvoj pa s. 60-odstotnim 
diskontom. Omenila je tudi, da je 
češko podjetje ICEC te slamnato 
podjetje, zato je vseeno, ali je ku
pec domač aH tuj. 

Marjana Podobnika je zanimalo, 
koliko obveznosti Vidma je prešlo 
preko agencije za sanacijo bank v 
javni dolg in kako so se preverjali 
načini nastajanja terjatev ter mož-

Metod Dragonja, minister za 
gospodarske dejavnosti, je po 
besedah Romane Logar pre
malo informiran o višini sred
stev, ki jih je država vložila v 
Videm. Ministrstvi za delo in 
gospodarske dejavnosti sta 
samo v leto 1994 namenili Vi-
tacelu več kot 250 milijonov 
tolarjev za plače zaposlenih, 
česar minister Dragonja ni ve
del. 

nosti zlorabe. Ivo Hvalica je opozo
ril na (ne)preverjanje bonitet more
bitnega kupca in na prenizko po
stavljeno izklicno ceno. Branko 
Jane je mnenja, da je potrebno ra
ziskati dogodke v Vidmu pred le
tom 1993 in koliko denarja je iz 
podjetje neupravičeno "odteklo". 
Menil je, da je rešiti Videm tako v 
narodnogospodarskem interesu 
kot v interesu upnikov. 

Člani komisije so soglasno spre
jeli, da morajo prodajo Vidma 
obravnavati poslanci na izredni 
seji državnega zbora, vlada pa 
mora v sedmih dneh pripraviti pi
sne odgovore na vprašanja, ki so 
jih zastavili člani komisije. Na sejo 
bodo povabili tudi nekdanjega go
spodarskega ministra Maksa Taj
nikarja, nekdanjega direktorja 
Sklada za razvoj Uroša Koržeta, 
stečajnega upravitelja, stečajnega 
sodnika in člane agencije za sana
cijo bank in hranilnic, ki bi po mne
nju komisije lahko odgovorili na 
vrsto vprašanj. Zaradi suma nepra
vilnosti je komisija vladi tudi pred
lagala, da se v interesu narodnega 
gospodarstva prepreči oz. zača
sno zadrži podpis pogodbe s če
škim kupcem. (Galex) 

Problematika Vidma ponovno na seji sveta 

Občinski svet vztraja 
pri razveljavitvi dražbe 

Če bi ugotovili nepravilnosti pri njeni izvedbi, bi krški občinski svet vztrajal, da se dražba razveljavi 

Krško, 2 1 . marca - Občinski 
svet občine Krško je na svoji 
15. redni seji ponovno obrav
naval problematiko Vidma, če
prav ta točka dnevnega reda 
ob sklicu seje ni bila predvide
na. Svetniki Slovenske ljudske 
stranke so predlagali razširi
tev dnevnega reda, kar so 
podprli tudi ostali svetniki. 

V izredno konstruktivni raz
pravi so krški občinski svetniki 
Dokazali, da jim ni mar za usodo 
krškega "velikana", ki je bil na 
javni dražbi prodan češkemu 
kupcu za 35,5 milijonov nemških 
mark. Zato so svetniki SLS pred
lagali, da občina Krško vloži to
žbo za razveljavitev dražbe, še 
prej pa zahteva začasno odred
bo o prepovedi podpisa pogod
be o prodaji premoženja zaradi 

nezakonito postavljene izklicne 
cene ter od sodišča zahteva 
zamenjavo stečajne sodnice ge. 
Trajkovičeve in stečajnega se
nata ter stečajnega upravitelja 
zaradi nepravilno vodenega po
stopka prodaje premoženja Vid
ma. Vendar je za predlog glaso
valo le nekaj svetnikov, kar je 
pomenilo, da občinski svet tega 
ni podprl. Bolj enotni pa so si 
bili svetniki pri glasovanju o skle
pih, ki jih je predlagal Silvester 
Gorenc (2LSD), ter jih podprli z 
večino. 

Občinski svet ugotavlja, da 
sklepi, posredovani Ministrstvu 
za gospodarske dejavnosti, niso 
bili upoštevani. Prodaja podjetja 
Videm je bila preko dražbe izvr
šena, pri tem pa je tuji kupec 
dal le verbalno izjavo, da bo 

zagotovil nadaljevanje proizvod
nje, ohranil delovna mesta in 
skrbel za razvoj podjetja. Zato 
občinski svet ugotavlja, da ti po
goji za kupca niso obvezujoči. 
Vsled tega svetniki vztrajajo na 
izvedbi sklepov občinskega sve
ta, tako da se dražba razvelja
vi, če bodo ugotovili nepravil
nosti pri njeni izvedbi. Nujno je 
tudi še enkrat preveriti možnosti, 
ki jih ima občina kot upnik in 
članica upniškega odbora za 
postopek razveljavitve dražbe. 

Če pa navedenih postopkov 
po pravni poti ni mogoče izvesti, 
občinski svet (ponovno) predla
ga državnim organom, da v in
teresu delavcev Vidma, obči
ne in slovenskega gospodar
stva sklenejo s kupcem prav-
noveljavno pogodbo, s katero 

naj se zagotovi izvajanje po
gojev, navedenih v sklepih ob
činskega sveta. Župan in drugi 
občinski organi pa naj s sodelo
vanjem strokovno pristojnih 
pravnikov storijo vse potrebno, 
da bi se stališča občinskega 
sveta udejanila. 

Občinski svet poziva slo
vensko javnost in pristojne 
državne organe, da se zavze
majo za smotrno in dolgoroč
no rešitev problematike proi
zvodnje celuloze in papirja v 
Krškem. V nasprotnem prime
ru Občinski svet ne more prev
zeti odgovornosti za škodljive 
posledice, ki bi lahko nastale 
s prodajo podjetja Videm na 
marčevski javni dražbi. (Gaiex) 

Lomljenje kopij za nadstandardno dvorano 

Občina bi morala zagotoviti 140 milijonov tolarjev 
Krško, 2 1 . marca - Razpra

va o sofinanciranju Izgradnje 
večnamenske športne dvora
ne v Krškem je občinske svet
nike razdelila na dva tabora, 
če ne celo na tri. Na eni strani 
so bili tisti, ki so brez pomisle
kov odločno zagovarjali sofi
nanciranje v višini 140 milijo
nov tolarjev iz občinskega 
proračuna, druga stran pa je 
(upravičeno) pokazala strah, 
da si občina oz. občinski pro
račun česa takšnega ne more 
privoščiti. Le malokdo v ob

činskem svetu je absolutno 
proti graditvi športne dvorane, 
vendar se mnogi zavedajo, da 
je potrebno narediti še marikaj 
drugega. 

Ob začetku aktivnosti za iz
gradnjo novega srednješolske
ga centra v Krškem, ki so se 
pričele v letu 1994, so bile ob 
idejnih zasnovah izdelane tudi 
različice za izgradnjo večna
menske športne dvorane, ki bi 
služila tudi kot telovadnica za di
jake srednje šole. Po idejnih za
snovah naj bi se gradila dvorana 
v skupni površini 3.677 m2, od 

tega bi 1.200 mz sofinanciralo 
Ministrstvo za šolstvo in šport, 
ostalo pa občina. Okvirna pred
računska vrednost izgradnje 
športne dvorane znaša 370 mi
lijonov tolarjev, od tega pa bi 
morala občina iz občinskega 
proračuna zagotoviti sredstva v 
višini 140 milijonov tolarjev. 

Tako odbor za finance kot od
bor za družbene dejavnosti sta 
predlog o sofinanciranju izgrad
nje športne dvorane v višini 140 
milijonov SIT podprla, drugač
nega mnenja pa so bili nekateri 
svetniki, ki so želeli zagotovilo, 

da pa bodo vseeno zagotovljeni 
vitalni interesi posameznih kra
jevnih skupnosti. Slabo izkušnjo 
predstavlja tudi izgradnja doma 
starejših občanov, in svetniki si 
zagotovo ne želijo, da bi se 
zgodba ponovila. 

Pred glasovanje oz. odločitvi
jo nadstandard DA ali NE pa so 
se pričela lomiti kopja. Svetnik 
Abram (SLS) je predlagal preki
nitev seje, kar bi pomenilo, da 
se bo glasovanje opravilo v na* 
daljevanju seje, vendar predloga 
svetniki niso podprli. Soglašali 
pa so s predlogom Silvestra Go-
renca, da se opravi poimensko 
glasovanje, in ko bi se glasova
nje moralo pričeti, so svetniki 
LDS z odhodom s seje povzročili 
nesklepčnost in rešili težki polo-

— ™ — — — • — 

OBČINA KRŠKO 
Cesta krtkih žrtev 14 
OBČINSKI SVET 
Komisija za odlikovanja in 
občinska priznanj« 

objavlja na podlagi 18. člena Statuta Občine Krško (Uradni list RS 
št. 2/96) ter 15. in 16. člena Pravilnika o izvajanju Odloka o občinskih 
priznanjih 

RAZPIS 
ZA PODELITEV PRIZNANJ 

OBČINE KRŠKO ZA LETO 1996 
1. Občinski svet Občine Krško podeljuje posameznikom, organiza

cijam in skupnostim ter njihovim organom, skupinam in drugim 
organizacijam ter enotam Slovenske vojske naslednja občinska 
PRIZNANJA: 
a) VELIKI ZNAK OBČINE KRŠKO - za življenjsko delo In za 
izredne dosežke na področju družbenega in ekonomskega raz
voja občine. 
b) ZNAK OBČINE KRŠKO - za dosežene uspehe pri delu aH za 
dejanja, ki v občini zaslužijo splošno priznanje ali imajo poseben 
pomen za družbeni in gospodarski razvoj občine. 
cj PRIZNANJE OBČINE KRŠKO - se podeljuje v primerih, ko 
niso izpolnjeni pogoji za podelitev ZNAKA OBČINE, pa je družbe
no priznanje utemeljeno. 

2. Predlog lahko dajo: 
občinski svet in njegova delovna telesa, podjetja, krajevne skup
nosti, enote Slovenske vojske ter druge organizacije m skupno
sti. Pobudo lahko dajo tem organom, organizacijam in skupno
stim tudi delovni ljudje in občani. 

3. V predlogu mora biti navedena vrsta priznanja, za katero se 
predlaga, z obrazložitvijo in navedbo podatkov o predlaganem 
kandidatu, iz katerih je moč neposredno ugotoviti utemeljenost 
predloga. 

4. Predloge je treba poslati na Občino Krško, Cesta krških žrtev 
14, Občinski svet - Komisija za odlikovanja in občinska priznanja 
do 24. aprila 1996 do 12. ure. 

Komisija za odlikovanja in 
občinska priznanja 

Marica ŽIVIČ, predsednica 

15. in 16. seja občinskega sveta 
Krško, 2 1 . marca - Svetniki krškega občinskega sveta so 

v nadaljevanju 14. redne seje s sprejetimi sklepi zaključili raz
pravo o delovanju vodovodnega sistema Rore. Občinski svet 
je sprejel sklep, da se mora vododovodni sistem takoj vključiti 
v polno obratovanje, v čimkrajšem možnem času pa je potreb
no sprejeti odlok o izvajanju gospodarske javne službe vo-
dooskrbe, v katerem se določi nova cena vode, ki bo zajemala 
tudi strošek povečanja tokovine in del razširjenje reprodukcije. 
Svetniki so tudi soglašali, da se v proračunu občine Krško za 
leto 1996 zagotovijo sredstva za sanacijo sistema Rore. Sred
stva v proračunu se zagotovijo iz višje cene vode kot priliv 
proračuna. Razčistiti bo tudi potrebno pomanjkljivosti v projek
tu in izvedbi vodovodnega sistema Rore. Odlok o varstvu pod
zemne pitne vode na območju varstvenih pasov črpališča vo
dovoda Krško, ki ščiti podtalnico Krškega polja, naj ostane v 
veljavi in se dosledno izvaja. 

Občinski svet je sprejel osnutek poslovnika občinskega sveta 
z vsemi pripombami, ki jih bo moral pripravljalec predloga 
upoštevati, ter imenoval delovno komisijo za spremljanje iz
gradnje doma starejših občanov. 

Po zaključku 14. seje so svetniki nadaljevali delo 15. redne 
seje. Najprej so sprejeli sklep o določitvi cene storitev in pri
spevka staršev k oskrbnim stroškom v vrtcih občine Krško, 
nato odredbo o spremembi in dopolnitv odredbe o določitvi 
akontacijske vrednosti točke za izračun nadomestila za upora
bo stavbnega zemljišča v letu 1996. (Galex) 

žaj ob pozni uri. Občinski svet 
bo o sofinanciranju odločal v 
četrtek (28. marca), ko se bo 
seja nadaljevala. (Gaiex) 

Seje občinskega sveta se je 
udeležil tudi Niko Žibret, sve
tovalec Vlade RS, ki je predla
gal, da se z odločitvijo (kakr
šna koli že bo) ne sme odlašati 
predolgo, ker je v državnem 
proračunu ta investicija že za
jeta. Zato naj bi se gradnja šol
skega centra začela letos je
seni. 

IZ RAZPRAVE: 
Jože Tomaž in : "Ne gre za 
nas, ampak za MeDonalda in 
ostale vrhunske igralce, ki 
bodo enkrat odšli iz Krške
ga." 
Mar t in Lešnjak: "Denar za 
nadstandardno dvorano bi 
morali zbirati tudi najbolj 
zainteresirani koristniki." 
Stanislav Dvorsek: "S tež
kim srcem bom glasoval za 
140 milijonov. Treba je imeti 
tudi nekaj korajže." 
Frane Š tokan "Če pobirajo 
denar od vstopnin, naj tudi 
nekaj sredstev vložijo v inve
sticijo. Vaščani me bodo 
obesili, če bom glasoval za 
športno dvorano." 
Jož« Tomaž in : "Star prego
vor pravi: kruha in iger. Mar 
bomo živeli od iger?" 
Branko Vodopivec: "Mi po
trebujemo pamet, ne brih-
tmii nog." 

Janez Ž a m : "Športni lobi ni 
taktno igrat svoje igre." 
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© OBMOČNE OBRTNE 
ZBORNICE POSAVJA 

Sestanek sekretarjev , 

Ljubljana, 19. marca - Na Obrtni zbornici v Ljubljani je potekal 
sestanek sekretarjev območnih obrtnih zbornic, kjer so govorili o 
novostih nove carinske zakonodaje, o novi šolski zakonodaji, o 
osebni veljavnosti kolektivnih pogodb, o predlogu obračunavanja 
članarin za dvojne člane, prisotni pa so prejeli tudi informacije o 
visoki soli za podjetništvo in o tečajih nemškega in angleškega 
jezika s prilagojenim programom za obrt. 

Dan avtoprevoznikov 
Vse avtoprevoznike vabimo na dan avtoprevoznikov, ki bo v so

boto, 6. aprila 1996, na sejmu Avto in vzdrževanje v Celju. Program 
bo obsegal strokovni del, kjer boste izvedeli vse o izvedbi predpisov 
pri izdaji licenc v cestnem prevozništvu, uvajanju ISO standardov 
v transportni dejavnosti ter leasingu kot posestni obliki financiranja 
naložb v transportu, v rekreacijskem delu paiaodo od 14. ure dalje 
potekala organizirana športna tekmovanja čSstnih prevoznikov iz 
posameznih območnih obrtnih zbornic, in sicer v kegljanju in vleče
nju vrvi. 

Sejem gospodarskih vozil 
Ljubljanski sejem d.d. in Združenje avtomobilskih uvoznikov in 

prodajalcev Slovenije bosta v dneh med 17. in 20. aprilom 1996 v 
Ljubljani organizirala prvi sejem gospodarskih vozil in spremljevalne 
industrije. Sejemska prireditev je namenjena predstavitvi vseh mo
tornih vozil, namenjenih gospodarskim in poslovnim dejavnostim, 
sestavnih in nadomestnih delov, dodatne opreme, olj, maziv, aditi-
vov, avtokozmetike, avtoalarmov, mobilne telefonije in drugega. 

Ker predvidevamo, da je sejem zanimiv predvsem za vse avtopre
voznike, Sekcija avtoprevoznikov Območne obrtne zbornice Breži
ce poziva svoje člane, da se v primeru interesa prijavijo v pisarni 
zbornice, saj bo, če bo zadosti prijav, organiziran avtobusni prevoz. 

Frizerske prireditve in tečaji 
V hotelu Diana v Murski Soboti bo v nedeljo, 31. marca 1996, ob 

11. uri v organizaciji Studia Gizele Grah iz Murske Sobote potekal 
mednarodni frizerski seminar "POMLAD '96". V veliki dvorani Slo
venskega narodnega gledališča v Mariboru pa bo v nedeljo, 14. 
aprila 1996, ob 10. uri v organizaciji PRO-HAIR-a Barbare Krznarič 
iz Maribora potekal mednarodni frizerski seminar "LOOK-LEARN 
'96". Programa obeh seminarjev sta zelo zanimiva, zato priporoča
mo udeležbo tako obrtnikom kot delavcem v frizerski dejavnosti. 
Natančnejše programe je mogoče prejeti v pisarnah območnih zbor
nic. 

Novi rating BankWatch -
BREE za SKB banko 

Mednarodna agencija Thomson BankVVatch - BREE je 28. fe
bruarja 1996 slovenskim bankam, ki jih ocenjuje, podelila nove 
ratinge. Znana agencija BREE (Bank Research Eastern Europe) je 
namreč julija 1995 prešla v last ameriške velikanke Thomson Ban
kVVatch in bo od letos dalje uporabljala spremenjene ratinge, banke 
pa razvrščala po metodologiji svoje nove ameriške lastnice. 

SKB banka je nazadnje junija 1995 prejela dokaj visoki oceni 
agencije BREE, in sicer dolgoročno BBB in kratkoročno A2 (enak 
rating je tedaj imela le še ena slovenska banka, ostale pa nižjega). 
Glede na kombinacijo dveh novih ratingov (IC-B, LC1) pa je SKB 
zdaj na prvem mestu med slovenskimi bankami. 

i, Kazimir £JI\KO rregi, preaseanm mvrcmor u.u.: 

Novi časi, novo podjetje in nova pravila 

Z Ljubljanske borze 
Minuli teden je bito na Ljubljanski borzi kar živahno, vendar 

so tečaji delnic ubrali negativno pot Tako je Slovenski borzni 
Indeks v četrtek padel pod mejo 1.500 točk in s tem zapravil 
ves prirast tečaja v tem mesecu. V petek je končal pri 1.487,30 
točke, kar pomeni da je minuli teden izgubil 5 odstotkov svoje 
vrednosti. V sredo so obnovili trgovanje z delnicami Kreditne 
banke Triglav. Vse tri izdaje prednostnih delnic, ki so prej 
kotirale v kategoriji B in na OTC trgu, so združiti in prenovili. 
Po začetku trgovanja s prenovljeno delnico se je njen tečaj 
prvi dan po velikem prometu povišal kar za 35 odstotkov. 
Nekoliko se je povišal tudi v petek tn pristal pri 154,617 tolarjih. 
Minuli teden si bodo borzni udeleženci zapomnili tudi po ko-
tactji novih delnic. V petek, 22. marca, se je na podlagi sklepa 
odbora za sprejem vrednostnih papirjev in članov na Ljubljan
sko borzo prvič preko borze trgovalo z delnicami Dolenjske 
banke d.d., 172.802 rednih delnic prve in druge izdaje so uvrstili 
v borzno kotacijo A, 78.743 prednostnih delnic pa v borzno 
kotacijo 8. Tečaj prvega dne trgovanja se je za redno delnice 
oblikoval pri 15.842 tolarjih, za prednostne delnice pa pri 
15.000 tolarjih. Nadaljevala se je tudi zgodba o domnevnem 
oškodovanju družbenega premoženja Mladinske knige Zalo
žbe. Trgovanje z njeno delnico je bilo v četrtek ponovno us
tavljeno. Ker pa se nasprotno od pričakovanja minuli teden 
ni zgodilo, je prestavitev začetka poslovanja Terminske bor
zne na 28. marec. Minuli teden se je najbolj pocenila redna 
delnica Rnmedie, in sicer za 16 odstotkov. Za polovico manjši 
padec pa je zabeležila prednostna delnica Primofirta. Tečaj 
delnice Dadasa je nekoliko nihal in ob koncu borznega tedna 
konca! za polovico desetinke odstotka višje kot teden nazaj. 
Za 7,2 odstotka še je pocenila še delnica borznoposredniške 
hiše Nika. Tečaj redne delnice Hipotekame banke Brežice se 
je povišal za odstotek, s prednostno delnico pa minuli teden 
niso sklenili nobenega posla, zato je njen tečaj nespremenjen. 
(Nani) 

Kazimir Živko Pregl, predsednik Mercator d.d 

V nekaj dneh začetek obnove prodajnega centra v Zadorinku in krškega nakupovalnega centra 

Krško, 22. marca - "Merca
tor je od 12. oktobra lani regi
striran kot delniška družba s 
63.000 delničarji. Med njimi je 
le malo manj kot toliko fizičnih 
oseb, ki imajo v lasti 60 od
stotkov družbe (ostalo so 
skladi) in interesom teh delni
čarjev je dolžno služiti vod
stvo družbe." Nekako tako je 
na današnji tiskovni konferen
ci pojasnil smisel in posledice 
nove organiziranosti Merca
torja d.d. njegov predsednik 
Kazimir Živko Pregl s svojimi 
sodelavci. 

Živko Pregl je novinarjem na
tresel kar precej informacij. Lani 
so poleg lastninjenja zaključili 
reorganizacijo trgovskega dela. 
Prejšnjih osemindvajset družb s 
področja živilske trgovine so 
združili v štiri in te so v Ljubljani 
(kamor sodita tudi profitna cen
tra Preskrba iz Krškega in M-
Sevnica), v Novem mestu, Por
torožu ter Ptuju. "Tudi te centre 
čaka združitev, vendar šele čez 
čas," je dodal Pregl, preden je 
prepustil besedo zbranim novi
narjem iz Posavja. "Mercator 
mora biti racionalen, ker le tako 
lahko organizirano nastopa in se 
pogaja o oskrbi blaga ali ugod
nih kreditov. Zato je naša edina 
možnost v združitvi celotne 
trgovinske dejavnosti, ki pred
stavlja 75 odstotkov Mercatorje-

vega prometa in je vredna okrog 
1,2 milijarde mark. Naš promet 
znaša 1,6 milijard mark, cela 
vrednost Mercatorja pa je 600 
milijonov mark." 

Seveda smo takoj slišali vpra
šanje o skupnem žiroračunu, ka-

kreditov za naše investicije, in 
to gre lahko poceni samo, če so 
finance koncentrirane. Vloga 
profitnih centrov se bo krepila 
na prodajni strani. Zagotovili 
bomo lahko boljši odnos do 
kupca, modernizacijo prodajnih 

mor se vsak večer steka celoten 
dnevni izkupiček vseh proda
jaln, tudi posavskih. Živko Pregl 
je izraženi sum (ali bojazen ban
kirjev) o siromašenju posavske
ga bančnega finančnega siste
ma postavil v senco večanja 
Mercatorjeve moči: "To je točno. 
A reorganizacija ne spreminja 
nič v naši prodajni prisotnosti v 
Posavju, nič v sposobnosti inve
stiranja se ne poslabšuje. Kjer 
koli bo Mercator prisoten, bo ka
pitalsko močnejši. V naslednjih 
dveh, treh letih nameravamo pri
dobiti okrog 140 milijonov mark 

objektov, ugodnejšo nabavo. 
Ocenjujemo, da je v Posavju, oz. 

v Krškem še prostor za trgovske 
investicije. Čez nekaj dni se bo 
začela prenova nakupovalnega 
centra v Žadovinku. otvoritev 
pričakujemo sredi junija, ko bo 
v Krškem mercatoriada - sreča
nje za 10.000 naših zaposlenih". 

Sodobnejše in bolje založene 
prodajalne bodo služile večanju 
dobička, a kje je tu Posavje? Ni 
ga. Razen če bo uspelo kaj iz
tržiti od dela dvomilijonske mno
žice ki bo (upajmo) prihajala k 
nam po nakupih. Razumeti mo
ramo, da je nekdanjih časov so
žitja združenega dela z lokalnimi 
skupnostmi konec in da sedaj 
štejejo samo interesi lasnikov. Ti 
bodo deležni delitve profita in 
upajmo, da jih je v Posavju čim 
več. Pri tem nima Mercator 
pravzaprav nikakršne aktivne 
vloge. Je le (uspešen) del global
nega sistema. (Ika) 

Marčevska košarica 
življenjskih stroškov 

Posavje, konec marca - Trije meseci so naokoli in, kot smo 
vam obljubili, tukaj je naša druga košarica življenjskih stroškov. 
Sprehodili smo se po posavskih diskontih, trgovinah in tržnicah 
in preverjali, ali so so cene v primerjavi s tistimi izpred treh 
mesecev, ko smo vam posredovali prve podatke, kaj spreme
nile. 

Podatke smo zbirali v času od 15. do 23. marca, in sicer po vseh 
treh posavskih tržnicah, v Intermarketu in Mercatorjevih diskontih 
oziroma trgovinah. Kjer v tabeli poleg izdelka nismo navedli tudi 
imena izdelka, smo upoštevali najnižjo ceno tovrstnega izdelka. 
Ponekod prihaja do večjih razhajanj, saj enaki izdelki niso povsod 
naprodaj. Tudi za trgovinske izdelke smo najprej pogledali v diskon
te, če pa jih tam niso imeli, smo upoštevali cene iz trgovine. 

In kaj smo ugotovili: da se še vedno najbolj splača nakupovati 
v diskontih, če pa želite nakupovati v manjših količinah, je najprimer
nejši Intermarket v Brežicah; da je med tržnicami cenovno najugod
nejša krška; med mesnicami pa tiste Bobičeve. Na splošno se cene 
v povprečju niso kaj dosti povišale, tako da bi za našo košarico, 
ki zajema res najosnovnejše potrebščine za povprečno slovensko 
družino, morali odšteti okrog 33.500,00 SIT (kar je vseeno za približ
no tisočaka več kot pred tremi meseci). Sicer pa si oglejte tabelni 
prikaz, v prihodnje pa, ko bomo lahko gibanje cen spremljali skozi 
daljše obdobje, vam obljubljamo tudi grafično ponazoritev. (Nena) 

Diskont 
olje(3l) 
sladkor (3 kg) 
sol (1 kg) 
kis (II) 
moka (3 kg) 
testenine (2 kg) 
riž(1kg) 
kava (1 kg) Bar 
marmelada (1 kg) 
pivo (1 zaboj) 
min. voda (1 zaboj) 

sirup (31) 

Trgovina 
maslo (0,5 kg) 
margarina (0,5 kg) 
mleko (301) 
skuta (1 kg) 
pos. salama (2 kg) 
šunkarica(2kg) 
kruh (30 kg) 
edamec (1 kg) 

Mesnica 
govedina (4 kg) 
perutnina (3 kg) 
svinjina (2 kg) 

Tržnica 
krompir (15 kg) 
korenje (2 kg) 
fižol (1 kg) 
jajca (30 kom) 
solata (3 kg) 
zelje (2 kg) 
pomaranče (3 kg) 
jabolka (7 kg) 
banane (8 kg) 

Brežice 
Intermarket 

567,00 
405,00 

72,40 
175,60 
237,00 
378,00 
110,40 

1.681,00 
286,10 

2.440,00 
379,20 

356,20 

311,20 
223,80 

2.196,00 
429,20 

1.398,00 
2.266,80 
3.900,00 

844,20 

3.760,00 
1.907,10 
1.532,00 

750,00 
400,00 
400,00 
660,00 

2.100,00 
300,00 
450,00 
840,00 

1.200,00 

Krško 
Mercator 

546,90 
383,70 

76,40 
185,50 
220,20 
328,80 
128,20 

1.650,00 
289,80 

2.349,60 
681,60 

693,80 

310,20 
223,80 

2.196,00 
400,00 

1.477,20 
1.954,40 
3.990,00 

825,80 

3.280,00 
1.680,00 
1.500,00 

600,00 
320,00 
300,00 
540,00 

1.800,00 
200,00 
360,00 
910,00 

1.280,00 

Sevnica 
Mercator 

780,00 
390,30 
80,00 

192,00 
220,80 
396.40 
190,00 

1.630.00 
487,30 

2.235,00 
0-43,00 

729,80 

327,60 
222,80 

2.115,00 
390,00 

1.538,00 
2.847,60 
3.975,00 

844,20 

3.280,00 
1.680,00 
1.500,00 

750,00 
320,00 
300,00 
660,00 

1.800,00 
300,00 
450,00 
910,00 

1.440,00 

GOSPODARSKA ZBORNICA 
SLOVENIJE 

OBMOČNA ZBORNICA POSAVJE 

SES - Senioren Expert Servis 
V Nemčiji je leta 1983 nastala Družba za neprofitno delovanje upo

kojenih strokovnjakov - SES kot častna služba nemškega gospodar
stva za mednarodno sodelovanje. Namen družbe je sodelovati s svo
jimi strokovnjaki v organizaciji industrije in javnih služb po načelih 
racionalnega poslovanja, smotrne organizacije ter strokovnega delo
vanja na vseh področjih (industrija, storitve ...). Delovna področja so 
predvsem svetovanje v srednjih in malih podjetjih vseh panog. Angaž-
maji SES-a so honorarja prosti, naročnik, ki sklene dogovor s SES-om, 
se obveže le, da bo kril stroške za eksperta. Predstavniško podjetje 
SES-a v Sloveniji je podjetje MIA d.o.o Ljubljana. V sredo, 3. aprila 
1996, bo sestanek, kjer bosta predstavnik SES-a iz Nemčije in pred
stavnik podjetja MIA d.o.o. predstavila zainteresiranim podjetjem de
lovanje te družbe. Zainteresirana podjetja prosimo, da se čim prej 
prijavijo na Območni gospodarski zbornici Posavje. 

SLOVENE ENTERPRISE PROJECT 
Ta projekt je tehnična pomoč ameriške vlade slovenskim podjetjem. 

Namen projekta je ponuditi svetovalne storitve slovenskim podjetjem 
ter z njimi doseči rezultate v povečanju poslovne učinkovitosti in 
mednarodne konkurenčnosti podjetja. Projekt predstavlja neposredno 
pomoč podjetjem, zato je njegov primarni cilj podpreti napore posa
meznih podjetij v skladu z njihovimi interesi, prioritetami in potrebami. 
Projekt izvajajo svetovalci ameriških svetovalnih podjetij A.T. Keamey 
in Arthur Andersen v sodelovanju s slovenskimi svetovalci. Da bi 
predstavili način dela, organizirajo predvidoma 10. in 11. maja 1996 
v Krškem delavnico na temo pospeševanja prodaje in marketinga. 
Delavnica je brezplačna. Ker je število udeležencev omejeno, prosimo 
zainteresirane, da se čim prej prijavijo na Območni gospodarski zbor
nici Posavje. 

ATA KARNET 
ATA KARNET je mednarodna carinska listina, ki se uporablja pri 

začasnem uvozu in izvozu blaga. Njene glavne prednosti so: 1. prestop 
meje predvsem za tri glavne skupine blaga: vzorcev, strokovne opreme 
ter sejemskih eksponatov brez plačila carinskih in ostalih uvoznih 
dajatev; 2. večkratni prestop preko mej v KARNETU navedenih držav 
znotraj enoletnega roka veljavnosti KARNETOV. 

Sistem ATA KARNETOV omogoča, da se lahko pošiljka začasno 
uvozi v različnih državah hkrati, kakor tudi, da se začasni uvoz blaga 
po enem KARNETU lahko opravi naenkrat, vrača pa se sukcesivno. 
Maksimalni rok veljavnosti KARNETA je 1 leto od dneva njegove izdaje. 
KARNET se lahko uporablja tudi za blago v tranzitu, ne more pa se 
uporabljati pri začasnem uvozu blaga, namenjenega nadaljnji prede
lavi oz. popravilu. 
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Vidmovi delavci krivijo občino in državo 

Zadovoljni so/bi bili 
s Klemenčičevim Vitacelom 

Videm, nekdanja Tovarna 
celuloze in papirja Djuro Salaj 
Krško ali kar Celuloza, kot jo 
mnogi imenujejo, se je znašel 
v izjemno težki situaciji. Tako 
z gospodarskega, političnega, 
socialnega kot državnega vi
dika. Od uvedbe stečaja, ki se 
je začel pred tremi leti, pa vse 
do danes je usoda paradnega 
konja slovenske papirne indu
strije negotova. 

Trenutno je negotovost še 
večja. Na javni dražbi je bilo 
premoženje krškega Vidma 
(zemljišče, zgradbe, oprema 
in infrastruktira) prodano po 
smešno nizki ceni ljubljanske
mu podjetju ICEC d.o.o., hče
rinskemu podjetju češkega 
holdinga ICEC. Torej je tovar
na, za katero so delavci menili, 
da je njihova in samo njihova, 
tako čez noč prešla v tuje, če
ške roke. Bodo novi lastniki 
res nadaljevali proizvodnjo v 
Krškem? Delavci se gotovo 
vseh drugačnih scenarijev bo
jijo, kdo pa se ne bi? 

Pravijo, da se jim s Klemen
čičevim prihodom ni godilo 
slabo. Dobili so plače, regres, 
vse je bilo v redu. Kaj pa se
daj? Jaroslav Dostal je že na 
začetku omenjal, da so plače 

čeških delavcev nižje. Bo tako 
tudi v Vidmu? Zaposleni so si 
v največji meri želeli, da bi to
varna ostala v slovenskih ro
kah, lahko tudi v Vitacelovih. 
"Samo da bi bila naša," pravi
jo. 

"Sedaj pa se je zgodilo tisto, 
kar smo si najmanj želeli," 
pravijo delavci, ki so ogorčeni 
tako nad državo kot nad obči
no, ki se nista pravočasno 
vključili v reševanje tovarne in 
njenih delavcev. "Če ostane 
tako, kot je sedaj, bo v redu, 
drugače pa ... ne vemo, kako 
in kaj," zatrjujejo delavci. (Ga-
lex) 

Jože Kerin, predelava od

padnega papirja: "Ali sem razo
čaran? Gotovo bi raje videli, da 
bi Videm kupil domač kupec, ne 
pa tujec. Kaj je v ozadju, ne vem. 
Po moje so za vse to krivi bivši 
vodilni delavci tovarne. Z Vitace
lom, ki nas je prevzel, smo bili 
kar zadovoljni, dobivali smo pla
če, kar je tudi nekaj. Upali smo, 
da bo podjetje še naprej vodil 
Klemenčič, vendar se je pokaza
lo drugače. Zaenkrat delo pote
ka normalno." 

Branko Horvat, vzdrževanje: 
"S Klemenčičem smo bili zelo 
zadovoljni, ker je podjetje spravil 

na noge, v zagon. Zagotovljal 
nam je tudi plače, ki so bile kar 
v redu. Nad prodajo Vidma če
škemu kupcu smo razočarani, 
saj bi morala tovarna ostati v na
ših rokah. Ker je imela prste 

vmes vlada oziroma država, pa 
vemo ... Delo trenutno poteka 
normalno, kot da se ni nič zgo
dilo." 

Ivan Pire, papir: "Dogajanja 
glede prodaje Vidma nisem pre
več spremljal, slišal pa sem, da 
se govori o nekakšni mafiji v 
ozadju oziroma se ne ve natan
čno, kdo je kupec. Delavci se 
bojimo, da bo slabše, čeprav se 

v teh dneh delo ni nič spremeni
lo. Mislili smo, da bo vse ostalo 
v rokah Vitacela in Videm papir
ja. Ne vem, zakaj ni posegla 
država, ki je v veliki meri krivec." 

Jože Ribič, belilnica: "Ne 
vem veliko, kaj bodo naredili. 
Razočarani smo, da so Videm 
prodali za tako nizko ceno. Se
daj je vse odvisno od češkega 
lastnika, saj je vse v njegovih 

rokah. Drugače pa delo poteka 
normalno in če bo tako tudi na
prej, bo v redu." 

Blaž Vizler, absorbcija: "Po 
mojem mnenju je občina velik 
krivec, da je prišlo do prodaje. 
Če bi se pravočasno zavzela, bi 
lahko tovarna ostala v lasti de
lavcev. Kar pa se tiče države, bi 

se lahko tudi država bolj zanima
la, da bi podjetje ostalo v doma
čih rokah, ne pa prešlo v tuje. 
Tri leta smo delali in se trudili, 
sedaj pa so nas prodali praktič
no zastonj. Trenutno ne vemo, 
za koga delamo in kako dolgo 
bomo še delali. Prej smo imeli 
vsaj nekaj upanja, ker je Kle
menčič le naš človek. Zagotav
ljal nam je plačo in redno zapo
slitev." 

Martin Gerjevič, transport: 
"Trenutno ne vemo, kako bo. Za 

M 

ta položaj je kriva samo država, 
ker ni zaščitila naše tovarne. 
Delo poteka dobro, delamo nor
malno naprej, ni pa denarja in 
tistega, kar bi moralo biti. Ali to
varno kupi Vitacel ali kdo drug 
- pomembno je samo to, da 
delo poteka nemoteno naprej. Z 
Vitacelom smo bili do sedaj za
dovoljni, dal nam je redne plače, 
regres." 

OBČINA KRŠKO 
Oddelek za gospodarske dejavnosti 

objavlja na podlagi razpisa Ministrstva za gospodarske 
dejavnosti (Ur.list 16/1996) 

JAVNI RAZPIS ZA DODELJEVANJE 
POSOJIL PRAVNIM OSEBAM 
ZA SANACIJO PODJETIJ 
IN GOSPODARSTVA 

I. Predmet razpisa 
Sprejemanje vlog za dodeljevanje posojil pravnim osebam za sanacijo 
podjetij in gospodarstva iz uporabe dela kupnin v letu 1996, s katerimi 
razpolaga Ministrstvo za gospodarske dejavnosti. Višina sredstev za 
javni razpis znaša 1.000.000.000 SIT. 
Posojila se prosilcem dodelijo do največ 90.000.000 SIT oziroma največ 
do 1/1 vrednosti investicije po pravni osebi, po dinamiki prilivov sred
stev iz naslova kupnin. 
II. Splošni kriteriji 
Do dodelitve dolgoročnega posojila je upravičen prosilec, kateremu 
po standardni klasifikaciji dejavnosti, njegova glavna dejavnost v zad
njih 6 mesecih od razpisa, spada v naslednje skupine: 
C Rudarstvo (šifre 10-14) 
D Predelovale ne dejavnosti (šifre 15-37) 
E Gradbeništvo (šifra 45) 
H Gostinstvo-dejavnost hotelov (šifra 55.1) 
I Promet, skladiščenje in zveze(šifre 60.1, 60.2 in 62). 
III. Posebni kriteriji v primeru dodeljevanja posojil pravnim ose
bam 
Podjetja, ki kandidirajo za pridobitev dolgoročnega posojila Republike 
Slovenije, morajo izpolnjevati naslednje kriterije: 
- izdelan sanacijski program (finančna sanacija, sanacija finančnih 
virov ali restrukturiranja dolgov) in razvojni program z opredelitvijo 
investicij v osnovna in obratna sredstva potrjen s strani poslovne banke 
(investicijski elaborat po vzoru iz "Priročnika za izdelavo investicijskega 
programa, LB d.d. Ljubljana 1991, iz katerega je razvidna razvojna 
naravnanost programa, predvsem pa uvajanje novih tehnologij, inova
cij, izvozna usmerjenost investicije, večanje konkurenčne sposobnosti, 
odpiranje novih delovnih mest, itd.) in poslovni načrt za leto 1996, 
- da podjetje spada med srednja ali velika podjetja po zakonu o gospo
darskih družbah, , 
- ocena bonitete pravne osebe pri kreditodajalcu; v poštev pride raz-
vrščenost v razrede A, B, C in D, 
- da so neto izvozniki,kar ne velja za šifro dejavnosti 60.213 žičnice 
- neto izvoz (izvoz-uvoz, razen uvoza opredmetenih stalnih sredstev) 
v obdobju 1.julij - 31 .december 1995 mora znašati vsaj 12 mio SIT po 
srednjem tečaju Banke Slovenije na dan objave razpisa, 
- revidirani bilanca stanja in uspeha za pretekli dve poslovni leti, 
- da podjetje ni v stečajnem postopku oz.postopku prisilne poravnave. 
IV. Dokazila o izpolnjevanju splošnih In posebnih kriterijev iz tč. 
II in III tega razpisa 
- razvrščenost v skupine dejavnosti pravne osebe dokazujejo z dokazi
lom o standardni klasifikaciji dejavnosti ("Obvestilo o identifikaciji in 
razvrstitvi po dejavnosti za poslovne subjekte", ki ga izdaja Urad RS 
za statistiko) in sicer za področja industrije, gradbeništva, turizma in 
gostinstva, 
- dokazilo o ustreznem sklepu organa upravljanja družbe o sprejetju 
oz. potrditvi sanacijskega/razvojnega programa, 
- da za dejavnost 55.1 podjetja priložijo dokazilo o tujih gostih in 
njihovih nočitvah, ki morajo v tem obdobju znašati najmanj 45 % -
statistični obrazec TU-11, 
- da priložijo dokazilo, da je podjetje neto izvoznik (po metodologiji 
javnega razpisa za podeljevanje sredstev za subvencioniranje prispev
kov za socialno varnost neto izvoznikov v letu 1995; Ur.list RS, št.40-41/ 

95); podjetje dokazuje fakturirani izvoz in uvoz v tem obdobju s pred
ložitvijo poročila o stanju terjatev in obveznosti do tujine, ki so jih 
podjetja dolžna izkazovati na obrazcu SKVI in II, oz. v primerih posred
nega izvoza izjavo izvoznika ,da je izvedel storitev v imenu in za račun 
navedenega podjetja, 
- da priložijo obrazec BON 1 in BON 2 ne starejši od 30 dni (katerega 
izdaja Agencija za plačilni promet, nadziranje in informiranje), 
- potrdilo podružnice Agencije Republike Slovenije za plačilni promet, 
nadziranje in informiranje oz. pristojnega gospodarskega sodišča, oz. 
Okrožnega sodišča-stečajni oddelek, 
- da je podjetje za zavarovanje svojih obveznosti sposobno ponuditi 
instrumente zavarovanja plačil: hipoteko, menice, akceptne naloge, 
- izjavo o jamstvu sopodpisnikov posojilne pogodbe (odvisnih in obvla
dujočih družb) o pristopu k dolgu in o jamstvu za izpolnitev obveznosti 
kot solidarnih dolžnikov. 

V. Prednosti pri dodeljevanju posojil bodo imele pravne osebe: 
- ki so se že prijavile na javni razpis za dokapitalizacijo in dodeljevanje 
posojil pravnim osebam za sanacijo podjetij in gospodarstva (Ur.list 
RS, št.73/95) posojila pa niso dobile, vendar izpolnjujejo vse kriterije 
za dodeljevanje posojil, 
- katerih sanacijski programi upoštevajo usmeritve v okviru sprejetih 
tekočih ukrepov gospodarske politike, 
- da podjetja spoštujejo določila sprejetega socialnega sporazuma za 
leto 1996, 
- katerih sanacijski program z opredelitvijo investicij v osnovna in 
obratna sredstva izkazuje razvojno naravnanost programa (predvsem 
pa uvajanje novih tehnologij, inovacij, izvozna usmerjenost investicije, 
večanja konkurečne sposobnosti, odpiranje novih delovnih mest, itd.), 
ki se dokazujejo s strokovnim mnenjem Ministrstva za znanost in 
tehnologijo, 
- za ekološko naravnane projekte (varčevanje z energijo, okoljska 
primernost, skladnost z ISO,...), se dokazuje s pridobljenim mnenjem 
Ministrstva za okolje in prostor, 
- pri katerih se aktivno vključuje v sanacijo poslovna banka in katere 
obrestna mera za dolgoročna posojila ne presega TOM + 13%, 
- ki bodo lahko nudile zanesljivejše oblike zavarovanja svojih obvezno
sti (hipoteka), 
- ki po kriteriju "plače na poslovne prihodke" in "opredmetena osnovna 
sredstva na zaposlenega", izkazujejo uvrščenost med delovno intenziv
ne panoge, 
- ki so uvrščene v panoge, ki jih Ministrstvo za gospodarske dejavnosti 
obravnava prednostno, skladno z ukrepi tekoče industrijske politike. 

VI. roki prijave 
Razpis je odprt do porabe sredstev dela kupnin, oziroma najkasneje 
do 31. 12. 1996. 
Vlogo skupaj z dokazili prosilec dostavi v glavno pisarno na Ministrstvo 
za gospodarske dejavnosti, Ljubljana, Kotnikova 5 v zaprti kuverti z 
imenom in naslovom podjetja in oznako: "Ne odpiraj- javno razpis za 
dodeljevanje posojil". Vloga se vpiše v evidenčno knjigo pod zaporedno 
številko prejema. Nepopolne vloge bodo izločene. 

VII. Postopek pri izbiri vlog 
Minister za gospodarske dejavnosti je s sklepom imenoval komisijo,, 
za izbor vlog in pripravo predloga za dodeljevanje posojil. 
Komisija bo v času razpisa delovala kontinuirano, odpiranje vlog bo 
vsak zadnji ponedeljek v mesecu. Podjetja bodo o izidu razpisa obveš
čena najkasneje v 45 dneh po odpiranju. 
Dodatne informacije v zvezi z razpisom dobite pri Borutu Grčarju za 
področje industrije tel. (061) 178-32-37, pri Marku Podrekarju za po
dročje turizma, tel. (061) 178-32-92, ter pri Borutu Gržiniču za področje 
gradbeništva, tel. 061-178-32-61. 

Podatki območne gospodarske zbornice 

Posavska podjetja v stečaju 
in likvidaciji 

Podjetja, ki jim je stečaj že potekel: 
Novoles Sigmat d.o.o., Brestanica - 11.11.1994 
Žaga d.o.o., Sevnica - stečaj zaključen s prisilno poravnavo 24.5.1995 
Kovinarska ISO, Krško - poleti 1995 
Obrtna zadruga Bohor p.o., Sevnica - 22.2.1996 (Ul 12/96) 

Podjetja, ki so v stečaju — v oklepaju je datum začetka stečaja: 
TSS d.o.o., Sevnica (23.7.1993) - premoženje prodano in plačano najem
niku ' 
SPE d.o.o., Krško (26.7.1993) - kljub 4 razpisom ni kupca za nepremičnine 
Sava papir d.o.o., Krško (4.10.1993) 
M - Tovarna konstrukcij, Krmelj (29.10.1993) - problem denacionalizacije 
- vrnitve v naravi 
Videm d.o.o., Krško (1.4.1994) - javna dražba 13.3. 1996 
SOP Klepar p.o., Krško (27.1.1994) 
PEM, trgovina d.o.o., Artiče (25.4.1994) 
SAMI trgovina d.o.o., Sevnica (29.9.1994) 
Kovinarska - gradbena oprema, izolacija, ekologija, procesna oprema 
(19.7.1994) - premoženje ovrednoteno, prvi poskus prodaje premoženja 
ni uspel v celoti, izterjava terjatev 
Kovinarska - gostinstvo, intelektualne storitve, Consulting (3.10.1994) -
problematika kot zgoraj 
Kovinarska - tovarna ind. opreme (19.10.1994) - problematika kot zgoraj 
Kovinoplast p.o., Jesenice (21.12.1994) - ni kupcev za nepremičnine, 
delna prodaja 
Lucia d.o.o., Sevnica (3.3.1995) - prvi narok 24.5.1995 
Livarstvo p.o., Dobova (10.8.1995) - prvi narok 8.11.1995 
SOP - Novoline d.o.o., Ljubljana (27.9.1994) - nima nepremičnin 
CPI - Kovinarska (22.11.1995) 

Podjetja, ki so v postopku likvidacije: 
Clann, družba za proizvodnjo, trgovino in posredovanje, Loka pri Zida
nem Mostu K-
Makro, obrtna zadruga, Sevnica 

Ostale ukinitve obratov v Posavju: 
SOP Oprema, Krško - prisilna poravnava 1991-92 
Adria Caravan, Brežice - ukinitev obrata 
Trimo, Dobova - prodaja obrata 
TRZ Bregana, Slovenska vas - ukinitev dejavnosti 
Iskra, Kostanjevica - prodaja obrata 
Kovinarska - Dopolnilni programi - stečaj 1991, 50 delavcev od 127 so 
morali sprejeti nazaj (po zakonu zaščiteni), 70 pa jih je šlo na čakanje 
Les Trade, Sevnica - stečaj; vrnitev 51 delavcev nazaj na delo 
Sava, Krško - prodaja obrata stekla 
Silex, Sevnica - napoved stavke, ki so jo začasno odložili (18.3.), skup
ščina podjetja sklicana za 25.3.1996 
Metalna - tečejo dogovori o privatizaciji 
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Valantičevo17, 
68000 Novo mesto 
Telefon:+386 68/23 174, 
323 300 
Telefax: +386 68/342 094 

čas oddajanja: 
Ob sobotah oddaja
mo doklor nas bosto 
klicali. 
Vsak dan oddajamo 
mod 5.30 In 24.00 
uro. 
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Rez vinske trte 
Že stari antični narodi so 

vinsko trto oblikovali, ker so 
spoznali, da obrezana trta rodi 
lepše grozdje. Menda so po
membnost rezi trte odkrili slu
čajno, ko je trta, ki jo je obgri-
zla koza, drugo leto rodila več 
in lepše grozdje kot ostale. 

Z redno in premišljeno rezjo 
trte dosežemo redno vsakoletno 
rodnost trt, uravnavamo kako
vost grozdja, kajti neobrezana 
trta rodi neokusno grozdje; trti 
dajemo želeno obliko (če je ne 
bi obrezovali, bi se tako razrasla, 
da bi nam preprečevala gibanje 
po vinogradu). 

Za obrezovanje trte ni natan
čnega recepta. Rezač ne sme 
delati le s škarjami, ampak tudi 
z glavo. Zato mora poznati po
samezne dele trte. To mu poma
ga pri pravilni določitvi rezi. 
Predvsem mora poznati: 
- enoletno rozgo ali enoletni 
les: to je zrela mladika iz pretekle 
vegetacije. Rozgo obrezujemo 
in je praviloma rodna, če raste 
iz rozge, ki je eno leto starejša. 
Enoletno rozgo obrezujemo na 
čepe, reznike in šparone. 
- dveletno rozgo: je eno leto 
starejša. Na dveletni rozgi (lesu) 
narežemo iz enoletne rozge rod
ni les, to je reznike in šparone, 
od katerih pričakujemo pridelek. 
- stari les so steblo, kraki in 
kordoni. Enoletna rozga, rastoča 
iz starega lesa, navadno ne rodi, 
zato jo pri rezi popolnoma odre-
žemo. Izjemoma jo lahko obre-
žemo na vzgojne čepe za vzgo-
jitev potrebnega lesa za prihod
nje leto. 

Poleg navedenega ločimo še 
rodni in nadomestni les. Rodni 
les so enoletne rozge in ga puš
čamo vedno le na dvoletnem le
su. Obrezujemo ga: na rodne re
znike s 3 do 4 očesi (kratka rez); 
na krajše šparone, ki jih pone
kod imenujejo penjevce, s 5 do 
8 očesi (srednje dolga rez); na 
šparone z 8 ali več očesi (dolga 
rez). 

Nadomestni les režemo na 

enoletni rozgi, ki je pognala iz 
starega ali tudi dveletnega lesa. 
Nadomestni les iz dveletnega 
lesa je praviloma roden in je lal\^ 
ko nekoliko daljši - krajši reznik. 
č e pa režemo nadomestni les iz 
enoletnih rozg, ki so pognale iz 
starega lesa, je praviloma nero
den in ga režemo kratko, na če
pe. Z nadomestnim lesom po
mlajujemo trto in vzgajamo rodni 
les za rez v prihodnjem letu. 

Očesa na enoletni rozgi so 
različno rodna. V naših razmerah 
so najbolj rodna očesa v sredini 
enoletne rozge; od sredine ro
zge navzgor in navzdol se rod
nost oče% zmanjšuje. Zato ni 
vseeno, a|i puščamo pri rezi 8 
reznikov s po 3 očesi, to je sku
paj 24 očes, ali pa 2 šparona s 
po 9 očesi in 2 reznika s po 3 
očesi. Tukaj bomo na šparonih 
dosegli večji pridelek, čeprav je 
število očes enako v obeh pri
merih. 

Rodnost posameznih očes je 
odvisna tudi od sorte. Splošno 
pravilo je, da so pri slabo rasto
čih sortah rodna najnižja očesa, 
pri močno rastočih sortah pa le 
višje ležeča očesa enoletne ro
zge. 

Vinsko trto lahko obrezujemo 
ves čas zimskega počitka, to je 
od jeseni, ko odpade listje, pa 
do pomladi, ko odženejo zimska 
očesa. V območjih, kjer so zime 
hude, je treba z rezjo med zim
skim mrazom prenehati, ker bi 
obrezani trs lahko pozebel. 

Zgodaj obrezan trs prej odga
nja in prej cvete, zato obstaja 
večja nevarnost spomladanske 
pozebe. Grozdje cvete v hlad
nejšem vremenu in se bolj osip-
Ije. Vse to povzroča manjšo rod
nost. 

Pozna spomladanska rez v 
času, ko gornja očesa na enolet
ni rozgi že odganjajo, zadrži raz
voj spodnjih oči za 10-15 dni. 
Tako se lahko uspešno izogne
mo spomladanski pozebi. 

Kmetijska svetovalka: 
Milena ROZMAN, dipl.ing.agr. 

Praktična navodila za rez trte 
Osnovno pravilo je, da vinska trta rodi praviloma rta enoletni 
rozgi, ki izrašča iz dveletne. Enoletne rozge iz starega lesa 
v glavnem ne rodijo. 
Pri rezi odrežemo rozgo 1 do 1,5 cm nad zadnjim očesom 
poševno, da je spodnji rob rezi obrnjen Od očesa. 
Kadar režemo samo dolgi rodni les brez reznikov in čepov, 
izberemo nov rodni les za šparon iz rozge, ki j e najbližje 
osnovi. 
Vodoravne m navzdol viseče rozge so rodnejše kot pokon
čne. 
Rozge z dolgimi medčlenki in močnim strženom so manj 
rodne. 

Tanf 
- t—*-"—V—I-G-
68290 Sevnica. Slovenija 

Hermanova I p.p. 9 ^ . 

TANIN iz Sevnice še vedno odkupuje 
LES PRAVEGA KOSTANJA 

Les vam tudi posekamo. 

Informacije po telefonu 0608/41-044, 41-349 

ca - Na tokratni redni prašičji sejem so 
pripeljali 170 prašičkov, mlajših od treh mesecev, in jih po 
ceni 310-370 tolarjev za kilogram žive teže prodali 100. Proda
jali pa so tudi 40 starejših prašičev in jih prodali 15. Za kilogram 
žive teže pa je bilo potrebno odšteti 230-250 tolarjev. 

fVsem kmeticam ob praznovanju 
dneva žena in materinskega dneva 

Praznovanja 8. marca, prazni
ka žena, nočemo opustiti, 25. 
marec pa smo sprejele in ga i e 
nekaj let praznujemo kot mate
rinski dan. Praznovanja in prire
ditve deklet in iena se v teh 
dneh vrstijo. Mesec marec je po
stal mesec iena. 

Tudi članice brežiške podružni
ce slovenske zveze kmetic praznu
jemo. Veliko nas je. Ob vsakem 
skupnem srečanju, izletu, preda
vanju, tečaju in razstavi nas je več. 
Pridružujejo nam se tudi žene s 
podeželja, ki niso kmetice. Zakaj? 

Nedvomno zato, ker se skupaj 
dobro počutimo, smo bolj svobod
ne in sproščene, postajamo po-
gumnejše in samozavestnejše, po
rajajo se nam nove ideje in spozna
nja, lahko počnemo tisto, kar nas 
veseli in zanima, in ne tisto, kar 
moramo in kar se od nas pričakuje. 
Ustvarile smo si svoj svet in v njem 
spoznale: 

- da smo zaveznice, ne tekmice; 
- da smo si podobne, da imamo 
enake težave in da sodimo skupaj; 
- da znamo občutiti bolečine in ve
selje drugih kot svoje; 

- da lahko druga drugi nudimo po
zornost, tolažbo in podporo; 
- da si lahko pomagamo in se ra
zumemo tako, kot nam moški in 
otroci ne bodo nikoli mogli poma
gati in nas razumeti, ker so pač 
drugačni in drugače zaznavajo 
naše težave in stiske. 

Skupno druženje potrebujemo, 
ker smo sicer preveč priklenjene 
na dom, otroke in družino. Obve
znosti, ki nam jih je prisodila tradi
cija, so številne in jih nenehno mo
ramo izpolnjevati, zato nam zmanj
ka časa, da se posvetimo sebi in 
se ukvarjamo s tistim, kar si želimo 
in kar nas veseli. 

Moramo pa si priznati, da prepo
gosto izkazujemo ljubezen do svo
jih bližnjih z žrtvovanjem. Namesto 
njih opravljamo delo, ki bi ga mo
rali sami opraviti. Včasih tudi od
klanjamo ponujeno pomoč, ker mi
slimo, da nihče ne zna stvari tako 
dobro opraviti kot me. S tem se po 
nepotrebnem obremenjujemo in 
izčrpavamo. Ko nam zaradi utruje
nosti pojenjajo moči, ko se že po
čutimo prizadete, žalostne in razo
čarane, nam vsak poskus, da bi 

kar koli spremenile, prinese le kon
flikte v družini, ker reagiramo z je
zo, očitki in zamero. S tem svoj 
položaj še poslabšamo. 

Zveza kmetic odpira marsikateri 
izmed nas edino okno v drugačen, 
lepši svet. Odkriva nam podobe 
žensk, kakršne bi rade postale, in 
nakazuje spremembe, ki jih mora
mo storiti na poti, po kateri že sto
pamo: 

- iz podredljivih žensk moramo po
stati ženske, ki imajo samostojne 
cilje v življenju; 
- iz šibkih žensk moramo postati 
močne; 
- iz plašnih žensk se moramo spre
meniti v pogumne; 
- iz odvisnih žensk moramo posta
ti neodvisne; 
- iz ubogljivih žensk moramo po
stati pokončne in samozavestne; 
- drugačne moramo biti od svojih 
mamic in babic; 
- otrokom moramo prenehati 
vcepljati iste tradicionalne vloge, 
ki so jih vcepljali nam, ko smo bile 
še otroci. 

Da bi uspele, se moramo še ve
liko naučiti, predvsem naslednje: 

- kako vzgojiti otroke v samostoj
ne, pokončne, odgovorne, strpne, 
razumevajoče in srečne ljudi; 
- kako reševati medsebojne spore 
tako, da ohranimo dostojanstvo in 
ne prizadenemo niti sebe niti dru
gih; 
- kako se medsebojno spodbujati 
in ne ovirati; 
- kako se pogovarjati in uspešno 
izražati misli in čustva; 
- kako razumeti sebe in druge; 
- kako živeti v družinski in kako v 
družbeni skupnosti. 

Pri učenju bomo morale pokaza
ti še več volje in zagnanosti, na 
primer pri tečajih za peko kruha in 
peciva, za gojenje rož in ureditev 
dvorišča. Kajti znanja, ki ga pogre
šamo, ni mogoče pridobiti niti na 
šolah niti na tečajih, čeprav so psi
hologi in sociologi za vse navede
ne probleme že ponudili rešitve. 

Zato je prav, da smo se združile 
in da smo v Zvezi kmetic začele 
ustvarjati svet po svoji meri, prija
zen in ljubeč svet, v katerem bomo 
v prihodnosti skupaj z moškimi in 
otroki, ki jih ljubimo, zaživele v ču
dovitih odnosih, ki si jih tudi zaslu
žimo. 

Alenka Klemenčič 
Višja svetovalka za kmetijstvo 

Upravne enote Brežice 

Sevnica - V jedilnici tovarne 
Lisca je na regijskem tekmova
nju "Mladi in kmetijstvo" tekmo
valo 6 ekip, po dve iz vsake ob
čine. Vprašanja so bila enaka kot 
na občinskih tekmovanjih: ajda, 

prašičereja ter mladi in kmetij
stvo, vendar na nekoliko višji te
žavnostni stopnji. Komisija v se
stavi Zinke Kramer iz Novega 
mesta, Jožeta Kramerja iz 
Krškega, Jožeta Volka iz Brežic 
in Franca Živiča iz Sevnice je na 
podlagi zbranih točk za najbolj
šo ekipo razglasila ekipo Krško 
1, ki so jo zastopali Karolina 

Kmetijskotekmovalna zgoščenka 
Sevnica, 23. marca - V Sevnici so v soboto potekale kar tri prireditve tekmovalnega značaja 

s področja kmetijstva. 

Šentjanž - V gostilni Repovž so se zbrali salamarji na svoji tretji 
salamiadi. Tekmovalci so prinesli 75 salam. Dve sta bili iz puranjega 
mesa - zanimivi, vendar nista prišli v ocenjevalni izbor, izločena pa 
je bila samo ena pokvarjena salama. Vse ostale so bile visoke 
kakovosti in ravno prav zrele. Komisija je za najboljših pet salamarjev 
izbrala: Staneta Laha st. in Staneta Laha ml. iz Šentjerneja, 
Marjana Zupančiča, ravno tako iz Šentjerneja, Tomaža Zorca 
iz Mirne in Franca Ermana iz Šentjanža. Vsi salamarji so dobili 
lepe nagrade in priznanja. Naj izdamo le prvo, ta je znašala 1.300 
DEM in diplomo, pa tudi druge niso veliko zaostaiate. Prav vsi pa 
so dobili praktične nagrade in priznanja. Sponzorji prireditve so bili: 
družina Frelih iz Šentruperta, Mesarstvo Cvetan iz Mokronoga, Vi
pavska klet, Vinska klet Krško, Slovenske novice iz Ljubljane in drugi. 

Požun s Senovega, Meta Ku
har iz Sevnice in Viktor Simon-
čič iz Kostanjevice na Krki. 
Sledijo ji ekipe Krško 2, Brežice 
1, Sevnica 2, Sevnica 1 in Bre
žice 2. Tako so Krčani premagali 
lanskoletne zmagovalce iz Sev
nice in bodo našo regijo zasto
pali na državnem tekmovanju. 

Sevnica - V hotelu Ajdovec 
so se zbrali člani Društva vino
gradnikov Sevnica-Boštanj. Po
zdravil jih je predsednik društva 
Rado Umek ter razdelil nagrade 

Rado Umek, predsednik dru
štva vinogradnikov 

in priznanja. Poskusili so lanski 
pridelek in ga ocenili, pri tem pa 
veselo ugotavljali, da je kljub 
lanskim slabim vremenskim raz
meram pridelek dobro uspel. 
Komisija je ocenila 38 vzorcev 
cvička in za najboljšega pridelo
valca te vrste razglasila Alojza 
Zalaščka iz Boštanja. Med beli
mi vini se je za naslov prvaka 
merilo 32 vinogradnikov. Zma
gal je Anton Robar iz Sevnice. 
Nato pa so podelili še nagrade 
za posebne vrste vina. Za laški 
rizling je dobil prvo nagrado 
Rudi Ameršek iz Žurkovega 
Dola, za rdeče vino spet Alojz 
Zalašček, za renski rizling An
drej Fabjančič in za vino vrste 
chardonnav Ivan Mastnak. 
(ksenija) 

Jtafrmngalant 
DARKO VUČAJNIK 
M A L I 0 B R E Ž 27 
D 0 B 0 V A 
tel . : 00386/608 67-061 (SLO) 
tel.: 00385/41 795-714 (HR) 

- IZDELAVA EVROPSKIH VLEČNIH KLJUK 
- IZDELAVA IN MONTAŽA VLEČNIH KLJUK ZA VSE TIPE AVTOMOBILOV 
- IZDELAVA PRIKOLIC IN KOVINSKE GALANTERIJE 
• POPRAVILO KMETIJSKE MEHANIZACIJE 
- PRANJE IN PESKANJE 

ATEST: 26118694 

Na salamiadi so se s Slovenskimi novicami dogovorili, da bodo 
naslednje leto priredili vseslovensko salamiado, ki bo prvo leto v 
svojem "rojstnem kraju" - v gostilni Vrtovšek v Sevnici, naslednje 
leto pa pri Repovževih v Šentjanžu. 

Ptice uničujejo cvetne brste 
- kako preprečiti? 

Ker se s sadikami in njihovo ponudbo ukvarjam tudi profesio
nalno, bi poskusil pomagati z nasvetom vsem, ki imajo takšen 
problem ali pa sploh teh težav ne opazijo. 

Vsako leto pred brstenjem marelic, breskev, hrušk, nashija (naši), 
jablan ... ter zadnje leto tudi ameriških borovnic, so delno, včasih 
pa tudi popolnoma izginili cvetni brsti tik pred odpiranjem. Z opa
zovanjem sem prišel do zaključka, da mi to škodo dela jata vrabcev, 
ki je pokljuvala cvetne brste na drevesih. Po vsej verjetnosti je 
pticam cvetno brstje ustrezalo kot hrana ali pa kot posladek. Nemo
goče jih je bilo pregnati, poskušal sem na vse načine, jata vrabcev 
pa se je vedno znova vračala in delala škodo. Domislil sem se in 
poskusil s sredstvom MESUROL proizvajalca PINUS iz Rač, ki se 
uporablja kot repelent (odvračalo) za tretiranje semen koruze in 
drugega proti fazanom, da ne uničujejo mladih rastlin na njivah. 

Manjšo količino mesurola sem v nahrbtni škropilnici pomešal z 
vodo ter omenjena drevesa in grmiče ameriških borovnic poškropil 
še pred napenjanjem cvetnih brstov. Bilo je uspešno, ptice so 
pustile cvetne nastavke pri miru, tako da je vse lepo cvetelo. 

Če nam takšno škodo delajo nadležni vrabci, pozeba in tudi 
cvetožer, lahko ostanemo vsako leto skoraj brez pridelka, drevesa 
pa divje rastejo, ker se rast namesto v plodove preusmeri v krošnjo 
in so težave pri rezi, zaščiti ... 

Anton BAZNIK 
Krška vas 



NAŠ GLAS, 12 - 28. MAREC 1996 

Učenci glasbene šole počastili 
materinski dan 

Brežice, , 24. 
marca - Številni 
obiskovalci, ki so 
napolnili brežiško 
farno cerkev sv. 
Lovrenca, so ob 
koncu zadovoljni 
zapuščali koncert, 
ki so ga v nedeljo 
zvečer izvedli 
učenci brežiške 
glasbene šole. 
Koncert, ki sodi v 
vrsto prireditev ob 
petdesetletnici 
tamkajšnje glas
bene šole, so ime
novali "Komorni 
večer z vami", na
menili pa so ga 
vsem materam ob 
njihovem prazniku. V uro in pol trajajočem sporedu se je v šestnajstih glasbenih 
točkah zvrstilo kar 27 mladih instrumentalistov ter skupin. Bach, Bartok, 
Haydn, Mozart, Matz, Adamič ... - opojna glasba izpod mladih prstov in iz 
mladih grl. Spored so pod vodstvom ravnatelja Dragutina Križaniča pripravili 
brežiški glasbeni pedagogi, povezovala pa ga je Simona Rozman. (ES) 

Astrološki horoskop za obdobje 
med 28. marcem in 3. aprilom 
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21.5.-21.6. 
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TEHTNICA 
24.9.-23.10. 

ŠKORPIJON 
24.10.-22.11. 
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KOZOROG 
23.12.-20.1. 

VODNAR 
21.1.-19.2. 

RIBI 
20.2.-20.3. 

Vaši energetski centri so obremenjeni z veliko koli
čino energije, ki hoče teči skoznje, ker pa se mno
gokrat upirate situacijam, jih nočete sprejeti take, 
kot so, postajate nervozni, napeti in lahko se zgodi 
tudi kakšna nezaželena zadeva. Treba je znati uprav
ljati s sabo. 

Do partnerja ste prezahtevni, od njega želite stvari, 
ki mu jih vi ne dajete, zato je razumljivo, da prihajata 
v konflikte, ki postajajo vedno hujši, če jih ne rešimo 
takrat, ko se pojavijo. Vsak zase mora priznati, da 
nima le on vedno prav in tako se prične prilagajanje. 

Dostikrat boste slabe volje, ko boste videli, da stvari 
ne gredo tako, kot si vi zamišljate. Je že tako, da 
sveta in drugih ljudi ne moremo spremeniti prej kot 
sebe. Dlje časa boste to poskušali, slabše vam bo. 
Začnite torej spreminjati sebe, ker je to edina mož
nost. 

Biti zakonsko povezan s partnerjem in biti z njim s 
srcem, sta dva popolnoma različna pojma. Prvi je 
povezan z vsiljevanjem, posledica tega pa je naraven 
upor. Drugi pa je povezan z resnično ljubeznijo, ki 
nima zveze s prepiri, l jubosumjem, strahovi, temveč 
z uživanjem življenja. 

To obdobje vam kakih posebnih novosti ne bo pri
našalo. Počasi sicer prihajate iz negativnih aspektov 
v dobre, kar lahko pomeni vse večji uspeh na raznih 
področjih, toda za resnično srečo je treba storiti še 
kaj več. Predvsem pa se znebiti svojih bednih stra
hov pred ljudmi. 

Precej boste zapeti in nepripravljeni prilagajati se. 
Ste pač v procesih, iz katerih pa boste prišli le tisti, 
ki veste, za kaj gre. Na nek način gre za pripravljalno 
obdobje za tisto, kar prihaja. Važno je, da ne drezate 
v partnerja in ne iščete napak v njem, saj so vse 
njegove napake tudi vaše. 

Zelo veliko stvari se bo dogajalo, čeprav jih vi uteg
nete čutiti kot negativne. Nasprotja v vas bodo zelo 
močna, navzven pa se izražajo v prepirih, izpadih in 
podobno. Vedno poglejte vase, ne glede na to, kako 
hudo je, in se vprašajte, zakaj je tako. Odgovor je 
samo v vaš. 

Vsaka misel teži k uresničitvi, dobra in slaba. Trenut
no se vam lahko uresničijo predvsem slednje. Vse, 
kar se vam zgodi, si ustvarite sami, s svojim sovra
štvom do ljudi in sebe. Najbolje boste storili, če si 
boste to sovraštvo in jezo priznali, samo tako se 
prične čiščenje. 

Mogoče bodo prav neverjetne spremembe v vašem 
načinu življenja. Nekateri ste najbrž spoznali, da tako 
življenje ne vodi nikamor in je treba nekaj spremeniti. 
Vztrajajte pri spremembah, ne glede na to, kaj pravi 
okolica. Začnite delati s srcem in ne z glavo. 

Morda ste doslej ugotovili, da je v vaši bližini nekdo, 
ki slabo vpliva na vas, da se počutite izčrpane, ko 
skuša manipulirati z vami. In res je tako: gre za krajo 
energije, ki se dogaja povsod. In tudi vi jo kradete 
drugim, č e pa se odprete Bogu, ki je v vas, to ni 
več potrebno. 

Zelo dobro se boste počutili v družbi, kjer se boste 
lahko razbremenili in tudi spremenili vašo vsakod
nevno vlogo. To včasih zelo "paše", še posebno, če 
igrate garača ali ugajača. Včasih je treba misliti tudi 
nase in delati tako, kot bi sami radi. Še vedno ste 
v procesu na čustvenem področju. 

Če ste se v preteklosti česa naučili, boste sedaj 
lahko zaživeli bolj sproščeno v odnosu s partnerjem. 
Težave, ki nastajajo v odnosu med dvema, lahko 
rešita le oba skupaj. Če jih skuša le eden, potem 
tak odnos postane nesmiseln, in ta, ki želi nekaj 
storiti, si zasluži boljšega partnerja. 

Bono Baršek 

Oplov prototip Maxx v znamenju trojke 
Oplovega maxxa je bilo mo

goče prvič videti na lanskem 
avtomobilskem salonu, kjer 
so predstavniki sedme sile 
opravili tudi prve testne vož
nje. To pa je bilo tudi vse, saj 
se serijska proizvodnja nove
ga Oplovega prototipa še ni 
začela. 

Maxx je vozilo v znaku trojke. 
Tri metre dolgo vozilo s tremi 
valji in porabo tri litre goriva. 
Maxx je izredno lahko vozilo, saj 
so kazalci na tehtnici pokazali le 
650 kilogramov, kar omogočajo 
aluminijasti profili. Maxx v veliki 

Maxx ima sekvenčni menjal
nik, prestave si sledijo v zapo
redju, kar pomeni, da premi
kanje navzgor pomeni pre
stavljanje v višje prestave in 
obratno. 

meri spominja na Citroenovega 
spačka 2CV, saj se prednja klop 
lahko premika nazaj in naprej, 
kar omogoča lažje vstopanje v 

zadnji del vozila. Motor s tehno
loškimi in ekološkimi agregati, ki 
naj bi ga prihodnje leto vgrajevali 
tudi v corso, bo po načrtih poga
njal maxxa s prostornino 973 ku
bičnih centimetrov in močjo 50 
KM. Največja hitrost, ki naj bi jo 
maxx dosegel, je 151 km/h ter 
pospešek 12,1 sekunde do 100 
km/h. (Galex) 

Opel na Internetu 
Od začetka letošnjega leta Opel ponuja uporabnikom 

Interneta interaktivno stran oz. informacije o svojih izdel
kih, predstavljene v besedi, sliki in zvoku. Oplov Web Site 
omogoča prilagajanje potrebam lokalnega zastopnika oz. 
iskanje informacij glede na posamezno državo in značilno
sti Oplove ponudbe na posameznem avtomobilskem trgu. 
Naslov Oplove strani na Internetu: http://www.opel.com. 

Damjan Medvešek, rog 

Javna predstavitev 
mladih glasbenikov 

Krško, 20. marca - Glasbena šola Krško je v šolski dvorani 
pripravila javno predstavitev tekmovalcev, ki se bodo udeležili 25. 
tekmovanja mladih glasbenikov Slovenije v Ljubljani (od 27. marca 
do 1. aprila), ter učencev glasbene šole - kandidatov za nadaljevanje 
šolanja na srednji glasbeni šoli v Celju ali Ljubljani. Tanja Mežič, 
Gregor Božič, Damjan Medvešek, Katarina Štefanič in Aljoša Zakšek 
se bodo udeležili tekmovanja mladih glasbenikov, Darja Dobršek, 
Matjaž Škoberne in Nevena Sember pa se nameravajo peizkusiti 
na sprejemnih izpitih srednje glasbene šole. Na javni predstavitvi 
so se mladi glasbeniki predstavili ob klavirski spremljavi Martina 
Šušteriča. Učitelji prof. Senka Spitzer, Franci Arh, prof. Drago Gra-
dišek, Stane Cetin, Andreja Istenič-Lipovšek, Aleš Suša in prof. 
Branimir Biliško od svojih varovancev ne zahtevajo vrhunskih rezul
tatov, le spodobno predstavitev glasbene šole, iz katere prihajajo. 
(Galex) 

Gregor Božič, trobenta 

Regijska geografska tekmovanja 
v 

Ekipa OS Lesicno je bila najboljša 
Lesično, 23. marca - V zna

nju zemljepisa doslej šolarji še 
niso tekmovali, v Zavodu za 
šolstvo Slovenije pa so se od
ločili, da uvedejo tekmovanja 
kot drugačen pristop k pred
metu. Na Zavodu menijo, da 
je pozorno spremljanje poja
vov v stalno spreminjajoči se 
pokrajini najboljši geografski 
laboratorij. Regijsko tekmo
vanje v Lesičnem je eno izmed 
štirih, na katerih bodo izbrali 
finaliste za državno tekmova
nje 13. aprila v Podčetrtku. 

V Lesičnem je tekmovalo 8 
ekip: Mežica, Ravne na Koro
škem, Zreče, Kozje, Podčetrtek, 
III. šola Celje, Žalec in Lesično. 
Tričlanske ekipe so na terenu re
ševale zahtevne praktične nalo

ge: s kompasom so morali 
orientirati topografsko karto, z 
njeno pomočjo pa izračunati da
ljavo; merili so naklon zemljišča 
in ' določali njegovo namem
bnost; določali so reliefne oblike 
in z eksperimentom ugotavljali 
vrsto kamnin ter odvzemali vzor
ce. 

Najboljši rezultat je dosegla 
ekipa OŠ Lesično: Mateja Polut-
nik, Jerneja Kocman in Danijel 
Zalokar. 

Ga. Cundrova, svetovalka v 
Zavodu za šolstvo Slovenije: 
"Tekmovanje je doseglo svoj na
men in preseglo vsa naša priča
kovanja. Število ekip je bilo ve
liko, ravno tako pripravljenost in 
bojevitost. Rezultati in zanima
nje kažejo, da smo se prav od 

ločili. S tekmovanji je predmet 
postal bolj zanimiv in razumljiv. 
Šolska tekmovanja je izvedlo 
okoli 170 šol, nekaj manj se jih 
je udeležilo regijskih tekmovanj, 
vendar smo take vrste tekmova
nje izvedli prvič, zato sem pre
pričana, da bodo drugo leto so
delovale tudi šole, ki so se letos 
temu odpovedale. Brez učite

ljev, podpore šol in lokalnih 
sponzorjev tekmovanja ne bi 
mogli izpeljati. Hvala vsem!" 

Tekmovalci so si pod strokov
nim vodstvom ogledali Pilštanj, 
po razglasitvi rezultatov pa so 
vsi prejeli spominska darila. Za 
odlično organizacijo je šola Le
sično od ZŠS prejela reliefni 
zemljevid Slovenije. (Toni) 

Zmagovita ekipa £ Š Lesično na cilju pred vrati svoje šole. 

v 

Se vedno brez naslova 

ponedeljek, 18.3. 
Vse se je začelo že prejšnji teden 
in res ne vem, zakaj večina knjig 
piše, da se je začelo pred več 
milijoni let. Torej, začelo se je, 
ko me je poklical Borut Bilač, ki 
me sicer ne pozna, vendar je sli
šal, da bi lahko vodil njegovo 
modno revijo. Lepo je slišal; gle
de na to, da se bo revija odvijala 
v Ljubljani, sem pristal, kajti no
bena promocija ni odveč in tolar 
prav tako ne. Mimogrede, danes 
imam god. Pravijo, da se god 
praznuje takrat, ko se neha pra

znovat rojstni dan. Jaz ne pra
znujem ne prvega ne drugega. 

torek, 19.3. 
Spet god; včeraj jaz, danes ata 
in mama. V stvarnem življenju je 
ravno obratno: najprej sta bila 
mama in ata in potem jaz. To š e N 

nekako prenesem, čeprav ved
no stremim k temu, da sem prvi. 

četrtek, 21.3. ^ 
Prišel je dan "MR", "MR" kot 
modna revija. Priznam, dfe sem 
bil kar malo nervozen. Veliko re
vij sem že povezoval, vendar je 
vodenje pred takšnimi snobi, kot 
so v Ljubljani, še dodatna obre
menitev in rizik, saj na takšnih 
prireditvah novinarjev in fotogra

fov kar mrgoli. Na Gami me je 
nadomeščala Darja, sam pa 
sem prišel na generalko točno 
ob dogovorjeni uri - 18.30 .... 
kmalu se je pokazalo, da edini. 
Nobene generalke, nobenega 
teksta, organizacija na 2/3 Kelvi-
na ... jaz pa sem prišel, da bi si 
naredil promocijo in si tako odprl 
vrata še za kaj drugega. 
Dragi Edi, tokrat si se "zajebo"! 
Bila je to modna revija v podporo 
atletike, tako da so bili gostje s 
stadiona. Med nastopajočimi 
sta bila tudi brata Madarevič ..., 
saj veste, mišice in mišice in mi
šice in potem nič in čisto na kon
cu zopet mišice. Stvar okusa, 
vendar je mlajši od obeh bratov 
že prestopil mejo "dobrega oku
sa". Me prav zanima, kako bo 

izgledal čez deset let. Sicer pa, 
kako bomo pa mi izgledali? 

sobota, 23.3. 
Imel sem priložnost spoznati 
Francija Zavrla. Še pomnite, to
variši? Četverica in to? Prilož
nost sem izkoristil, in če sem 
prej pisal o mišicah na mišice, 
lahko v tem primeru zapišem 
sive celice na sive celice. 
nedelja, 24.3. 

Lep dan, organizatorji motokro-
sa na Prilipah imajo srečo, ki jim 
nekaj tekem nazaj ni bila naklo
njena (komu pa je?). Dirka se je 
kar zavlekla in komaj sem ujel 
francoski poljub ... na filmskem 
platnu, da ne bi prišlo do pomo
te. (Edi) 

http://www.opel.com
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PA SE SLIŠI, 
Kazimir Živko Pregl, predsednik Mercator d.d., je verjetno 

preinteligenten, da bi se prijaznega samo delal. Torej: kljub neigrani 
prijaznosti in osebni skromnosti uživa pri svojih sodelavcih - direk
torjih ne le simpatije, ampak tudi nedvomno avtoriteto. Ko pa je 
gospod Kazimir ondan zaradi obveznosti moral na kratko iz dvorane, 
kjer je bila tiskovna konferenca, in je besedo prepustil enemu izmed 
domačih direktorjev, so posavski Mercatorjevi veljaki (kolegi direk
torja, obsojenega na govorjenje) zašumeli kot šolarčki. Ali pa: tako, 
kot to radi počnemo na tiskovnih konferencah in dolgoveznih se
stankih novinarji. Na tonskem posnetku bi skoraj preglasili izjavo 
svojega kolega. Sami so jo gotovo že poznali. Ni motilo, samo 
opazno je bilo, da so se ob prihodu šefa ponovno umirili. 

Po dražbi Vidma, okoli katere se prah še dolgo ne bo polegel, 
je slišati mnogo čudnih informacij o češkem kupcu, mnogo je tudi 
ugibanj, kdo stoji v ozadju te trgovine, ki bo morda dobila epilog 
na sodišču. Ni malo tistih, ki češkemu ku)»cu ne zaupajo. Mi na 
primer tudi ne. Kaj za vraga pa si naj dobrega mislimo o podjetju, 
ki je po dražbi delila predstavnikom medijev svoje žepne planerje 
za leto 1996 v ovitkih iz cenene imitacije usnja, v notranjosti pa v 
statistični pregled 84 držav sveta ni uvrstila partnerice Slovenije, 
medtem ko na rajnko Jugoslavijo, za katero so napisali, da ima 
nekaj nad 23 milijonov prebivalcev (torej z nami vred) niso pozabili. 
In da bo sramota še večja, so tudi lastno državo imenovali kar 
Češkoslovaška, čeprav je tudi ta že nekaj let pokojna. In na koncu 
se lahko vprašamo, ali gre tu le za človeško nemarnost ali za kaj 
drugega ... 

Nekateri podjetniki v Sevnici si zamišljajo reklamo svojega po
djetja tako, da kar ob (lastno!) steno pomečejo ostanke svoje dejav
nosti. Mogoče imajo prav, saj so nekateri odpadki večni, opazni 
so tako podnevi kot ponoči, ob večjem prometu pa se tudi količinsko 
povečujejo. Torej: kadar koli greste mimo takšnega kupa, morete 
takoj ugotoviti, da je v bližini na primer cvetličarna. 

V Sevnici že dolgo posluje podjetje, ki pomaga Zavodu za zapo
slovanje zmanjševati število brezposelnih, tako da jih zaposli v tujini. 
V poštev pridejo predvsem moški, po možnosti priučeni delavci. 
Plačilo imajo zagotovljeno, in sicer 35 DEM na uro, s tem da delavec 
dobi 15, lastnik podjetja pa 20 za stroške. Če izračunate, plače 
niso ne vem kakšne, le "prispevki" so absolutno večji, kot če bi se 
zaposlili pri nas. 

Britanska vlada si zadnje čase beli glavo s težavami norih krav 
in bikov. Članice Evropske skupnosti so že prepovedale uvoz go
veda iz te države. Predstavnik Zavoda za veterino v Ljubljani je 
zagotovil, da pri nas bolezni norega goveda še ni opaziti, bodo pa 
kmalu pričeli s preiskavo. Začela se bo v državnem parlamentu, 
nato pa bodo pregledali še predstavnike občinskih svetov in nekaj 
drugih primerkov iz našega političnega vsakdana. 

Saša je lokal Maje Zorko, kamor se sicer naš urednik zateka 
pisat uvodnike, ko mu že voda, pardon pravi čaj, teče v grlo. Pretekli 
teden je Maja nabavila novo peč in prodajni pulti v njeni trgovini 
se šibijo pod sveže pečenimi bureki, pitami, zavitki vseh vrst, pod 
croissanti in še čim. Maja obljublja, da bo imela tudi sveže pečene 
žemljice - po tistem, ko bo zmanjkalo ostalega kruha. Skratka: 
sedaj samo še iščemo čas, ko v Saški ni čisto vse nabito polno 
ljudi in ko se da priti do malice. 

Terme Čatež 
Nastopi tujih in slovenskih glasbenih skupin 

v Clubu Termopolis 
V nočnem zabavišču Club Termopolis so z nastopi pri

znanih evropskih glasbenikov pričeli že decembra 1995, 
ko sta se predstavili kar dve skupini z vrha evropske glas
bene scene. Najprej je v Termopolisu nastopila mlada an
gleška skupina VVorlds Apart s svoj imi starimi uspešn icami 
in tudi skladbami, ki bodo to šele postale. Njihov nastop 
je bil popestren s plesno koreografijo, tako da je bil za 
pretežno mlade obiskovalce še bolj privlačen. Club Termo
polis je gostil tudi glasbeno skupino OTTAVVAN, ki je polnila 
dvorane v 80-ih letih, in sicer z uspešnicami D.I.S.C.O., 
Hands Up, You are OKAY, Crazy music, Sha la la song ... 

V petek, 1 . marca, pa se je v Clubu Termopolis predstavil 
ameriški duet LA BOUCHE, ki je leta 1995 zaslovel s sklad
bo Be my Lover. Letos je izšla njuna nova kompaktna 
plošča I love to love, ki sta jo predstavila, nekaj primerkov 
pa razdelila tudi med občinstvo. 

Poleg nastopov evropskih glasbenikov bosta v mesecu 
aprilu kar dve promociji, in sicer v soboto, 20. aprila, PRO-
MOTION TOUR April '96 slovenske glasbene skupine BA
BILON. Nastopili bodo še: skupina NO ONE, skupina PA-
TROL in plesna skupina N.C. BABILON DANCE. Na držav
nega praznika, v soboto, 27. aprila, pa bo v Clubu Termo
polis promocija novega cedeja priljubljene hrvaške skupine 
E.T. 

jPodalpska Sepultura ali po do
mače kar Interceptor je ime že kar 
uveljavljene skupine iz Savinjske 
doline, od koder je prišlo kar nekaj 
skupin s podobnim metal izrazom. 
Najbolj znana je bila svoj čas sku
pina Epidemic Zone, ki pa je svojo 
pot prekmalu končala. Interceptor 
so logično nadaljevanje te metalne 
tradicije, ki je značilna za savinjsko 
glasbeno dogajanje v novejši ročk 
zgodovini. Interceptor na sloven
ski glasbeni sceni deluje že peto 
leto. Skupino pa tvorijo štirje člani: 
frontman in pevec - Gregor Čulk, 
Marjan Pader - kitarist (ex Epide
mic zone), Franjo Ažman - bas, ki 
pravkar zapušča skupino, in Pri
mož Štorman - bobni. Glasbo, ki 
jo izvajajo, opredeljujejo sami kot 
power trash metal (nekakšna 
podzvrst heavy metala). Ob na
stanku skupine so si zadali realne 
in uresničljive naloge, ki jih dokaj 
uspešno izpolnjujejo. K temu do
dajajo veliko volje posameznih čla
nov skupine in kar je najvažnejše, 
imajo zelo jasne cilje, ki pa drugim 
skupinam njihovega žanra na ža
lost niso povsem jasni. Največkrat 
so tu razpotja med pojmoma ko
mercialnost (kot nekaj slabše ka
kovostnega in zato bolj dostopne
ga širši množici poslušalcev) in ne
komercialnost (kot umetnost, ki jo 
razumejo le nekateri). Sami si s 

tem ne delajo preglavic, saj želijo 
na svoj način združiti vse dobre 
plati obeh pojmov. 

Februarja 1993 so posneli svoje 
prve posnetke v studiu BON-TON 
v Rogatcu, nato pa so še istega 
leta, na lastne stroške, izdali kase
to z naslovom Beginning. Podpisali 
so petletno pogodbo za založbo 
Panika Records iz Kranja, ki je iz
dala ponatis razprodane prve ka
sete. Vsi znani slovenski časopisi 
in tudi nekaj hrvaških so objavili 
zelo pozitivne kritike o njihovi prvi 
kaseti, mnogi so jih označili celo 
za najboljšo slovensko heavv me
tal skupino. Pojavili so se na vseh 
večjih radijskih postajah, dobre 
promocije pa so bili deležni tudi v 
televizijskih programih slovenske 
nacionalne televizije (razne oddaje 
o glasbi) in v oddajah komercialnih 
lokalnih televizij. Tudi v sosednji 
Hrvaški so bili nekajkrat gostje v 
televizijskih oddajah. 

Konec leta 1994 so se odločili 
za svoj drugi projekt in posneli v 
studiu Rose v Novi Gorici nov ma
terial, ki obsega petnajst skladb, 

nekatere tudi v slovenščini. Po
snetke so izdali na kaseti z naslo
vom FADE junija 1995, pri založbi 
PANIKA RECORDS. Njihova prva 
zgoščenka (po njihovo prva slo
venska tlačenka (žolča), ker so 
nanj stlačili kar obsežen repertoar) 
je ugledala luč dokaj pozno, po iz
daji zadnje kasete, in sicer februar

ja letos. Posneli so tudi videospot 
naslovne skladbe Fade, ki je doži
vel kar dober odmev na televizij
skih postajah po Sloveniji. Spot je 
bil v živo posnet na lanskoletnem 
Novem Rocku v Ljubljani. Letos 
imajo v načrtu posneti material za 
novo, tretjo kaseto in zgoščenko, 
ki bosta- izšli predvidoma jeseni. 

Glavne značilnosti benda so 
trden, atraktiven in prepričljiv na
stop, poln močnih, melodičnih ki
tarskih rifov, ter neverjetne akro
batske sposobnosti čez cent tež
kega pevca. (Misteriozo) 

TRGOMOTO d.o.o. 
PRODAJNO SERVISNI CENTER 

Kawasaki 
PIAGGIO YAMAHA 
TOMOS C V I G I V / I 

CKŽ 139, 8270 KRŠKO 
tel./fax: 0608/22-442 

Oaza žur: Legende se vračajo 
V pe tek , 29. marca , bo v Oazi ob 20. uri nas top i la skup ina 
imagine. Vabl jeni ! 

V petek, 5. apr i la , d isco teka Pacif ic pr i re jata XXL Krško | 
m o d n o revi jo in Opt ika Rime svoj večer z d o m a č i m gos tom j 
večera Kut GAS. 

MUSIC INFO BOX 
Konec tega tedna se obeta prava poslastica za ljubitelje rockov-

ske glasbe saj se bodo v Brežicah pojavili dolgopričakovani Idijoti 
iz Pule. Samo dan kasneje pa bo v brestaniškem Domu svobode 
ob 55. obletnici velikih demonstracij južnoslovanskih narodov proti 
pristopu k trojnemu paktu koncert madžarskih Kampec Dolores. 
(Misteriozo) 

NAGRADNA KRIŽANKA LEPOTNEGA SALONA KATARINA 
Sponzor današnje nagradne 

križanke je lepotni salon Kata
rina iz Krškega. Pri Katar ini 
opravl ja jo ce lo vrsto lepot i ln ih 
posegov, med kater imi so se
veda najbol j pogost i pranje, 
barvanje in str iženje las ter l i -
čenje. 

Barvanje las je nekoč sprem
ljal pridih "nujnega zla", saj so 
barvila in kemikalije uničevale 
njihovo zgradbo. V novih barvilih 
proizvajalci za osnovo uporab
ljajo melanin, naravno barvilo, ki 
ga proizvaja človeška koža in ki 
daje lasu osnovna zaščito. Me
lanin je rdeče barve, zato so tudi 
moderni toni las v rdečih ali 
rdečkastih odtenkih. Melanin v 
barvilih je naravnega, živalskega 
izvora.* 

Še besedica o ličenju: "lastni
ca salona Katarina, Olga Pom-
pe, je prepričana, da se da vsa
kega ne le urediti, ampak tudi 
naučiti, da se bo znal naličiti 
sam. Seveda gre pri tem pred
vsem za posege na damskih 
obrazih. Svojim strankam gospa 
Pompe najprej pojasni osnove 
ličenja, jim nato obarva (za vajo) 
eno stran obraza, nato pa jim 
dovoli, da se same, pod njenim 
vodstvom, preizkusijo še na dru
gi polovici. Vaja dela mojstra. 
Salon lepote Katarina je odprt 
od ponedeljka do petka med 7. 
in 19. uro (torej tudi v ponedeljek 
ves dan!), ob sobotah pa med 
6. in 13. uro. Naročite se lahko 
po telefonu št. 32-352. 

Salon Katarina bo srečnim iz
žrebancem podaril tri nagrade: 
1. TRAJNA ONDULACIJA, 2. 
BARVANJE, 3. MODNO STRI
ŽENJE. 

Rešitve pošljite na naslov: 
NAŠ GLAS, CKŽ 23, 8270 Krško 

do sobote, 6. aprila 1996, s pri
pisom »Nagradna križanka Ka

tarina«. Upoštevali bomo samo 
iz časopisa izrezane križanke. 
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Iz aktivnosti političnih strank 

Brežiški SDSS o 
prometnih zagatah v mestu 

Razpravljala so bili enotni: Černelčevo ulico je treba nemudoma odpreti 
za dvosmerni promet 

Brežice, 21. marca - Zaradi 
naraščajočega nezadovolj
stva Brežičanov in obiskoval
cev mesta, ki se ne strinjajo s 
sedanjo prometno ureditvijo v 
mestnem jedru, so v socialde
mokratski stranki predstavili 
svojo idejno rešitev problema, 
h kateri sodi tudi povečanje 
števila parkirišč, ponudili pa 
so tudi svojo rešitev križišča 
pri trgovskem središču Inter-
market. Oba projekta je pred
stavil mag. Andrej Vizjak, ki je 
dejal, da se v stranki SDSS že
lijo s tem aktivno vključiti v pri
zadevanja za izboljšanje živ
ljenjskega okolja. Nedvomno 
sta največja prometna proble
ma Brežičanov pomanjkanje 
parkirišč v ulici Prvih borcev 
ter černelčeva ulica, ki dovo
ljuje promet le v eno smer. Za 

slednjo je Andrej Vizjak dejal, 
da bi se lahko takoj spremeni
la v dvosmerno, za zaposlene 
v trgovinah in uradih, katerih 
vozila vsako jutro zavzamejo 
večino parkirišč na glavni bre
žiški ulici, pa bi zgradili nove 
parkirne površine ob ulici Pod 
obzidjem, kjer so sedaj neu
gledni vrtovi, na katerih vrtni
ne neprestano vsrkavajo stru
pene snovi mimovozečih avto
mobilov. Izbrana tema je bila 
za krajane zelo zanimiva, kar 
je sklepati tudi po številnih po
lemikah v zvezi s predloženimi 
rešitvami. 

Dušan Blatnik z Zavoda za 
prostorsko planiranje: "Pred
log ni nov, saj smo to možnost 
pred časom že ponudili, vendar 
zaradi pripomb spomeniškega 
varstva ni bila sprejeta, obenem 

pa nastopijo še problemi finan
ciranja izgradnje novih parkirišč 
ter vprašanja v zvezi z lastnino 
zemljišč. Promet je preveč za
htevna zadeva, da bi ga reševali 
laiki, zaradi zakonskih določil pa 
takšnih zadev kratkoročno sploh 
ni mogoče rešiti. Če pa kdo misli 
drugače, ga prosim, da mi pove, 
kako." 

Anton Zorko (LDS), občinski 
svetnik: "Sedanji promet v mes
tnem jedru je nevzdržen, pa tudi 
bližnje odprtje obnovljenega 
starega mostu bo narekovalo 
določene spremembe. Občina 
je že naročila izdelavo potrebne 
prometne študije, toda ob tem 
moram pripomniti, da je že pred 
nekaj leti Savaprojekt izdelal 
projekt prometne ureditve Bre
žic. Vendar je to, kar imamo se
daj, nekaj povsem stihijskega. 

Černelčevo ulico je treba takoj 
odpreti za dvosmerni promet!" 

Adolf Korber, profesor na 
srednji ekonomski šoli v Bre
žicah: "Občina ima tudi v tem 
primeru povsem neustrezen pri
stop, ko dolgoročne zadeve 
veže na letni proračun. To je 
samo cefranje denarja! Naložbe 
morajo zagotavljati kakovostne 
dolgoročne rešitve." 

Jože Patty, stečajni upravi
telj v SOP-u: "Urejanje prometa 
ne sme biti stvar dnevne politike, 
ki je spremenljiva kot vreme. 
Opozoril bi, da smo krajani KS 
Brežice lanskega decembra pi
sno zahtevali spremembo seda
njega prometnega režima, ki je 
v nasprotju z veljavnim ureditve
nim načrtom, česar občinski 
svet ne bi smel dovoliti. Največ 
težav povzroča ravno Černelče
va ulica, na začetku katere stoji 
prometni znak z napisom "Do
voljeno do Radanoviča." Le ka
teri tujec ve, kje je v Brežicah 
doma nek Radanovič!" 

Po končani polemiki o prome
tu je Andrej Vizjak opozoril še 
na problem zbiranja obrabljenih 
avtomobilskih gum, ki jih štirje 
zasebni vulkanizerji in ostali ob
čani nimajo kam odlagati. Zato 
je predlagal, da bi se zanje ure
dila deponija v prostorih nekda
nje piščančje farme v Šentlenar-
tu, od koder bi jih nato vozili na 
predelavo v anhovski Salonit. 
(ES) 

OB MATERINSKEM DNEVU 
Na Kozjanskem množično praznovali Učenci in učenke ter učiteljice podružnične šole Veliki 

Podlog pripravljajo za starše in krajane zanimiv in pester 
program ob materinskem dnevu. Otroci bodo peti in igrali 
na prireditvi, ki bo v soboto, 30. marca 1996. ob 16. uri v 
dvorani v Velikem Podlogu. Spremljal ]ih bo Studio H iz 
Trbovelj. Finančno pomoč je prispevala domača krajevna 
skupnost, za kar se ji iskreno zahvaljujejo otroci in vodstvo 
šole. 

Kozje, 23. marca - Podaljšek praznovanja dneva žena, materin
ski dan, se je na Kozjanskem dobro prijel. Podeželje ga je sprejelo 
za svojega, zato ni čudno, da so bile vse proslave odlično obiskane. 

Osrednji program so pripravili na šoli Kozje, seveda ob podpori 
najbolj delavnih kulturnih kolektivov, moškega pevskega zbora in 
folklorne skupine. Vse matere in žene je pozdravil župan dr. Sok, 
ki jim je zaželel čim več lepih trenutkov v svojih družinah in čim 
več trenutkov sprostitve. V programu so sodelovali številni pevci 
solisti, inštrumentalisti, recitatorji, plesalci, zborček in mali folkloristi. 
Obrazi mamic in navdušeno ploskanje sta bila zagotovilo, da so 
mamicam in babicam za njihov praznik res segli v srce. Seveda to 
ni bilo edino praznovanje na to temo: v četrtek so pripravili prazno
vanje v vrtcu Kozje, v petek zvečer v Lesičnem, praznovali pa so 
še v Zagorju in Podsredi. (Toni) 

Gasilsko društvo Pohanca za matere 

Arnovo selo, 23. marca - Gasilsko društvo Pohanca, gibalo 
dogajanja v krajevni skupnosti, je ob materinskem dnevu v Arnovem 
selu pripravilo prisrčno prireditev za vse mamice in krajanke iz 
okoliša. Program je pripravila in prostore gasilskega doma ustrezno 
dekorirala vzgojiteljica Petra Urek, nastopili pa so otroci, od tistih 
najmanjših do nekoliko večjih. Zapeli so, zaplesali, deklamirali in 
zaigrali tudi kakšen humoren skeč. Po programu je vse obiskovalce 
(tudi moške, ki so v času prireditve morali ostati v drugem prostoru, 
saj je tokratna prireditev bila namenjena le njihovim boljšim polovi
cam) čakala še manjša pogostitev. (Nena) 

Materinski dan v Dolenji vasi 

Dolenja vas, 24. marca - V cerkvi sv. Marije so obiskovalci 
uživali v koncertu, ki ga je ob materinskem dnevu pripravilo vodstvo 
krajevne skupnosti Dolenja vas. V goste so prišli znani pevci Kam
niški koledniki, ki so v narodni noši in ob spremljavi citer prepevali 
slovenske ljudske in cerkvene pesmi. Dolenjevaščani in ostali so 
lahko v vlogi spretnega moderatorja spoznali radijskega novinarja 
Matjaža Brojana. (dama) 

Materinski dan v brežiškem vrtcu 

Mesec marec ni samo mesec, ko se začne pomlad, je tudi mesec, 
v katerem se na različne načine oddolžimo mamicam in babicam 
za njihovo poslanstvo in vsakodnevno skrb in ljubezen. 

Tudi v brežiškem vrtcu vzgojiteljice skupaj z otroki niso pozabile 
obeležiti materinskega dne. Otroci skrbno pripravljajo drobne pozor
nosti oziroma darilca, ki jih bodo podarili mamicam ob prazniku, 
kot so povabilo v vrtec in počastitev s kratkim programom, šopek 
nabranih zvončkov, lastnoročno izdelana risbica ali medaljonček... 

V enoti Oblaček so letos povabili v skupine babice. Pripravili so 
jim kratek kulturni program, potem pa so skupaj izdelovali glasbeni 
instrument, s katerim so pozneje spremljali petje. Bilo je enkratno 
in neponovljivo, saj so babice prišle v vrtec tudi od daleč, ena je 
prišla prav zaradi tega dogodka celo iz Nemčije. (VVE Brežice) 

Prireditev v Kostanjevici 
Kostanjevica, 22. marca - Program, posvečen materam, so 

pripravili šolarji, malčki iz vrtca in njihovi pedagogi v dvorani doma
čega kulturnega doma. Otroci so se številnemu občinstvu predstavili 
s pesmijo, plesom in igro - težko je reči, kdo je najbolj navdušil. 
Ponovno si je bilo moč ogledati odlično igrico, s katero je šolski 
turistični podmladek zmagal na nedavnem festivalu turističnih pod-
mladkarjev Dolenjske, Posavja in Bele krajine, (nic) 

NA KRATKO: 
Priprave na pevsko revijo 

Mladi pevci iz OŠ Brežice se že pripravljamo na revijo pevskih 
zborov brežiške občine, ki bo v mesecu maju v Brežicah. Za tak 
nastop je potrebno veliko vaj. Vsaka šola se bo predstavila s tremi 
pesmimi. Pevske vaje imamo v ponedeljek, torek in sredo. Pesmi, 
ki jih bomo zapeli na reviji, smo izbrali z našo tovarišico Zinko 
Škofco. Upam, da se bomo Brežičani kar najbolje odrezali. (Melita 
Krosi, 6.c, dop. krožek OŠ Brežice) 

Pozdrav pomladi 
Blanca, 22. marca - V petek so osnovnošolci z Blance s 

pesmijo in verzi pozdravili tako težko pričakovano pomlad. Priti
hotapila se je počasi s prvimi zvončki, toplim pišem vetra in 
vsakoletnim hrepenenjem: da, ta pomlad bo prinesla nekaj res 
zelo lepega. S pesmijo so se spomnili tudi svojih mater, ki praznu
jejo te dni svoj praznik. In kako drugače, kot s tistimi, ki jih imajo 
najraje in na katere so še posebej ponosne - s svojimi paglavčki 
in paglavkami. Pa še očetje so prišli na svoj račun, saj so s svojimi 
izbrankami zaplesali ob glasbi Vilka Ureka in tako vsaj ta večer 
pozabili na vse skrbi in težave, ki jih imajo - tudi spomladi, (ksenija) 

Vrtec Senovo: Pozdrav pomladi 

Senovo, 22. marca - V vrtcu Senovo vsako leto pripravijo 
veselo prireditev, s katero malčki pozdravijo pomlad in pokažejo 
svoje spretnosti. Polno dvorano so navduševali vrtičkarji vseh 
starosti z različno zahtevnim programom. Zajčki, medvedki, slon
čki in drugi so s plesom, petjem in deklamiranjem pokazali, da 
so že veliki in se ne bojijo nastopanja. Malčkom so priskočili na 
pomoč nižji razredi OŠ Senovo, ritmična skupina in pevci mlajšega 
zborčka pod vodstvom priznanega glasbenega pedagoga prof. 
Janeza Ceglarje. Navdušili so Sotoškovi harmonikarji, z dvema 
modernima plesoma pa so se predstavili tudi plesalci male šole. 
Ogledati si je bilo moč še razstavo ročnih del izpod pridnih rok 
mamic in babic. (Toni) 

Letna konferenca brežiških častnikov 
Brežice, 28.marca - V cerkljanskem vojaškem učnem centru 

bo potekala redna letna konferenca občinske organizacije Združe
nja slovenskih častnikov, na kateri bodo spregovorili o svojem 
delu v preteklem letu ter postavili temelje za letošnje aktivnosti. 
Opravili bodo tudi nadomestne volitve manjkajočih članov pred
sedstva. (ES) 

Letna seja PD Bohor Senovo 
Bohor, 23. marca - Dvaintiri-

deseto leto teče od ustanovitve 
PD Bohor Senovo. Bohor je bil 
več čas motiv in spodbuda za 
delo, zato ni čudno, da so pla
ninci izbrali kočo na Bohorju tudi 
za svoj letni "obračun". Danes 
društvo združuje 846 članov. 

Udeležence letne seje je po
zdravil predsednik društva Jože 
Požun. Poseben poprav je ve
ljal tajniku PZS, predsedniku 
MDO, sosednjim društvom in 
častnemu presedniku Milanu 
Mahovnetu. Takoj na začetku je 
podelil priznanje dolgoletni ak
tivni članici Nadki Jelenko, ena
ko priznanje je prejel tudi Edi 
Mirt. 

Jože Požun je spregovoril o 
težavah, s katerimi so se planin
ci srečevali pri posodabljanju 
koče in prirejanju tradicionalnih 
aktivnostih. Po dolgem času so 
uspeli izdati novo razglednico. 

ki bo koristila tudi novi akciji 
"Prijatelji Bohorja". Sredi prete
klega leta so v kočo dobili nova 
oskrbnika, ki sta se lepo vživela 
v novo okolje. 

Albinca Mahovne, komisija 
za izletništvo: "V preteklem letu 
smo organizirali 12 planinskih iz
letov različne zahtevnosti, prila
gojene strukturi pohodnikov. 
Enkrat smo odšli celo v tujino 
(Grossglockner). To so bili izleti 
z več kot 30 udeleženci. Manjše 
skupine pa so opravile še veliko 
več dela. Posebno skrb planinci 
posvečamo našemu Bohorju. 
Kar naprej ga obiskujemo in na-
skakujemo z vseh strani in v 
vseh letnih časih. Ne glede na 
to kolikokrat smo že bili gor, 
vedno odkrijemo kaj novega. V 
akciji "Prijatelji Bohorja" želimo 
na Bohor spraviti kar največ lju
biteljev narave." 

(Toni) 

Tudi letos bomo v akciji Bramac za lepšo Slovenijo vsem, ki se boste za nakup odločili 
do 20. aprila 1996, brezplačno pripeljali 1,000.000 Bralnacovih strešnikov. 

B R A M A C 
Varna streha za vse življenje. S 30-letnim jamstvom. 

V vseh dobrih trgovinah z gradbenim materialom! 



OD TU IN TAM NAŠ GLAS, 12 - 28. MAREC 1996 

Senovo, marca - Da je Seno
vo turistično izredno zanimivo 
mesto, lahko vidimo na vsakem 
koraku, če se le odločimo za 
pravo smer. Predlagam, da se 
odpravimo po glavni cesti od 
gostilne Senica skozi Senovo in 
naprej proti Koprivnici. 

Takoj ko prečkamo Dovški 
potok, naletimo na deželico tiso
čerih jezer, ki po vsakem naj
manjšem dežju postanejo še 
večja. Čudovito zverižena cesta 
nas pripelje do bencinske črpal
ke, kjer se avto za trenutek umiri, 
pa ne za dolgo. Od bencinske 
se zibljemo naprej do Trga ru
darjev, kjer cesta zavije desno 
in se usmeri proti Koprivnici. 
Tako pridemo v najstarejši in 
najlepši del Senovega. Povsod 
same znamenitosti. Pogled na 
spodnjo stran ceste ne razkrije 
kakšne posebnosti, saj hiše za
krivajo lepote ob potoku, se pa 
zato splača pogledati na zgornjo 
stran. Najprej zagledamo arhi
tekturni biser, žal ga je zelo tež
ko imenovati, ker nam sodobne 
norme in pogled v njegovo no
tranjost ne povedo, ali je to kur-
nik ali svinjak. Starejši Senovča-
ni vedo povedati, da je bil nekoč 
hišica, v kateri so prebivali ljudje. 
Potomci lastnikov so zapustili 

Turistična razglednica s Senovega 

Arhitekturni biser Stare kolonije 
gnezdeče in odšli v druge kraje, 
tako pravijo. Verjetno niti ne 
vedo več, kakšno dragocenost ' 
so zapustili za sabo. 

Narava dela svoje in ima ved
no prav, zato tisto, kar koli že 
je, verjetno ne bo dočakalo iz
gradnje ceste skozi ta predel 

Senovega, bi pa cesti znalo zelo 
nagajati. Mnogi mislimo, da je 
to tudi vzrok, da še sploh stoji, 
saj si lastniki verjetno obetajo 
mastno odškodnino. 

Cesta gre naprej in le nekaj 
kratkih korakov nas loči od treh 
stanovanjskih objektov (blokov), 

ki kot dinozavri v kakšnem mu
zeju kažejo svoja rebra. Vso le
poto lahko žal občudujete le v 
dnevnem času, saj je Senovo že 
od vojne za Slovenijo zatemnje
no, zato sploh ni čudno, če se 
nas še kar naprej poriva na ne
mirni in vojskujoči se Balkan. 

Naravne danosti velja izkori
stiti, zato pozivam odgovorne v 
KS in najbolj aktivne v turistič
nem društvu, da to ponudbo 
vključijo v projekt JAMASEN in 
ga, ker bo ponudba širša, prei
menujejo v SENOSEN. Uspeh in 
prihodnost sta zagotovljena. 
(Toni) 

Arhitekturni biser Senovega 
BREŽICE mm 

Društvo vinogradnikov Veliki Trn 

Kar 153 vzorcev ocenjevanih vzorcev 
ček: 1. Janez Žaren (Nemška 
vas), 2. Anton Žaren (Vrhulje), 3. 
Franc 2aren (Senuše); 5 vzorcev 
je bilo izločenih; dol. rdeče: Ana 
Tomažin (Straža), 2. Pepca Žič-
kar (Ivandol), 3. Milan Podbregar 
(M. Trn); žametna črnina: 1. 
Slavko Pire (Leskovec); modra 
frankinja: 1. Stane Lekše (V. 
Trn), 2. Vinko Tomažin (Straža), 
3. Edvard Drešar (Senuše); dol. 

Veliki Trn, 23. marca - Tam
kajšnji vinogradniki so v go
stilni Lekše priredili ocenjeva
nje vinskega letnika 1995,111 
članov društva pa seje pohva
lilo s 153 vzorci rdečih in belih 
vin, od katerih jih je bilo 9 iz
ločenih. 

Največ vzorcev je bilo cvička, 
ocenjevalna komisija pa je vinski 
pridelek razvrstila takole: cvi-

belo: 2 vzorca izločena; 1. Miha 
Letnar (Leskovec), 2. Jože Ka-
pler (Ravni), 3. Franc Kozinc (O-
rehovo); laški rizling: 2 vzorca 
izločena; 1. Stane Lekše (V. Trn); 
rose: 1. Miha Letnar (Leskovec); 
beli pinot: Slavko Stare (N. Go
ra). Po en vzorec je bilo tudi 
chardonnava, šipona in rumene
ga plavca. 

Predsednik ocenjevalne ko
misije, ing. Darko Marjetic, je 
lansko cvičkovo letino ocenil kot 
povprečno kakovostno ali celo 
malo boljšo od povprečja. Za

znati da je bilo redne napake -
prezgodnja trgatev, predolgo 
držanje na tropu, neuporaba 
žvepla ... Kot največjo težavo pa 
je omenil neustrezno vzdrževa
nje posode, ker je imelo precej 
vzorcev priokus po njej. 

Franc Lekše: "V imenu dru
štva vinogradnikov se zahvalju
jem ocenjevalni komisiji, vsem 
članom društva ter pevcem z 
Velikega Trna in ostalim za šte
vilčno sodelovanje. Priporoča
mo se tudi za v prihodnje." (nic) 

Podelitev Cankarjevih priznanj 

Okrogle mize OŠ Brežice 

Tokrat: 
Brežice, 19. marca - Osnov

na šola Brežice že dve leti -
nekajkrat na leto - pripravlja 
okrogle mize na različne teme, 
ki se tičejo dela v šoli in vzgoje 
nasploh. Letos so se s starši 
pogovarjali o različnih vrstah 
zasvojenosti. 

Učenci sedmih in osmih razre
dov so si ogledali film Košarkar
jev dnevnik, zatem pa so se po
govarjali o filmu in drogah ter na 
to temo pripravili razstavo, ki je 
bila na ogled tudi v torek popol
dne, ko so v prosvetni dom prišli 
starši in drugi krajani, še enkrat 

in droge 
pa so si pretresljivi film ogledali 
tudi nekateri šolarji. 

K pogovoru o vsakovrstnih 
drogah, ki danes preže na mla
dino, je ravnateljica brežiške 
osnovne šole, Milena Jesenko, 
namenoma povabila domače 
strokovnjake: načelnika domače 
policijske postaje, Ivana Plohla, 
dr. Metko Blaževič iz ZD Breži
ce, ter svoja pedagoška kolega, 
Lojzeta Baudeža, biologa, in pe
dagoginjo Marinko Lupšina-No-
vak. Predstavili so vsak svoje 
delovno srečevanje z zasvoje
nostjo ter nakazali, kam se obr-

Milena Jesenko 
niti po pomoč. Beseda je nane
sla na odnose v družini, pogovor 
pa so usmerjali tudi odgovori 
učencev na vprašanja v anketi, 

ki jo je po ogledu filma med šo
larji izvedel Lojze Baudež. 

Milena Jesenko: "O splošni 
problematiki vzgoje smo se le
tos že pogovarjali, v goste smo 
takrat povabili celo pedagoga z 
OŠ Prežihovega Voranca v Ljub
ljani, vendar je bila udeležba 
staršev takrat slaba. Tokrat je 
bilo precej bolje. Naše pogovore 
organiziramo tudi zato, ker se 
dostikrat srečujemo s pavšalni
mi ocenami o našem delu, mi 
pa menimo, da smo dolžni svoje 
delo podrobneje predstaviti jav
nosti in se o njem pogovoriti s 
starši naših učencev. Želimo si 
povratnih informacij. Prepričani 
smo, da bomo z našo trmo in 
vztrajnostjo sčasoma le pritegni
li več staršev." (nic) 

Na občinski reviji 
zapelo petnajst zborov 

Brežice, 23. marca - Sedem 
moških, dva ženska ter štirje 
mešani zbori, ki sta se jim pri
družila še dva okteta so z občin
sko revijo odraslih pevskih zborov 
v dvorani brežiškega prosvetne
ga doma zapolnili večera minu

lega petka in sobote. Ker letos 
mineva 60 let od smrti skladate
lja Emila Adamiča, so zbori uvr
stili v svoje sporede tudi po eno 
njegovo priredbo. Ker je bila re
vija cel mesec bolj zgodaj kot 
običajno, je bilo pri nekaterih na-

Mešani pevski zbor iz Dobove letos ni ponovil lanskega uspeha, 
(foto: Rozman) 

stopajočih čutiti malce slabšo 
izvedbo kot lani, vseeno pa lah
ko zapišemo, da brežiško zbo
rovsko petje, ki po številu zborov 
močno prekaša drugi dve po
savski občini, veliko pozornost 
posveča kakovosti ter petju za
htevnejših priredb. Na posavski 
reviji, ki bo 11. maja v slavnostni 
dvorani brežiškega gradu, bosta 
nastopila po dva izbrana pevska 
zbora iz vsake občine ter še trije 
z najvišjo oceno, doseženo na 
občinskih revijah. Uradni oce
njevalec zborov, ki gaje določila 
ZKO Slovenije, Janez Močnik, je 
tudi tokrat najvišje ocenil mešani 
pevski zbor Viva iz Brežic pod 
vodstvom Simone Rozman, ki 
se mu bo maja pridružil še me
šani zbor KUD Brežice, ki ga vo
dita Elizabeta in Dragutin Križa-
nič. Med tri zbore, ki bodo morali 
počakati še na ocene zborov iz 
preostalih dveh občin, pa so se 
uvrstili mešani zbor Oton Žu
pančič iz Artič ter moški zbor iz 
Kapel, oba vodi Miha Haler, tretji 
na listi čakanja pa je Lovski zbor 
iz Globokega, s katerim se je 
trudil Franc Kene. (ES) 

vsak ponedeljek ob 18. uri 
OTROŠKA ODDAJA 

in po NOVICAH 
ŠPORTIH PREGLED 

vsak torek ob 20. uri 
CELOVEČERNI F ILN 

in NOVICE ob 21.30 

vsako soboto 
tedenski pregled 

OD SODOTE DO SOBOTE 
in 

mladinska oddaja 
M K C T V 
vsak dan 

ob 19. in 21. uri 
NOVICE 

Brežice, 13. marca - Na bre
žiški gimnaziji so pripravili 
skupno podelitev (predvsem 
srebrnih) Cankarjevih priznanj 
posavskim osnovnošolcem in 
srednješolcem, ki so se zanje 
potegovali štiri dni prej. Po
krovitelja srečanja sta bila Ob
čina Krško in NEK. 

Tekmovanja se je udeležilo 52 
učencev na prvi stopnji (sedmi 
in osmi razred), pet na drugi (prvi 
in drugi letnik srednje šole) ter 
sedem na tretji, kjer tekmujejo 
dijaki tretjega in četrtega letnika. 
Največ točk so v skupnem se
števku dosegle: 1. Barbara Pun-
gerčič z OŠ Krško (mentorica 
Marinka Volčanšek), 2. Saša Če-
šnovar in 3. Ksenja Tratnik, obe 

z OŠ Raka (mentorica Milvana 
Bizjan). Največ točk za esej sta 
dosegla Matej Jazbinšek z OS 
Sevnica in Neža Kunej z Gimna
zije in ekonomske srednje šole 
Brežice, t 

Cankarjevo priznanje, ki ga je 
pomagal podeljevati pisatelj 
Bogdan Novak, so prejeli še: na 
prvi stopnji - Mojca Hlastan z 
OŠ Senovo, Vanja Preskar z OŠ 
Globoko, Katarina Knez z OŠ 
Boštanj. Andrej Resnik z OŠ Ra
ka, Janja Orožen z OŠ Brestani
ca, Mateja Mlakar z OŠ Sevnica 
in Sonja Sikošek z OŠ Krško: na 
tretji stopnji pa Mojca Zupančič 
in Mojca Mlakar, obe z brežiške 
srednje šole. (nic) 

Ko si umetnost in zdravje 
podata roke 

Sevnica, 21. marca - Sevni-
ški zdravstveni dom je v čet
rtek zvečer odprl vrata umet
nosti. Za galerijske prostore 
so uporabili široke hodnike in 
čakalnice novega dela doma, 
ki so s svojimi golimi stenami 
kar prosile za poživitev. Direk
tor dr. Željko Halapija je na 
otvoritvi povedal, da bodo le
tos v teh prostorih priredili 5 
razstav različnih avtorjev. Na 
prvi se je predstavil Jože Ko-
tar, slikar iz Novega mesta. 

Ustvarjalna pot Jožeta Kotarja 
se je začela nekoliko nenavad
no. Šolal se je na elektrošoli 
EGŠC v Mariboru, nato pa se je 
odločil za pot samostojnega kul
turnega delavca. Svoje likovne 
sposobnosti je izpopolnjeval na 
likovnih šolah pri nas in v tujini. 
Likovni opus umetnika je pred
stavil Rudi Stopar, nam že znani 
kipar iz Sevnice: 

"Jože Kotar je eden naših naj
večjih koloristov. Njegova dela 
so polna barv, tako toplih in obe
nem tako hladnih, da njihova 
kombinacija že presega meje 
našega dojemanja. Njegove sli

ke odražajo spontanost in veliči
no prostosti ter enkratno dožive
tje moči in življenja. Že izbira raz
stavnega prostora nam pove. da 
so njegova dela namenjena lju
dem, tistim, ki se v veri svojega 
življenja zatekajo v hišo zdravja, 
da bi jim tudi lepota likovnih del 
pomagala prebroditi težave. Vsa 
njegova prizadevanja so raz
grnjena pred nami kot rezultat 
moči, ustvarjalnosti duha in bo
gastva kreacij." (ksenija) 

Kormorani ogrožajo ribe 
Sevnica, 21. marca - Ribi

ška družina Sevnica se že ne
kaj časa ukvarja z vpraša
njem, kako zaščititi ribe. Ne 
samo pred ptiči grabežljiva, 
temveč tudi pred čedalje več
jo onesnaženostjo voda. O 
tem smo se pogovarjali s Sil
vom Osovnikarjem, članom 
Ribiške družine Sevnica. 

"Kormorani so se v Sloveniji 
pojavili z začetkom vojne na Hr
vaškem, od koder so se preselili 
zaradi opustošenja njihovih rib
nikov in rek. Najbolj ogrožena 
so območja Maribora, Bleda ter 
reke Save in Mirne. Štetje kor-
moranov smo opravili v februar
ju, v dveh časovnih presledkih, 
kot je bilo dogovorjeno z repu
bliško ribiško zvezo. Našteli smo 
290 kormoranov na čakanju in 
110 na lovu. Vsak kormoran 
dnevno poje do pol kilograma 
rib. Ugotovili smo tudi, da so se 
ribe že prilagodile roparjem, saj 
v času preletavanja ptic množič
no bežijo pod mostove. Veliko 
rib je tudi ranjenih in zaradi ple
sni na ranah poginejo. Ni težko 
ugotoviti, da je škoda velika. 

Vendar našega dela ne ogro
žajo samo ptice. Letos bomo iz 
gojitvenih potokov, kjer so ribo
gojnice, vložili v reke okrog 
100.000 postrvi in 2 do 3 milijo
nov podusti. Vedno večja je tudi 
nevarnost onesnaženja sevni-
ških voda. Le petina voda je pri
mernih za zdravo življenje njenih 
prebivalcev, vse ostale pa so 
onesnažene. Tu mislim pred

vsem na odplake, od katerih je 
največ kmetijskih, saj kmetje 
uporabljajo vse več škropiv, pe
sticidov in umetnih gnojil." (kse
nija) 
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KOŠARKA 

KK Interier : KK Smelt Olimpija 
99 : 76 (49:41) 

športna dvorana Leskovec, gledalcev 1.200, sodnika Kovačič (Kranj) in 
Sabljič (Ljubljana). 

DomaČi so številne gledalce navdušili z odlično igro in zanesljivo zmago 
nad državnim prvakom. Ljubljančani so na začetku sicer vodili s 4:2, vse 
ostalo pa je bilo v znamenju Krčanov in njihovega trenerja Toma Mahoriča, 
ki je ekipo dobro pripravil za spopad na vrhu lestvice. Košarkarji Interierja 
so po dobri igri v obrambi in z natančnimi meti v 4. minuti vodili s 13:4, v 
14. minuti pa je bilo vodstvo Interierja že visoko, in sicer 38:21. Olimpija je 
predvsem po zaslugi Hauptmana do odmora uspela zmanjšati razliko. Takoj 
na začetku drugega dela je Krčanom kaj hitro uspelo nadoknaditi slabši del 
igre pred odmorom. V 23. minuti je bilo 55:43 in Krčani so potem nadigrali 
Ljubljančane v vseh prvinah košarkarske igre. V 38. minuti je imel Interier 
najvišjo prednost 99:71 in tako je tudi zasluženo zmagal. 

KK Interier Kraljevič 19, Krajcar 14, McDonald 18, Nakič 33, Ademi 15. 

KK Idrija : KK Interier 
85 : 88 (50:48) 

Modra dvorana Idrija, gledalcev 2.100, sodnika Lovšin (Ljubljana) in Po
točnik (Slovenske Konjice). 

Interier nadaljuje s pomembnimi zmagami tudi na gostovanjih. Kljub temu, 
da je bila zmaga po uspehih v zadnjem času za Interier v Idriji pričakovana, 
je bila za igralce izredno težka. Pokazalo pa se je, da je Interier postal ekipa, 
ki ve, kaj hoče, in zna zmagovati tudi v najtežjih pogojih. Interier ima sedaj 
tudi daljšo klop, saj ni vse odvisno od najboljše peterke. V srečanju z Idrijo 
so domači sicer dobili prvi del tekme, predvsem po zaslugi odličnega Rupnika, 
ki je na tekmi dosegel kar sedem trojk. Sest minut pred koncem so domači 
še zadnjič vodili, potem pa so Krčani izkoristili utrujenost Idrijčanov in na 
koncu zasluženo slavili. Pri Interierju so bili ponovno najboljši Nakič, McDonald 
in Kraljevič. 

KK Interier: Murovec 4, Kraljevič 15, Krajcar 4, McDonald 23, Nakič 27, 
Ademi 12, Vukič 3. (J.A.) 

A- l SKL Od 1. 
Smelt Olimpija 
Interier 
Kovinotehna Sav. 
Idrija 
Satex 
Rogaška Donat Mg 
BawariaWolltex 
Litostroj 

do 8 . 
24 
24 
24 
24 
24 
24 
24 
24 

16 
16 
13 
13 
12 
10 
9 
7 

mosta 
8 
8 

11 
11 
12 
14 
15 
17 

2088:1871 
2064:1936 
2067:2030 
1834:1864 
2108:2091 
1877:2010 
2131:2216 
1814:1951 

40 
40 
37 
37 
36 
34 
33 
31 

KK Postojna - KK Brežice 89 : 96 (49:63) 

Vrstni red B-SKL: Prebold 29, Radovljica 29, Šentjur 28, Brežice 28, 
Borovnica 25, Janče 24, Maribor 21, Snežnik 19, Radio 94 19, Nova 
Gorica 18. 

ROKOMET 

RK Kodeljevo : RK AFP Dobova 
20 : 26 (12:13) 

Dvorana Kodeljevo, gledalcev 200, sodnika Tomič (Celje) in Skubic (Ljub
ljana). 

Igralci AFP Dobove so proti Kodeljevemu dosegli svoj cilj in se uvrstili na 
2. mesto, kar jim daje veliko možnosti tudi za končno 2. mesto po razigravanju 
najboljših štirih ekip. V srečanju s Kodeljevim Dobovčani niso ničesar prepustili 
slučaju. S pravilnim pristopom in pošteno igro so zanesljivo zmagali. Največ 
preglavic so domačim delali dobovski zunanji igralci, ki igrajo vse bolje. Dobra 
igra na zunanjih položajih pa je tudi značilnost igre AFP Dobove. 

RK AFP Dobova: Denič, Žibert, Begovič 6, Ocvirk 3, Voglar, Medved 1, 
Glaser 3, Kostevc, Stojakovič 4, Džapo 3, Mijačinovič 5, Češnovar 1. (J.A.) 

RK Gorenje : RK Krško 
33 : 17 (16:5) 

Rdeča dvorana Velenje, gledalcev 600, sodnika Babic (Domžale) in Čeak 
(Ljubljana). 

Krčani so odšli v Velenje na srečanje z Gorenjem brez vseh skrbi, saj so 
si že v prejšnjih srečanjih zagotovili uvrstitev med osem najboljših in se tako 
rešili tekmovanja za obstanek v ligi. Pričakovati je bilo, da bodo srečanje z 
Gorenjem odigrali pošteno in zavzeto ter skušali doseči ugoden rezultat. To 
pa se v Velenju ni zgodilo. Res, da so ponovno nastopili brez poškodovanih 
bratov Deržič, Iskre, Urbanča D. in Bogoviča, ampak to ni opravičilo za 
prikazano igro. Neborbenost in slab odnos do igre in kluba so pripeljali igralce 
Krškega do katastrofe, saj drugače ne moremo oceniti poraza s 16 zadetki 
razlike proti nasprotniku, ki so ga pred dobrima dvema mesecema doma 
povsem nadigrali. Toliko kot igralcem pa vodstvo kluba zameri tudi trenerju 
Zovku, ki je izredno slabo vodil ekipo na tej tekmi, kar se ponavlja iz tekme 
v tekmo. Tako ne bo nobeno veliko presenečenje, če bodo v Krškem iskali 
novega trenerja in pomočnika. 

RK Krško: Imperl, Keše, Božič, Dragar 1, Kukavica 1, Slrčo 5, Levičar, 
Mašič 3, Cvijič 6, Urbanč 1, Bašič. (J.A) 

1. M L 
Pivovarna Laško 
AFP Dobova 
Gorenje 
Primorske novice 
Slovan 
Prevent 
Krško 
Rudis Rudar 
Akripol 
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22 
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10 
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2 
4 
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3 
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1 
7 
6 
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12 
12 
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645:461 
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24 
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20 
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Vrstni red 2. SRL - vzhod: Radeče Papir 30, Lisca Sevnica 27, 
Pomurka 26, Gorenje B 24, Drava 23, TKI Hrastnik 21, Ormož 20, 
Velika Nedelja 16, Pivovarna Laško B16, Polet 13, Krog 10, Brežice 8. 

NK Krško - NK Brežice 0 : 0 
Na stadionu Matije Gubca v Krškem sta se pred 300 gledalci v posavskem 

derbiju pomerili ekipi NK Krško in NK Brežice. Tekma je bila zelo pomembna 
za obe ekipi, ki kandidirata za prvaka lige. Igra je bila prava prvenstvena, 
borbena in na trenutke tudi groba. Domači so prejeli štiri rumene kartone, 
gostje dva. Glede na prikazano igro in priložnosti za zadetek je neodločen 
rezultat najbolj pravičen. Remi so tako najbolje izkoristili nogometaši iz Šošta
nja, ki so prevzeli 1. mesto na lestvici. Za Krčane so nastopili: Stritar, Murn, 
Rabič, Lenič, Stopar (Petrič), Molan M., Zakšek (Gabrič), Brdik, Molan V., 
Vešligaj (Naraglav), Kresnik. Pri Brežičanih pa so zaigrali: Polovic M., Zorko 
K., Slakonja, Galič, Kožar, Polovic B., Zorko J., Lazanski, Jurečič (Vračun), 
Panič (Jalovec), Rašovič (Bakič). (Pilip) 

Viktor Maurer, trener NK Krško: "Tekma je bila prava prvenstvena in je 
opravičila naziv derbija. Moram priznati, da smo imeli tudi nekaj sreče. V moji 
ekipi so zadovoljili Stritar, Miro Molan in Lenič, pri gostih pa so se izkazali 
Lazanski, Kožar in Slakonja." 

Ciril Kolešnik, trener NK Brežice: "Kot prvo bi odgovoril trenerju Maurerju, 
da ne drži njegova izjava, da je v derbijih navajen zmagovati. Kot drugo 
predlagam, da se gospod Viktor od sobote, 23. marca, preimenuje v Srečka, 
in tretje, najboljši krški igralec - dvanajsti je bilo slabo igrišče. Menim še, da 
smo bili bližje zmagi, pohvalil bi celo svojo ekipo, ki si je zares želela zmage 
v Krškem." 

Vrstni red MNZ Celje: Usnjar 19, Krško 18, Brežice 14, TIM Laško 
14, KIV Vransko 11, Odred Kozje 9, Kovinar 5, Šmarje. 

Leskovčanom ni uspelo 
Na četrtfinalnem republiškem turnirju v malem nogometu za osnovne šole 

(7. in 8. razred) ekipi OS Leskovec ni uspelo ponoviti dosežka iz leta 1994. 
V konkurenci prvakov obdravske, pomurske in velenjske regije so zasedli 3. 
mesto. Rezultati: OŠ Ptuj - OŠ Leskovec 1:0, OŠ Šalek - OŠ Leskovec 6:1, 
OŠ Leskovec - OŠ Puconci 5:3. Za OŠ Leskovec so nastopili: Kosalec, 
Šetinc, Hrženjak, Bizjak, Sintič, Rusič, Jazbec, Prevejšek. (Pilip) 

PLAVANJE 

Sporočilo za javnost 
ALi se končuje 40-letao domovanje 

Plavalnega kluba Vitacel- Celulozar Krško? 
Plavalci, starši, člani in vodstvo Plavalnega kluba Vitacel* Celulozar 
Krško smo zaskrbljeni za svoj obstoj in odnos širše družbene skup
nosti do dela, ki ga klub opravlja. 
Iz medijev smo izvedeli za rezultat prodaje tovarne Videm, ki je 
omogočala štiridesetim generacijam občanov krške občine delova
nje v plavalnem klubu in s tem skrbela za plavalno izobraženost 
prebivalstva občine-
Plavalni klub Celulozar, sedaj Vitacel-Celuiozar Krško, uspešno de
luje od ustanovitve 1955. leta naprej. Uspeh potrjujejo dobri rezul
tati, še posebej pa naslovi državnih prvakov vrazličnih disciplinah. 
Občasne težave z dobavo tople vode v zadnjih letih smo v Ionskem 
jubilejnem letu premostiti, saj je podjetje Vitacel d.d. Ljubljana prev
zelo generalno sponzorstvo nad plavalnim klubom. 
Ena od glavnih postavk v pogodbi je nemotena dobava tople vode 
v odprti bazen Krško, tako za čas letne kot zimske sezone, 
Ti znatno izboljšani pogoji dela so nam omogočili, da smo povečali 
število plavalcev. Sedai je v klub včlanjenih 110 aktivnih plavalcev, 
otrok, ki jim je bazen drugi dom. Rezultati njihovega dela so vidni 
v izplavanih rezultatih. 
Vendar v vrste plavalcev se je ob prodaji podjetja Videm priplazil 
strah, kaj sedaj. Ali to pomeni ponoven boj za toplo vodo ali celo, 
da bo bazen ostal prazen? To bi bilo skrajno neodgovorno do 
mladih ljudi, ki j im je plavanje sestavni del življenja. 
Zato prosimo vse odgovorne, da se pri prodaji Vidma upošteva 
dobrobit Slovenije, da se našim delavcem in očetom ohranijo delov
na mesta in da se naših otrok ne vrže na cesto. 
Lep plavalni pozdrav! 

PK VITACEL-CELULOZAR 
I.O. Plavalnega kluba 

RK Drava - RK Brežice 41 : 21 (19:10) 

RK Lisca Sevnica - RK Gorenje B 27 : 16 (14:8) 

Posavski plesni klub Lukec 
Državni kvalifikacijski plesni turnir v standardnih 

in latinskoameriških plesih 
Čatež ob Savi, 17. marca - V hotelu Terme Čatež je Posavski plesni 

klub Lukec organiziral državni kvalifikacijski plesni turnir v standardnih 
in latinskoameriških plesih. Z organizacijo turnirja v Termah je PPK 
Lukec želel športni ples predstaviti ne zgolj kot šport, temveč tudi kot 
obliko družabnosti z vsemi lepotami. 

Turnirja v Termah Čatež se je udeležilo preko 170 plesnih parov iz vse 
Slovenije, ki so se številnemu občinstvu predstavili v dvanajstih starostniri 
oziroma kakovostnih razredih. Na kvalifikacijskih turnirjih tekmujejo plesni 
pari v razredu, v katerega spadajo. Pionirji do 12 let pričnejo s tekmovanjem 
v razredu D in plešejo v njem, dokler ne zberejo določenega števila trjčk za 
napredovanje v višji kakovostni razred - pionirji C. Mlajši mladinci in ostale 
starostne skupine pričnejo s tekmovanji v razredu C in ravno tako kot pionirji 
plešejo v omenjenem plesnem programu, kar pomeni z določenimi plesnimi 
koreografijami in plesnimi oblekami. Ob prehodu v višji razred B pa plesni 
pari tekmujejo v neomejenem programu, tako v sestavi plesnih elementov 
kakor tudi z oblačili, ki so že sama po sebi vredna ogleda. Na kvalifikacijskih 
turnirjih pomeni uvrstitev v polfinale (12 plesnih parov) zelo dober rezultat. 

Na rating turnirjih in državnih prvenstvih tekmujejo plesni pari le v istem 
starostnem razredu, kar pomeni, da plešejo vsi tekmovalci v svojem staros
tnem razredu, ne glede na kakovostni razred. Ravno zato so tudi uvrstitve v 
četrtfinale (24 plesnih parov) za plesne pare dober dosežek, predvsem za 
pare iz nižjega kakovostnega razreda. 

Na sestanku predsedstva sekcije za show dance je bila PPK Lukec 
zaupana tudi organizacija državnega prvenstva v show dance-u in stepu, 
ki bo 25. maja letos. 

Posavski plesni klub Lukec se trudi za razširitev in seznanjanje športnega 
plesa širši javnosti, kar je s tokratno izvedbo kvalifikacijskega turnirja na 
Čatežu tudi dokazal. Izvedba turnirja v objektu, kot so Terme Čatež, je orga
nizatorjem odprla nova obzorja in razmišljanja za organizacijo turnirjev v 
bodoče. 

Naslednji projekt, ki si ga je zastavil PPK Lukec. je soorganizacija državnega 
prvenstva v kombinaciji desetih plesov, ki bo potekal 4. maja 1996, ter 
mednarodni plesni turnir "Slovenia open", ki bo 5. maja 1996 v Laškem. 
Pripravljajo pa tudi organizacijo državnega prvenstva v shovv dance-u, ki bo 
24. maja 1996. 

Zaključimo lahko, da način dela in organizacije prireditev pod okriljem 
Posavskega plesnega kluba Lukec cenijo v slovenskem plesnem prostoru, 
saj v nasprotnem primeru ne bi dobili "zelene luči" za izvedbo tako pomembnih 
tekmovanj. 

Kvalifikacijski plesni turnir 
V organizaciji koroškega plesnega kluba Devžej je potekal kvalifikacijski 

plesni turnir, ki se ga je udeležilo tudi 11 plesnih parov PPK Lukec. Rezultati 
- pionirji D: 2. mesto v LA plesih in 8. mesto v ST plesih Marko Babic in 
Sanja Antolič, 13. mesto v ST plesih in 18. mesto v LA plesih Rok Curhalek 
in Tina Polšak, 15. mesto v ST plesih in 16. mesto v LA plesih Peter Toporišič 
in Tina Strgar, 18. mesto v ST plesih in 20. mesto v LA plesih Uroš Skoberne 
in Mojca Peterkovič, 15. mesto v LA in ST plesih Nejc Zvar in Suzana Navoj, 
23. mesto v LA plesih Uroš Krampušek in Špela Križnik, 23. mesto v LA 
plesih Luka Vodlan in Urška Grame, 26. mesto v LA plesih Luka Kunšek in 
Mateja Slapnik; pionirji C: 8. mesto v ST plesih in 13. mesto v LA plesih 
Jaka Piltaver in Tina Korber; mladinci C: 15. mesto v LA plesih Gregor 
Peterkovič in Vesna Vučajnk: mladinci B: 7. mesto v ST plesih in 9. mesto 
v LA plesih Sebastjan Vodlan in Urška Klakočar. (Galex) 

AVT0M0T0 ŠPORT 
Prva dirka motokrosistov 

Osmo mesto Andreja Čudna 
Brežice, 24. marca - Minulo nedeljo si je v lepem vremenu kakih 2.000 

gledalcev ogledalo prvo letošnjo dirko za državno prvenstvo v motokrosu, 
na kateri je v kategorijah do 80, 125 in 250 cem nastopilo kar 71 dirkačev 
iz vse Slovenije. Največ navdušenja je med gledalci izzval dvoboj med Boš
tjanom Kampušem iz Lenarta in Sašom Kragljem iz Slovenskih Konjic v prvi 
vožnji razreda do 250 cem ter zagrizen boj Kraglja z Romanom Jelenom v 
prvih štirih krogih druge vožnje v srednjem razredu. Trije tekmovalci, ki vozijo 
v vrstah obeh brežiških društev, tokrat niso imeli srečnega dne. Urošu Jazbarju 
(AMD Brežice) je v prvi vožnji po dokaj uspelem startu, ko se je nahajal sredi 
triintrideseterice voznikov s 125 kubičnimi motorji, že v drugem krogu pona-
gajal motor njegove vamahe in dirke je bilo zanj konec, še večjo smolo je 
imel Damjan Pavkovič (Promotor Brežice), ki je v zadnjem krogu prve vožnje 
v najtežjem razredu grdo padel in se poškodoval (izpahnjen kolk) v trenutku, 
ko se mu je nasmihalo solidno šesto mesto. Tako je z obema vožnjama 
uspešno opravil le rekonvalescent Andrej Čuden (AMD Brežice). V razredu 
do 125 cem je zasedel dobro osmo mesto. (ES) 

Sašo Kragelj prihaja v cilj tik pred Boštjanom Kampušem 

Tenisači Brezine se pripravljajo na novo sezono 
V Teniškem klubu Brezina, ki se je lansko leto uvrstil v drugo slovensko 

teniško ligo, se pospešeno pripravljajo na novo tekmovalno sezono. Pretekli 
vikend so v Izoli opravili vikendpriprave, ki jih je vodil trener Igor Ivanovič. 
Priprav so se udeležili brata Kristjan in Krištof Golob, Sašo Božovič, Aleš 
Grahek, Nikola Malkovič in Nejc Vugrinc. Z delom in pogoji na pripravah so 
v klubu zadovoljni in s takim načinom priprav nameravajo nadaljevati tudi v 
prihodnje. V klubu se zavedajo, da bodo uspešni le, če bodo mlado ekipo 
temeljito pripravili za tekmovanja v ligi in na odprtih turnirjih. (J.A.) 

LOKOSTRELSTVO 
Uspeh čateških lokostrelcev 

Čatež, 24. marca - Lokostrelski klub Čatež je na Žlegarju priredil prvi 
letošnji lokostrelski turnir Arrovvhead na prostem, ki se ga je udeležilo 36 
tekmovalcev iz 14 slovenskih klubov. V lepem vremenu so dosegli tekmovalci 
domačega kluba lep uspeh, saj je v disciplini compound z doseženimi 318 
krogi zmagal njihov član Samo Jarc, pri članicah pa je bila v isti disciplini 
najuspešnejša domačinka Antonija Erjavšek, ki je zadela natanko 300 krogov. 
V disciplini instiktivno (goli lok) pa je bil Milan Jamnik z 285 krogi tretji. (ES) 
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STRELJANJE Odgovor Ivana Ziviča na odprto pismo E. Sečena 
Nov uspeh posavskih strelcev 

V Črenšovcih je potekalo četrto kolo državne strelske lige za mlajše mlad!h> 
ce do 18 let. To je bila tudi zadnja letošnja tekma, v kateri so se najboljši 
slovenski mlajši mladinci pomerili v streljanju z zračno puško. Strelci Kanje 
so zmagali na treh tekmah, enkrat pa so bili drugi ter tako v skupnem seštevku 
prepričljivo osvojili prvi naslov državnih prvakov v omenjeni kategoriji. Med 
posamezniki je bil najuspešnejši Peter Fridl (Kruno), ki je z enakim rezultatom 
kot zmagovalec osvojil 2. mesto, prav tako pa tudi v skupni razvrstitvi med 
posamezniki. (J.A., ES) 

Pokal prijateljstva 
S sedmim krogom pokala prijateljstva se je nadaljevalo tudi tekmovanje 

pionirjev. Strelci SD Kruno Brežice v sestavi Zakovšek I., Zakovšek E. in 
Sotler M. so osvojili 6. mesto, medtem ko leskovška ekipa tokrat ni nastopila. 
(ES) 

Regijsko prvenstvo za mladinc*e in mladinke 
Na regijskem prvenstvu za mladince in mladinffe v streljanju s puško so 

bili ponovno premočni strelci leskovške Kanje. Rezultati - mladinke: 1. 
Grabnar 387, 2. Arh U. 379, 3. Arh Š. 370 (vse Kanja); mladinci: 1. Zorič 
568, 2. Mlakar 566 (oba Kanja), 3. Fridl 563 (Kruno), 4. Vrščaj 552, 5. Arh B. 
549 (oba Kanja). (J.A.) 

Regijsko prvenstvo - pištola 
Na strelišču v Boštanju so se na regijskem prvenstvu srečali strelci s pištolo, 

med katerimi je prepričljivo zmagal Brežičan Sabadoš. Rezultati: 1. Sabadoš 
558 (Kruno), 2. Ajster 540 (Heroj Marok), 3. Ferenčak 539 (Kruno). (J.A.) 

Začetek nove strelske sezone 
Zakov, marca - V Kondor shoot klubu Senbvo so izvedli prvo klubsko 

tekmovanje v praktičnem streljanju za leto 1996. S to uvodno tekmo se je 
začela nova sezona treningov in tekmovanj. Tekmovalo je kar 15 strelcev, ki 
doslej zaradi slabih vremenskih razmer niso imeli resnejših treningov. Med 
tekmujočimi strelci so se najbolje odrezali: Roman Brinovar, Milan Venek in 
Ivan Ojsteršek. Zelo dobra je bila tudi edina ženska predstavnica Tadeja 
Brinovec, ki je v skupnem seštevku osvojila 5. mesto. (Toni) 

Strelska šola Dvojmoč 
Top 100 standard, prva tekma za državno prvenstvo 

Radna pri Boštanju, 23. marca - Najmlajši posavski klub praktičnega 
streljanja, Strelska šola Dvojmoč, je organiziral prvo tekmo za državno prven
stvo v praktičnem streljanju. Tekme se je udeležilo 38 strelk in strelcev iz 
vseh slovenskih klubov. Rezultati - moški: 1. Feguš 449,87,2. Pesek 437,34, 
3. Dvojmoč 426,10; ženske: 1. Mojca Košmrlj 182,59, 2. Javomik 172,96, 
3. Brinovec 126,50. Po novih pravilih strelci tekmujejo v razredih A, B in C. 
(Toni) 

Priprave državne reprezentance 

Potovanje ~~ 
od Čateža do Budimpešte 
Tekmovalci in vodstvo slovenske strelske reprezentan
ce navdušeni nad vadbenimi pogoji v Termah Čatež in 

Cerkljah 

Čatež, 22. marca - Slovenska strelska reprezentanca, ki bo konec tedna 
nastopila v Budimpešti na evropskem prvenstvu v streljanju z zračnim orožjem, 
se je minuli teden mudila na zaključnih pripravah pred pomembnim tekmova
njem v 210. učnem centru v Cerkljah, kjer so prebivali in uživali vojaško 
hrano, na tamkajšnjem strelišču pa trenirali streljanje za oceno ter za posebni 
finalni nastop. 

Hkrati s slovensko strelsko reprezentanco se je priprav udeležila tudi 
izbrana vrsta slovenske vojske, med katero smo opazili Leskovčana 
Dejana Županca in Tino Grabnar ter Sevničana Janija Horvata. 

Drugi del treninga, ki je zajemal vaje za boljšo telesno pripravljenost, pa 
je potekal v Termah Čatež, kjer so Rajmond Debevec, Sašo Korbar, Izidor 
Hreščak, Natalija Prednik in Nina Selan v povsem obnovljenem fitness centru 
pod vodstvom prijazne Marte Fackovič opravili vrsto vaj na tamkajšnjih sodob
nih napravah ter testiranje splošne telesne pripravljenosti, na voljo pa so jim 
bile še usluge čateških maserk ter plavanje v bazenu. V trimkabinetu so pod 
vodstvom priznanega strokovnjaka Staneta Iskre iz Krškega spoznavali še 
vaje za razgibavanje in sprostitev. Kot je povedal selektor reprezentance 
Franc Mahne, so bili vsi reprezentanti nad pripravami v brežiški občini nav
dušeni, še posebej pa se je zahvalil osebju v Termah Čatež ter poveljniku 
učnega centra v Cerkljah Stanetu Zlobku kakor tudi tamkajšnjemu častniku 
in strelskemu delavcu Mirku Ognjenoviču iz Sevnice, ki je bil eden glavnih 
pobudnikov in hkrati organizatorjev enotedenskih priprav. Želja strelcev je, 
da bi imeli podobne priprave v tem okolju še večkrat. (ES) 

Odgovor na odprto pismo, objav
ljeno v glasilu "Naš glas", z dne 
10. do 14. marca 1996 pod na
slovom: "Odprto pismo gospodu 
svetniku Ivanu Živicu in njego

vim posnemovalcem" 
Prebral sem vsebino pisma, ki 

mi ga je javno napisal predsednik 
Strelskega društva "Kruno Breži
ce", ki je hkrati tudi trener športne
ga strelstva. Odločil sem se, da se 
oglasim in javnosti, pa tudi gospo
du Ernestu Sečnu pojasnim dolo
čena dejstva, da bo lahko vsakdo, 
tudi on sam, prišel do novega za
ključka. Sam sem pa globoko pre
pričan o svojem pravilnem ravna

nju, ne da bi mi bila potrebna "po
mladanska levitev". Mimogrede, to 
svojo kožo pač imam, druge ni
mam in pravzaprav se v njej kar 
dobro počutim. 

Predlog proračunskega memo
randuma za področje športa za 
leto 1996 ima naslednji tekst, citi
ram: 

"Na področju športa bo osnovna 
skrb namenjena izboljševanju po
gojev za izvajanje programov 
športa, izgradnji športne infra
strukture, (garderobe pri športni 
dvorani Brežice, večnamenski 
objekt pri Srednji šoli, stadion, ure
ditev strelišča Strelske družine 

Športno društvo Globoko 
prireja DAN ODBOJKE 

za moške in ženske ekipe nekategoriziranih igralcev nad 
16 le t Prireditev bo v športni dvorani pri OŠ Globoko, in 
sicer v soboto, 30. marca 1996, s pričetkom ob 14. uri. 
Najboljši bodo prejeli pokale in praktične nagrade. 

Turnir v ju-jitsu borbah 

Vanja Preskar najboljša med mladinkami 
Sekcija za borilne veščine pri Športnem društvu "Policist" Krško je v 

soboto v športni dvorani v Sevnici organizirala turnir v ju-jitsu borbah 
za pokal občine Sevnica. Na tekmovanju je natopilo 60 tekmovalcev iz 
devetih slovenskih klubov in sekcij. Nastopila je tudi desetčlanska ekipa 
ŠD "Policist" Krško. Rezultati - mladinci do 69 kg: 5. Klemen Kranjčič; 
mladinci do 76 kg: 2. Gorazd Kostrevc; mladinke: 1. Vanja Preskar; člani 
do 72 kg: 3. Roman Ješovnik, 7. Robert Zlobko in Duško Jevtič; člani do 
82 kg: 5. Igor Zupane, 7. Branko Novak; člani do 92 kg: 5. Anton Piškur; 
člani nad 92 kg: 3. Bernard Močivnik; ekipno: 4. ŠD "Policist" Krško. 

Tekmovalce ŠD "Policist" Krško velja pohvaliti za bojevitost in prikazano 
znanje, še posebno pa mladince, ki so prvič nastopili v tej kategoriji. Še boljši 
ekipni uspeh so preprečile poškodbe, saj so kar trije tekmovalci, ki so v prvih 
borbah zmagali, morali zaradi poškodb odstopiti od nadaljnjega tekmovanja. 

Brežice, igrišča v KS) organizaciji 
in delovanju športa v občini (ne-
prof itna organizacija - javni zavod, 
športne šole, športne zveze). Obči
na bo sodelovala na natečajih, ki 
jih bodo organizirali Ministrstvo za 
šolstvo in šport, skladi in druge or
ganizacije za sofinanciranje občin
skih programov." 

Moj amandma pa je bil: 
"Na strani 5 pod odstavkom športa 
se naj besedilo v oklepaju: garde
robe pri športni dvorani Brežice, 
večnamenski objekt pri Srednji 
ekonomski šoli, stadion, ureditev 
strelišča Strelske družine Brežice, 
igrišča v KS črta." 

Obrazložitev: 
Sodim, da je ostali tekst zadovo

ljiv. O morebitnih investicijah na 
tem področju pa naj Občinski svet 
razpravlja in odloča tedaj, ko bo 
to aktualno. Sodim, da je ob vseh 
drugih obveznostih proračuna za 
leto 1996 nemogoče začeti z na
štetimi investicijami v omenjenem 
odstavku. 

Iz obeh citatov lahko vsakdo za
ključi, da nisem predlagal "zradira-
nja" odstavka, ker je samo eden, 
ampak samo tistega dela v tem od
stavku, ki je zapisan v prvem okle
paju. Gre za velike investicije v gar
derobe pri Športni dvorani Brežice, 
za stadion in večnamenski objekt 
pri Srednji ekonomski šoli, uredi
tev strelišča Strelske družine Bre
žice in igrišča v KS. Predlagal sem, 
naj posamezni projekt, ko bo izde
lan, obravnava Občinski svet, ki bo 
odločal o utemeljenosti njegove iz
vedbe, pa tudi o finančnem pokri
tju takega projekta. Odločno sem 
proti pretekli praksi, da se gradijo 
športni ali kakšni drugi objekti, ki 

jih financira, ali pa pri financiranju 
sodeluje občina brez predhodnega 
odločanja, v preteklosti v občinski 
skupščini sedaj v Občinskem sve
tu. Kar pa se tiče odnosa občine 
do športa, je zaradi objektivnosti 
treba reči, da je že prejšnja skup
ščina storila veliko, ko je sprejela 
v letu 1992 program vlaganj v 
osnovnošolski in vzgojnovarstveni 
prostor do leta 2005 in ob tem 
sklep, da se vsako leto nameni 4 
% občinskega proračuna za inve
sticije v te namene. To je bila tudi 
osnova za sofinanciranje investicij 
na področju športa v Dobovi, v 
Globokem in v Brežicah, sedaj pa 
potekajo priprave za začetek po
dobnih del v Veliki Dolini, Artičah 
itd. po sprejetem programu. 

V letošnjem letu predvideva pro
račun za področje športa 
41.900.000,00 SIT. V tem znesku so 
predvidene tudi investicije v višini 
8.000.000,00 SIT. Dodatno k temu 
pa je pošteno, da prištejemo še 
znesek za osebne dohodke in dru
ge pripadajoče pravice za 10 na 
novo zaposlenih na stadionu v Bre
žicah. Te delavce plačujemo iz 
sredstev proračuna iz skupine 40 
"Delo upravnih organov". Nadalje 
tu niso všteti lastni prihodki športa 
in izpuščena je vrednost cerade v 
znesku 7.000.000,00 SIT. Gre za 
cerado, s katero je bil pokrit šotor 
- telovadnica pri Oš Brežice in se
daj leži nekje v skladišču. Prodaja 
te cerade bi namreč lahko poveča
la občinski proračun na področju 
športa za 7 mio SIT. 

Proračun občine Brežice, ki za 
leto 1996 predvideva primankljaj 
376.000.000,00 SIT, je obremenjen 
tudi z obveznostmi iz preteklih let 

Nadaljevanje na 13. strani 

BREŽIŠKA PORODNIŠNICA 
f V času od 18. do 25. marca so v brežiški porodnišnici rodile: 
Mateja Orobrtic iz Podboeja - Natalijo, Petra Pezelj z Jesenic 
na Dolenjskem - Matejo, Marjetka Glibe iz Bistrice ob Sotli 
- Severino, Slavica Budič iz Krškega - Nejca, Nataša Črnelič 
z Bojsnega - Alana, Mojca Muren s Studenca - M oni ko, Alenka 
Klemenčič z Mrtvic - Kristino, Marija Sotošek iz Križa - Katjo, 
Marjana Metelko iz Sevnice - Andrejo, Metka Glas iz Krškega 
- (gorja in Anica Božič iz Vrhpolja - deklico. Vsem iskreno 
Čestitamo! 

KRČMI'. \ 

Poostren nadzor na magistralki 
Največ kršitev 

zaradi prekoračitve hitrosti 
Krško, marca - Zaradi slabšanja prometnovarnostnih 

razmer na magistralni cesti Ljubijana-Obrežje so policisti 
UNZ Krško v času med 14. in 17. uro izvedli poostren 
nadzor cestnega prometa na navedeni cesti, in sicer na 
območju, ki ga pokriva UNZ Krško (od Grmovelj do Obre
žja). 

V času trajanja poostrenega nadzora so ustavili 64 vozni
kov motornih vozil, med katerimi so policisti zabeležiti na
slednje kršitve: v štirih primerih je šlo za nepravilno prehi
tevanje, hitrost je prekoračilo kar 29 voznikov, varnostni 
pas jih ni uporabljalo 2 1 , 3 niso upoštevali prometnih zna
kov, zabeleženih pa je bilo tudi še sedem ostalih kršitev. 
Zradi nepravilnega prehitevanja so bili zoper kršitelje poda
ni predlogi za uvedbo postopka o prekršku, v ostalih prime
rih pa so bile kršiteljem izrečene mandatne kazni. Med 
kontrolo so policisti zaznali izredno medsebojno solidar
nost udeležencev cestnega prometa, saj so nasproti voze
če voznike z lučmi opozarjali na prisotnost policistov. 

Premalo nas je, da bi umirali na cesti 

"Natakar! Taksi prosim" 
V sklopu akcij pod skupnim 

naslovom "Premalo nas je, da 
bi umirali na cesti" so policisti 
na območju UNZ Krško pričeli 
15. marca izvajati akcijo "Na
takar! Taksi prosim". V času 
akcije bodo policisti zloženko 
izročili vsem voznikom, ki jih 
bodo preizkusili z alkotestom 
ne glede na to, kakšen bo re
zultat preizkusa. Rezultat bo 
policist vpisal na naslovno 
stran zloženke ter jo izročil vo
zniku in mu predlagal, da vse
bino zloženke prouči in jo upo
števa, ko bo naslednjič name
raval sesti za volan, pred tem 
pa užival alkoholne pijače. 

V okviru akcije "Natakar! Taksi 
prosim" so policisti UNZ Krško 
v soboto, 23. marca, izvedli na 
območju Posavja poostren nad

zor prometa v času med 21 . in 
5. uro s poudarkom na ugotav
ljanju psihofizičnega stanja vo
znikov. Policisti so ustavili 263 
voznikov motornih vozil in zoper 
55 so odredili preizkus z alkote
stom. Ugotovljeno je bilo, da je 
kar 29 voznikov vozilo pod vpli
vom alkohola in jim je bilo zaradi 
tega odvzeto vozniško dovolje
nje ter prepovedana nadaljnja 
vožnja. Pri vozniku osebnega 
avtomobila na območju sevni-
ške občine so ugotovili najvišjo 
stopnjo alkoholiziranosti, in si
cer 2,16 promila. 

Policisti so ugotovili tudi 12 
drugih kršitev cestnoprometnih 
predpisov, zaradi katerih bodo 
zoper kršitelje podali predloge 
za uvedbo postopka pri sodniku 
za prekrške. Izrekli so tudi 30 

mandatnih kazni na kraju prekr
ška. Policisti bodo poostren 
nadzor prometa ponovili v sobo
to, 6. aprila, med 21 . in 5. uro. 
(Galex) 

Odpeljal 
neplačana gnojila 

S tatvino je bil v sredo, 20. 
marca, oškodovan M.T., roj. 
1964, iz Otočca. P.A., roj. 1951, 
iz Zavratca se je okoli 14.30 ure 
s traktorjem pripeljal do podjetja 
Zrno na Gmajni. Tu je naročil 
različna gnojila, ki jih je prodaja
lec z viličarjem naložil na priko
lico. Skupaj sta nato odšla v no
tranjost trgovine, kjer je prodaja
lec napisal račun in zatem za 
kratek čas odšel iz trgovine. To 
je kupec izkoristil, sedel na trak
tor ter se odpeljal proti domu, 
ne da bi pred tem plačal nalože
no gnojilo v vrednosti 113.632 
tolarjev. 

Oškodoval 
izposojevalnico vozil 

Ž.R., roj. 1973, iz Bizeljskega 
je 16. februarja letos v posloval
nici Europcar v Krškem najel 
osebni avtomobil Peugeot 106, 
in sicer za sedem dni. Ko bi mo
ral vozilo vrniti, je najem dvakrat 
podaljšal po telefonu, tretjič pa 
mu podaljšanja niso dovolili, 
vendar je vozilo kljub temu vrnil 
šele 11. marca 1996. Ob vrnitvi 
je obljubil, da bo dolg prišel pla
čat čez nekaj dni, vendar zneska 
še ni poravnal in je tako lastnika 
vozila oškodoval za 254.436 to
larjev. 

Razbil vrata 
zdravstvenega doma 

B.F., roj. 1944, iz Zabukovja 
je v sredo, 20. marca, okoli 
23.55 ure prišel do vhodnih vrat 
sevniškega zdravstvenega 
doma in pozvonil. B.F. je dežurni 
medicinski sestri, ki je prišla do 
vrat, dejal, da potrebuje zdravni
ško pomoč, ker je bil pretepen. 
Vendar je sestra opazila, da ni 

poškodovan, in ga odslovila. Ta 
koj zatem je B.F. z nogo večkrat 
brcnil v vhodna vrata, ki so se 
razbila. 

Potreboval kolesa 
za kadetta 

B.I., roj. 1974, iz Malega Pod
loga se je v soboto, 23. marca, 
ob 2.30 uri s svojim vozilom pri
peljal na parkirni prostor pred 
stanovanjskim blokom na Gub-
čevi ulici v Krškem. Stopil je do 
parkiranega kadetta, z dvigalko 
dvignil vozilo in odmontiral naj
prej sprednji kolesi in nato še 
zadnje levo kolo. Pri tem je vo
zilo padlo z dvigalke na asfaltira
na tla. Odmontirana kolesa je 
B.l. spravil v prtljažnik svoje vec-
tre in se je hotel odpeljati. To 
mu je preprečila patrulja PP 
Krško, ki se je v tistem trenutku 
pripeljala na kraj dogodka. 

Plastenka 
eksplodirala v roki 
V soboto, 23. marca, okoli 15. 

ure je S.F., roj. 1963, iz Rakovca 
skupaj s svojim sinom odšel na 
njivo požigat podrast. Odpeljala 
sta se s traktorjem, s seboj pa 
sta imela 200-litrski sod z okoli 
50 I odpadnega nitro razredčila. 
S.F. je poskušal zažgati podrast 
na njivi, vendar ta ni hotela zago-
reti. Razredčilo je iz soda natočil 
v 5-litrsko plastenko in tako polil 
določeno površino zemljišča, 
nato pa prižgal ogenj, da je po
drast pričela goreti. To je večkrat 
ponovil. Ko je okoli 16.15 ure z 
razredčilom polival po njivi, se 
mu je vnetljiva tekočina polila, 
se pri tem vnela, tako da je pri
čela goreti tudi plastenka, ki jo 
je držal v rokah. Takoj za tem je 
plastenka eksplodirala, razred
čilo pa se je razpršilo po telesu 
S.F. in se še isti trenutek vžgalo. 
S.F.-ja so odpeljali v bolnišnico 
Brežice, kjer so ugotovili, da ima 
opekline II. stopnje, na posa-
menznih delih telesa pa celo III. 
stopnje. 
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tako, da je njegova obremenitev 
približno 419.000.000,00 SIT ali 74 
% obremenitev proračuna tako 
imenovane dogovorjene porabe. 
Če bi torej upoštevali našo leto
šnjo sposobnost dogovorjene po
rabe v višini 565.000.000,00 SIT 
lahko ugotovimo, da imamo na 
razpolago samo 146.000.000,00 
SIT. S to vsoto pa moramo poleg 
športa zagotavljati sredstva še za 
celotno komunalno infrastrukturo, 
financiranje KS, predšolsko vzgo
jo, socialno varstvo, osnovno šol
stvo itd. in vračati moramo obve
znosti preteklih let. V teh obvezno
stih je udeležen tudi šport z zne
skom najmanj 35.900.000,00 SIT. 

Šport je prav gotovo pomembna 
in koristna aktivnost človeka od 
rojstva do pozne starosti, vendar 
ne edina. Ljudem je treba zagoto
viti tudi zdravo pitno vodo, energi
jo, zdravstvo, socialno varstvo, 
otroško varstvo, cesto, zaposlitev 
itd. Na zamerim vam gospod Se
čen, da ste ozko usmerjeni samo 
na eno področje in se zanj zavze
mate z vsemi sredstvi, tudi s takim 
pisnajem, vendar vas obenem pro
sim, da pa ne zamerite meni in mo
jim "posnemovalcem", če vidimo 
in sodimo o rečeh malo drugače, 
širše. 

Zmotno in preživelo je pričako
vanje, da bo občinski proračun 
zmogel financirati 100 % vse aktiv
nosti in vse investicije na raznih 
področjih. Vem, da to veste tudi vi, 

saj vidim, da ste uspeli pridobiti za 
strelsko dejavnost pomembnega 
sponzorja Kruna Brežice, katerega 
ime nosite in uspešno predstavlja
te, pa vam, tako vsaj upam, poma
ga premoščati opisane probleme. 

Naštel sem nekatere, po mojem 
mnenju bistvene razloge za moj 
amandma, ki ni nasproten športu. 
Za šport namenjamo v Občini Bre
žice precejšnja sredstva. Ta sred
stva pa bi morali znotraj športa po
razdeliti tako, kot to ustreza aktiv
nostim posameznega športa in re
zultatom, ki jih dosegate. Svetniki, 
ki so glasovali za moj amandma, 
so pač trezno presodili, da je tako 
še najbolj prav, zlasti če pomislimo 
še na našo veliko obveznost pri 
graditvi Srednje ekonomske šole 
v Brežicah in na projekte na demo
grafskem področju, za kar bomo 
morali nujno, žal, proračunski pri-
mankljaj še povečati. 

Ob koncu želim reči samo še to, 
da bi bilo za vse nas koristno, če 
bi pri ocenjevanju svojega položa
ja, pogledlai okrog sebe in videli 
življenje in potrebe Še na drugih 
področjih dejavnosti in se temu 
primerno vedli. 

Priporočili ste mi, gospod Se
čen, naj malo razmislim o vsebini 
vašega pisma. Sedaj vas pa pro
sim, da tudi vi razmislite o vsebini 
mojega pisma. 
Hvala! 

Ivan ŽIVIČ 

ZA NAROČNIKE SO MALI OGLASI 
BREZPLAČNI 

TUKAJ BI BIL LAHKO VAŠ OGLAS! 

Republiški zavod za zaposlovanje in Pospeševalni center 
za malo gospodarstvo objavljata skupni razpis za izbor 
svetovalcev za svetovanje v okviru pospeševanja podjetni
štva, za projekte podjetniškega usposabljanja in svetova
nja ter za spodbujanje lokalnih iniciativ. 
Vse, ki se zanimate za tovrstno sodelovanje, obveščamo, 
da je bil razpis objavljen v Uradnem listu številka 15 dne 
15.3.1996. ^^^^^^^^^^^^^^^^^m 
Prijavni obrazci so na voljo na sedežu Republiškega zavoda 
za zaposlovanje, Območne enote Sevnica, Trg svobode 
32, pri vodji oddelka za programe zaposlovanja, kjer lahko 
dobite tudi dodatne informacije. 

HKClie 
MOTA M w»n«"%ito «w«wWJ" 
O CEMENT 450, Trbovlje 50 kg vreča 6 1 9 SIT 

OM0DUL6/1, Križevci 29x19x19 cm $ g Q Q S | T 

O BETONSKE PLOŠČE KULIR 40x40 cm %<^ s r r 

O POCINKANA MREŽA za ograje 1 m 1 9 9 J H J 

O BETONSKI VRTNI ROBNIKI 100x20x5 cm. 

OARMATURNA MREŽA 
6000x2200x150x250/9x6 kom. 

2 6 9 SIT 

4 . 7 8 4 SIT 

O STREŠNA LEPENKA, 
TIM 150 (10m2v roli) ' - O 9 * S , T 

<£>LEPILO za ker. ploščice ^ 
NIVEDUR P 25/1 25 kg 8 9 * SIT 

• 

OSAM0K0LNICE LIV Postojna 5 . 5 9 0 SIT 

VSE, PRAV VSE Zfi GRADNJO IN OBNOVO 
Nfl ENEM M E S T ( n _ _ _ _ _ _ _ — " 

prodajni center 2 8 5 ? 

Brež i c« ' t e l ° 

KOVINOTEHNA 

VRTEC BREŽICE, ŠOLSKA ULICA 5 

r a z p i s u j e 
VPIS PREDŠOLSKIH OTROK 
ZA ŠOLSKO LETO 1996/97 

Vpis bo potekal na upravi vrtca Brežice, Šolska ulica 5, od 
03.04. do 17.04.1996, od 9. do 15.30. ure. 

V zgoraj navedenem roku lahko: 
- vpišete otroka v redne oddelke dnevnega bivanja in pripravo 

na osnovno šolo, 
- vpišete otroka v popoldanski oddelek v kombinaciji z biva

njem v dopoldanskem času ali 
- vpišete otroka evidenčno, če boste varstvo potrebovali med 

šolskim letom. 
UPRAVA W Z BREŽICE 

OBVESTILO 
Krajane krajevne skupnosti Krško obveščamo, da smo se 
25. marca 1996 preselili v prostore objekta na Cesti krških 
žrtev 23, poleg knjigarne Državne založbe (prvo nadstro
pje). 

KS Krško 

F I L M S K I S P O R E D 

"Kino servis" Brežic« 
28. in 29. III. ob 20. uri: VRO
ČINA, kriminalka 
28. III. ob 18. uri, 29. III. ob 
16. in 18. uri, 30. in 3 1 . III. ob 
16., i a m 20. uri in 1 . IV. ob 
20. uri: BABE - GALANTNI 
PUJSEK (dts). komedija 
2. IV.: ni predstav 
3. in 4. IV. ob 20. uri: CAR-
M E N , drama 
4. IV. ob 18. uri in 5. IV. ob 
18. in 20. uri: K D O BO K O 
GA? (dts), kriminalka kome
dija 
(dts): 6-kanalni digitalni ton 

K u l t u r n i d o m K r S k o 
28. III. ob 19. uri, 29. HI. ob 
20. uri in 3 1 . III. ob 18. uri: 
CARRINGTON, ljubezenska 
melodrama 

Kino Kostanjevica 
30. iti. ob 18. uri: ACE VEN-
TURA - KLIC NARAVE, pu
stolovska komedija 
30. »II. Ob 20. uri: JOHNNY 
M N E M O N I C , virtualni triler 
3 1 . I I I . ob 18. uri: J E Z U S , 
zgodovinski spektakel 
3. IV. ob 18. uri: VROČINA, 
detekttvka 

Kino Šentjernej 
29. III. ob 18. uri: JOHNNV 
M N E M O N I C , virtualni triler 
29. HI. ob 20. uri: ACE V E N -
TURA - KLIC NARAVE, pu
stolovska komedija 
31 . HI. ob 20. uri: JEZUS, 
zgodovinski spektakel 

Kino Senovo 
29. III. ob 18. in 20. uri: JE
Z U S , zgodovinski spektakel 

Kino Sevnica 
(nismo dobiti podatkov) 

SEVNICA 

frekvenca: 
96,7 MHz 

105,2 MHz 
Naše oddaje 

lahko poslušate vsak dan 
med 8. in 19. uro, 

ob sobotah med 8. in 24. 
in ob nedeljah od 8. do 17. ure. 

#-1 tjlAl 
RAZPISUJE 

prosto delovno mesto 

KOMERCIALISTA 
za prodajo oglasnega prostora v tedniku NAŠ GLAS 

Pogoji: - srednješolska izobrazba ustrezne smeri, 
- vozniški izpit kategorije "B" in lasten prevoz, 
- poizkusna doba traja tri mesece, 
- delovno razmerje se sklepa za 12 mesecev s perma
nentno možnostjo podaljševanja, 
- nudimo stimulativen način nagrajevanja. 

Pisne prijave pošljite v osmih dneh po objavi razpisa na naslov: 
IR inženiring - NAŠ GLAS, CKŽ 23, 8270 Krško. 

časopis za Posavje in okolico 
^ £ - > '%{\\ LVA Uredništvo: CKŽ 23, 68270 Krško & 
Naročam izvod(ov) Našega glasa. Pošljite mi ga (jih) 

na naslov: 

1" 
'-ti-

{poln naslov in podatki o naročniku, pravni ali fizični osebi) 

Telefon: 
(podpis naročnika in žig) 

Kraj, datum: 

Poceni prodam računalnik 
PC AT 286, 20 MB HO, velike 
diskete, ČB monitor, grafika 
Herkules, cena po dogovoru. 
Tel.: 32-875. 

Prodajam kolje (2-3 m), cvi
ček, žganje: sadjevec in »II-
vovko, ter letno traktorsko 
kabino za ferguson. Tel.: 78-
080 

Prodam dve kozi s po dvema 
mladičema. Tet.: 75-822 

Prodam R 4 GTL 11/87, bele 
barve, 95.000 km, servisiran, 
izredno ohranjen. Tel,:82-
945, 0609/621-285. 

Mazdo 323 Sedan, letnik 
1990, rdeče barve, lepo 
ohranjeno, prvi lastnik, z av-
toradijem in originalnim 
prtljažnikom za 6 parov smu
či ugodno prodam. Tel,: 87-
194 (dopoldan) in 87-546 (po 
15. uri). 

Sušilnik za perilo, model Go
renje, skoraj nov, prodam za 
200 DEM. Tel.: 87-194 (do
poldan) in 87-546 {po 15. uri). 
34, portret 

Prodam motor Gilera 125 RX 
Arizona, letnik 1988, prevo
ženih 14.720 k m , lepo ohra
njen, modre barve, nova 
guma (Michelin), novo olje 
(Castrol) ter nova svečka 
(NGK). Jože Kožar, Dolenja 
Pirošica 3, 8263 Cerklje ob 
Krki. 

Iščem delo v okolici Krške
ga. Sem moški, star 19 tet, s 
poklicno šolo, odslužen vo
jaški rok, samski. Sprejmem 
vsa dela. Tet.: 31-972 (od 7. 
do 15. ure). 

Odkupujemo delnice 
Mercatorja po dnevnih 
Cenah brez provizije. Tel.: 
081/133-94-32. 

Mixer Solton 8-kanalni 
PA-209-N, dve zvočni 
skrinji po 150 W, stojalo 
za mikrofon, električno 
kitaro Melodija in uglaše-
valec kitarskih strun zelo 
ugodno prodam. Tet.: 84-
468. 

Prodam ali oddam v najem 
obnovljen klavir. Pri nakupu 
možnost plačila na obroke. 
Tet.: 33-608. 

Prodamo enostanovanjsko 
hišo z manjšim vinogradom 
in sadovnjakom na odlični 
lokaciji na Velikem Kamnu 
Vsa parcela meri 50 arov 
Tel.: 061/483-923 (popoldan) 

Prodam dvosobno stanova
nje v Krškem (52 m2), cen 
tralno ogrevano, KATV, z 
balkonom ter shrambo. Tel 
34-729. 

Likam na vašem domu ali 
odpeljem - zlikano pripe
ljem. Zaupajte mi. Tel.: 
56-168 (kličite zjutraj). 

V Posavju prodam viken-
dhišo s travnikom in go
zdom. Tel.: 004114622718 
(švica). 

Tuji jeziki. Inštruiram nem
ščino, angleščino in italijan
ščino, vse stopnje. Tel.: 89-
247. 

Izdelujem garažna vrata, 
vrata za kurilnice, balkon
ske ograje, stopnice. Tel.: 
43-269 (popoldne ali zve
čer). 

Prodam opet kadett 1.3 GLS, 
letnik 1984, dobro ohranjen. 
Cena po dogovoru. Tet.: 33 -
991 (Testen, po 16. uri). 

Prodam žensko gorsko kolo 
s Shimano opremo (18 pre
stav). Tel.: 69-296 (po 19. uri). 

Ugodno prodam njivo v 
Cerkljah ob Krki v izmeri 1 1 2 
hektarja. Tet.: 87-364. 

Prodam njivo-travnlk (21 
arov) v bližini Leskovca. Tel.: 
31 -797 . 

Ugodno prodam enoinpol 
sobno opremljeno stanova
nje v Krškem (centralno 
ogrevano, KATV) v izmeri 48 
m2. Tel.: 87-364. 

Enosobno stanovanje (40 m*) 
na Cesti 4. julija 62 b prodam 
(KATV, CK, telefon, dvigalo). 
Tel.: 21-834 (dopoldan), 3 1 -
508 (popoldan). 
Prodam gliser s prikolico 
Dortmund in motor Johnson 
33 - registrirano za 3.500 
DEM. Tel.: 59-095 (dopol
dan). 

^ ^ PRODAJALNA PREMAZOV 

( l w C h e m o 
Cesta 4. julij^U, Krško 

tel.: 0608/^1-792 

Nudimo vam: 
Barvo 
Lake 
Lepila 

Mešalnico avtolakov 

"KANJA" cestna oprema d.o.o., Brege 68, 8273 LESKOVEC 
pri Krškem, daje razpis za potrebe po delavcih, in sicer z: 

1. Višjo ali srednjo ekonomsko šolo za potrebo I. 
2. Višjo ali visoko šolo za potrebo II. 

POTREBA I. 
Delavec bo opravljal dela s področja vodenja računovodskih 
in finančnih evidenc - nesamostojno. 
Prednost pri izbiri bodo imeli moški brez delovnih izkušenj, ki 
bodo pokazali interes za opravljanje tega dela, ali ženske, stare 
nad 30 let, po preverbi dosedanjega opravljanja del v drugih 
podjetjih. 
Delavec bo zaposlen predvidoma za nedoločen čas s poskusno 
dobo do 6 mesecev. 

POTREBA II. 
Delavec bo opravljal dela s področja komerciale na območju 
Slovenije. 
Pogoj za sklenitev pogodbe je, da ima kandidat svoje podjetje 
(d.o.o. ali s.p.). 
Zainteresirani naj pošljejo pisne prijave na sedež podjetja. 
Razpis je odprt do sprejema delavca za opravljanje razpisanih 
del. 
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Naša anReta: 

Zdravniška stavka - samo eden izmed kazalcev 
odnosa družbe do znanja 

v 
Najprej novinarji, potem "dohtarji", potem učitelji ali morda 

prej pravniki ... Socializem je, gotovo delno tudi iz prastrahu 
pred znanjem in intelektualci, svoje šolane ljudi potisnil v dokaj 
ponižujoč položaj, slovenska pomlad pa jih je tam preprosto 
pustila. Ne vem, zakaj imam občutek, da se tudi nova, demokra
tična, oblast še ni otresla strahu pred šolanimi ljudmi in njihovo 
kritičnostjo. 

Res je, da gospodarstvu ne gre najbolje in da je najlažje 
varčevati tam, kjer si že navajen. Tudi državi! Ljudje pa se 
počasi upirajo. Pričakovali so razvoj kapitalizma, možnost, da 
si bodo z znanjem in delom lahko zagotovili vsaj nekakšen 
standard, če že ne bogastva. Vedno, ko se zaplete z zdravniški
mi plačami, se spomnim vrhunskega slovenskega kirurga, ki 
je ljudem vračal odrezane prste, roke, lipge ... in ki je umrl v 
prometni nezgodi. Gotovo bi preživel, če bi si lahko privoščil 
pravi avto, voziti pa se je moral v "pegleznu". Takratna država 
se iz tega ni naučila kaj prida. Tudi slovenska še ni pogruntala, 
da bodo za sodniki, medicinskimi sestrami, učitelji (za ta dobri
mi seveda) začeli odhajati iz svojih poklicev tudi ostali šolani 
ljudje. Saj moramo res za potrebe zdravstva čedalje več plače
vati iz lastnega žepa, a pri zdravnikih je pač tako: najceneje 
je, če jih dobro plačaš in jih sploh "ne uporabljaš". 

Vrnimo se k šolanim ljudem. Vsaka diploma še ne naredi 
intelektualca, a vendar. Zakaj bi bilo povsem normalno, da si 
lahko obrtnik vsak stisk preše ali šiv ali var ... zaračuna, ker je 
jasno, da je v opremo vlagal kapital, ki se mu mora vrniti oplojen. 
V šolane ljudi so vlagali tako starši kot družba in tudi sami so 
se med šolanjem morali marsičemu odpovedati. Njihovi sošolci 
iz osemletke so medtem že ustvarili dom, družino, zaposlili so 
se. Če se vrnemo k zdravnikom: po osmih letih študija jih čakajo 
še štiri leta stažiranja. "Po teh dvanajstih letih študentovstva 
pa začnejo s plačo 100.000 SIT. Ali ni tu nekaj narobe?" se 
sprašuje direktor krškega zdravstvenega doma dr. Ladika. 
"Vedno, ko se nam je plača začela bližati 2.000 DEM, je bilo z 
njo nekaj narobe. Požrla jo je inflacija in magične meje nismo 
nikoli prestopili niti poslovodni delavci. Po drugi strani pa se v 
gospodarstvu menedžment pogovarja o plačah po 50.000 
DEM." 

Nekoč so hodili naši šolani ljudje v tujino celo pomivat in 
pometat, ker so tako zaslužili več kot doma v stroki. Danes 
preprosto zapuščajo nekatere slabo plačane poklice. Dejstvo 
pa je, da se imata minister Voljč in vlada česa bati. Ko bo svoje 
dosegel zdravniški sindikat Fides, se bodo oglasili učitelji, 
upravni delavci ... Tako pač je. Če so nekako šolani, se bodo 
že nekako znašli v spopadu z vlado in z lastnim ljudstvom. 
Samo, da se še malo razgledajo. Tudi za RTV novinarji bodo 
poskočili regionalci, lokalci ... Seveda, najprej ta dobri, potem 
ta slabi. V vseh strokah. Odkar je varilec med napeljevanjem 
centralne kurjave ob pogledu na poplavo knjig v moji delovni 
sobi ugotovil: "Sedaj pa res vidim, da nimaš kaj početi, ko imaš 
čas, da toliko bereš," sem prepričan, da med nami in njimi je 
razlika, ki se mora nekje poznati. Sicer tudi varilec ne bo nikoli 
dobil boljšega "švasaparata". (ika) 

P.S. 
Seveda pa je lahko biti pame

ten, če govoriš samo o teoretični 
plati tega, da si zdravniki, učitelji 
in vsi ostali "neproizvodni" deli 
naše družbe zaslužijo svoj vsak
danji kruh. Drugače je stvar vi
deti z očmi bolnikov, ki si med 
stavko ne morejo privoščiti 
zdravnika, ker ne sodijo v t.i. nuj

ne primere, ali pacientov kar ta
ko, ki polni svojega gorja, čakajo 
pred vrati ambulante - tudi ka
dar zdravniki ne stavkajo. Sedaj 
stavkajo in čas se jim čedalje 
hitreje izteka, saj se javno mne
nje postopoma ohlaja. Ljudje 
imajo dovolj lastnih težav in ne 
morejo pomagati nositi še tujih. 

Ivan Kostrevc, strojni tehnik iz Sro-
melj: "Druge rešitve ni, ker problem ob
staja že dolgo. Mislim, da so si izbrali 
pravi in predvsem legalen način. Struktura 
kadrov z visoko izobrazbo ima kar nekaj
krat manjšo plačo kot tisti, ki delajo na 
črno. Ni logično, da nek "fušar" zasluži 
več kot nekdo, ki je vztrajno in marljivo 
študiral. Znanje je zapostavljeno. Pri nas 
še vedno ni rešeno vprašanje stimulacije 
strokovnjakov, zato bežijo." 

Franc Pajk, upokojenec iz Zabukovja: "Sploh se ne čudim, da 
so začeli spet vsi stavkati, bolj me čudi to, da stavk ni še več. 
Odkar so krščanski demokrati prevzeli oblast tako rekoč v svoje 
roke, je po njihovem dovolj, da za napake zmolijo en očenaš, pa 
jim je vse odpuščeno. Delavci in upokojenci pa naj stojimo v kotu 
in čakamo, da bo rešen še naš materialni položaj. Vsem stavkajočim 
stojim ob strani in jih podpiram." 

Ani Razbornik, upokojenka iz Sro-
melj: "Glede na prijaznost so eni zdravniki 
v redu, drugi ne. Na to veliko vpliva denar
na stimulacija, saj so ljudje kot vsi ostali. 
Usluge v zdravstvu so slabše v večjih me
stih. Tisti, ki se trudijo, bi bili upravičeni 
do višjih plač. Neurejene razmere se ved
no pokažejo pri denarju. Ne morem se 
odločiti, ali je stavka upravičena, ker me 
samo pomisel na neprijaznega zdravnika 
sili v negativen odgovor." 

Povh Emil, delavec z Ledine: "Stavka je potrebna, saj, kolikor 
slišim, še navadna natakarica dobi podobno plačo. Kar pa se tiče 
potrebnosti stavke, ne vem, kako bi drugače težavo osebnih dohod
kov rešili. Vlada, kot je videti, ne ukrepa prej, dokler se voda ne 
razlije čez rob. Sam sem zaposlen v tovarni Videm in me je tudi 
malo strah, kaj bo. Zadovoljen moram biti s tem, kar dobim, saj 
vidim druge reveže, ki so brez dela." 

Zvonko Bratanič, podjetnik z Vrhja 
pri Kapelah: "Zdravniki imajo prav. Če 
država njihovega problema noče sistem
sko rešiti, kljub temu, daje imela od zadnje 
stavke za to dovolj časa, jih v njihovih 
zahtevah podpiram. Zdravniki so destimu
lirani, saj so sedanje plače denimo zdrav
nikov specialistov, ki znašajo okoli osem
deset tisočakov, prenizke, medtem ko za
dev v zvezi z zahtevami novinarjev ne po
znam dobro." 

Jela Smiljič, čistilka iz Sevnice: "Vsi 
delavci podpiramo stavko zdravnikov. Z 
zadnjo stavko decembra niso uspeli ure
sničiti svojih zahtev, zato mislim, da je 
zadnji čas, da si izboljšajo svoj materialni 
položaj. Seveda pa ni nujno, da bo stavka 
uspela, saj poslanci delajo le za svojo pla
čo in se na druge ozirajo. Zdi se mi, da 
so med plačami prevelike razlike, zato tudi 
prihaja do stavk." 

Slavica Vizjak, medicinska sestra iz 
Brežic: "Pri stavki zdravnikov je problem 
to, da ti gledajo predvsem svoj krog, med
tem ko za ostalo osebje, zaposleno v 
zdravstvu, nimajo dovolj posluha. Sicer 
pa menim, da stavke novinarjev, zdravni
kov, pa tudi šolnikov kažejo, da nekateri 
že za vsako zadevo, s katero niso zado
voljni, organizirajo stavko, čeprav bi se 
nastale težave dalo tudi kako drugače re
ševati." 

dr. Rudolf Ladika, direktor ZD Krško: 
"V današnji stavki zastopam delodajalce 
in po pozitivni zakonodaji je moj ustanovi
telj občina, ki pa za to svojo funkcijo ni 
dobila nikakršnih sredstev. Po vodi je šel 
predlog o t.i. zdravstvenem tolarju, ki bi 
zagotavljal sredstva za opremo in obnovo. 
Sicer pa je težko biti delodajalec v siste
mu, v katerem je vse vnaprej dogovorjeno 
- plače, stroški, delo... Verjetno bo stavka 
le delno uspela, ker je politika majhnih 

korakov pač bolj učinkovita. Vsaka ura trajanja stavke bo naredila 
izredno škodo tako nam kot čakajočim, zato bi bilo najbolje, da bi 
jo končali pred pol ure. Računati na dolgotrajnost, ko se govori, 
da stavka ne bo plačana ... Ne sindikat ne zdravstvo ne posamezniki 
nimajo nikakršnih rezerv. Eno je, kaj si želimo, drugo pa so realne 
razmere." 

Dr. Alojzij Slavko Sušin, direktor ZD 
Brežice: "Vse življenje sem bil zdravnik 
in to sem tudi danes. Toda v obeh vlogah 
sem proti štrajku. Ne le proti temu, ampak 
proti vsakemu štrajku v slovenski družbi. 
Boli me, da nismo sposobni stvari urediti 
po pameti in pravočasno, ampak zato 
uporabljamo neka vojna sredstva, kamor 
zame štrajk sodi. To v vsakem primeru 
družbo dodatno slabi, ker se odlagajo 
neka dela, ki jih je pa pozneje le treba 
opraviti. Upam, da tale štrajk ne bo trajal predolgo, ker bi s tem 
izgubili podporo ljudi, in želim, da še posebej v zdravstvu do česa 
podobnega ne bi več prihajalo, ker smo odrasli ljudje in bi se lahko 
o perečih stvareh pravočasno in na drugačen način dogovorili." 

dr. Željko Halapija, direktor ZD Sev
nica: "Sem predvsem zdravnik in kot tak 
stavko podpiram. Razlogi stavkajočih so 
znani: spoštovanje kolektivne pogodbe in 
sprejem Zakona o zdravnikih. Popolnoma 
se strinjam s svoiimi w»i»gi, d a so plače 
premajhne. Vladni preriknj ^aenkraf 
sprejemljiv, kajti stališča Fidesa so trdna 
in od njih ne bo odstopil. 

Na drugi strani pa kot delodajalec vem, 
da vsega ne bo mogoče doseči hkrati. Tu 

zmagovalca ni. Glede na specifičnost dejavnosti, ki jo opravljamo, 
pa upam, da bo stavke naslednji teden konec. Zato pa morata oba, 
država in Fides, resno pristopiti k delu in stvar rešiti v obojestransko 
korist." 

Delovni čas: 
od 08.00 do 12.00 
od 13.00 do 18.00. 

Sobota: 
od 08.00 d012.00 

Metrsko blago, krojaški pribor, 
gumbi, zadrge in vse ostalo 

potrebno za šivanje. 
Ul. 1 1 . novembra 27 

8273 Leskovec 
tel.: 0608/31-797 

Ob kofetku 

Simona v čudežnem svetu glasbe 
O čem bi se pogovarjal z 

glasbenikom kot o glasbi. Če 
si tak zaljubljenec v črne in 
bele znake v notnem črtovju, 
kot je mlada brežiška dirigen
tka Simona Rozman, so vse 
druge teme krepko potisnje
ne v ozadje. Še ko sem jo 
vprašal, kaj počne v prostem 
času, je smeje povedala, da 
najraje brska po notah in išče, 
katero zadevo bi veljalo po
skusiti naštudirati za Vivo, kaj 
bi uporabila pri pouku glasbe
nih predmetov na srednji ali 
glasbeni šoli, na katerih pou
čuje zadnja tri leta, ali pa eno
stavno sede za klavir in se s 
svojimi dolgimi prsti sprehodi 
po črno-belih tipkah. Tudi za
poje si prav rada. Pravi, da 
strašno pogreša, da ne more 
stati namesto katere pevke v 
"svojem" mešanem pevskem 
zboru Viva, s katerim dosega 

povsod same pohvale in pri
znanja, in iz vsega srca peti. 
Toda usoda zborovodij je pač 
taka, da usta lahko samo od-
pirajot glasove pa morajo 
spuščati tisti, katerim mahajo. 
In kako je živahno, elegantno 
in nadvse prijetno temnolaso 
dekle, kakršna je Simona, za
plulo v vode zborovske glas
be, ki jo imajo mnogi mladi za 
sila dolgočasno? 

"Naši družini glasba ni bila ni
koli tuja, čeprav nobeden od 
staršev nima kake posebne 
glasbene izobrazbe. Oče je pel 
pri pevskem zboru in sama sem 
že kot otrok čutila željo, da bi 
hodila v glasbeno šolo, kar se 
mi je tudi uresničilo. Vadila sem 
klavir. Po končanem osnovem 
šolanju sem se najprej namera
vala vpisati na srednjo glasbeno 
šolo, oddelek za klavir, potem 
sem se pa menda zaradi strahu 

pred zahtevnimi sprejemnimi iz
piti zadnji hip premislila in šla v 
gimnazijo. Menila sem, da se 
pozneje še vedno lahko vrnem 

h glasbi in tako je tudi bilo. V 
Mariboru sem na pedagoški fa
kulteti končala študij glasbene 
pedagogike, za diplomsko nalo
go pa sem si izbrala zborovsko 
dirigiranje. Pred tremi leti sem 
se vrnila v Brežice in se na po
budo Elizabete in Draga Križani-
ča, ki sta mi dejala, naj naredim 
nekaj novega, svojega, kmalu 
odločila ustanoviti "lastni" pev
ski zbor, s katerim bi lahko ure
sničevala svoje želje in izkoristila 
svoje znanje. Tako je nastala Vi
va, ki združuje same mlade pev
ce in pevke in vesela sem, da 
smo dosegli kakovost, ki nam jo 
marsikdo zavida. Konec tedna 
nas čaka v Italiji ob Gardskem 
jezeru nastop na mednarodnem 
tekmovanju pevskih zborov in 
ponosni smo, da se je organiza
tor na osnovi posnetkov odločil 
za nas, kar tudi po svoje govori 
nam v prid." 

Pevci, tudi zborovski, imajo 
pred nastopi praviloma skoraj 
vedno vsaj malo treme. Kaj pa 
dirigenti? 

"Ne vem, jaz težav s tremo 
nimam, pa tudi moji pevci posta
jajo pred nastopi vse bolj sproš
čeni. Prednje ne pridem nikoli 
slabe volje. Navadno se pojavim 
na odru nasmejana in res ne bi 
mogla govoriti o kakšni tremi. 
Upam, da bo enako tudi na na
šem prvem mednarodnem tek
movanju v Italiji." 

Čeprav skoraj ves svoj pro
sti čas posvečaš glasbi, pa 
vseeno ne verjamem, da te ne 
zanima še kaj drugega. Si ni
koli ne ukradeš časa za kak
šen izlet ali kaj podobnega, 
kar nima nobene zveze z glas
bo? 

O, ja! Kadar imam čas, rada 
igram badminton, pa kuham tudi 

rada. Moram reči, da se pri ku
hanju s prijateljem, s, katerim ži
vim, zelo dobro ujemava in ob 
štedilniku večkrat ustvarjava kaj 
novega. Ko bo prišel čas za 
otroke, se bom prav gotovo tudi 
njim veliko posvečala, kajti zelo 
rada imam otroke. Pa potovanja 
tudi. Prekrižarila sem že skoraj 
vso Evropo, pa tudi v Kanadi 
sem že bila. Pedagogi imamo 
namreč dolge počitnice, ha, ha. 
Kam bi rada še šla? Letos poleti 
si želim v Avstralijo, pa ne vem, 
ali bom lahko zbrala dovolj de
narja. Tam bo namreč potekal 
svetovni simpozij zborovstva..." 

Na, pa smo že spet pri glasbi. 
Simona Rozman enostavno 
noče izstopiti iz svojega glasbe
nega sveta. In zakaj bi, ko pa je 
tako lep. Menda je najlepši iz
med vseh svetov, ki nas obdaja
jo. (ES) 


